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1

2 mic] ts 10:10 on February 23rd, and this is a transcribed interview of

3 Ms. Cassidy Hutchinson. Sos! just mentioned, this i a transcribed interview being

4 conducted by the House Select Committee to Investigate the January 6th Attack on the

5 United States Capitol pursuant to House Resolution 503.

5 At this time, Id ask you, Ms. Hutchinson, to introduce yourself and spell your last

7 name for the record, please.

8 Ms. Hutchinson. My name is Cassidy Hutchinson, andthe last name isspelled

9 Hutchinson.

10 wirJ var vou.

n And, counsel, would you mind introducing yourself, please.

2 Mr. passantino, Yes. Stefan Passantino. Last name spelled P, as in

13 Paul ass, asin Sam, antino

1 eB Thankyou, Mr. Passantino
15 My name<I "'m senior investigative counsel to the select

16 committee, and this wil be a staff-led interview. Il be asking most of the questions,

17 expect, but with me in the room are a numberofother staff members for the committee.

18 To my rightisINE investigative counsel for the committee.

19 EEEalso investigative counsel, to her ight, To my eft isINN, chief

20 investigative counsel to the select committee, and to his eft isJENwho's

21 staffwith the select committee.

2 On the Webex, | don't know if you can see the lit of participants, but there are a

23 number of other folks who are on as well, including staff for the select committee. If

20 you see,INNS he is senior investigative counsel and of counsel to the vice

25 chair, Ms. Liz Cheney.



4

1 There may be members who join, and Il try to announce their presence when

2 theyjoinsoyou're aware of it. They may come in and out, depending on schedule. If

3 they do have anyquestions, what theyll typically do is turn on their camera, and I'l defer

4 tothem to askany questions.

5 There is an official reporter. ~ You'll also see them on the lst of participants.

6 There's actually three listed right now. Only one of them will be taking the record at a

7 time, but theyll often change out. But there will be one continuous record, though.

8 Sowith that in mind, itis important, because that's the official recordof the

9 transcribed interview today, that Ill wait until you finish answering a question before |

10 start my next question, and I'd ask that you wait til | finish asking my questionto start

11 youranswer. That'll make ta lot easierfor the record.

2 And the other note on that is that the reporters can't take nonverbal answers like

13 shaking your head. So we justask that you answer in words and phrases.

1a We do ask that you provide complete answers based on your best recollection. |

15 understand that some of this took place a while ago, and if there's something you don't

16 remember, that's perfectlyfine, andyoucan say so.

1” Also, | don't always ask the best questions, and if you need clarification, please

18 don't hesitate toask. I'd rather make sure you understand the question I'm asking than

19 answer something that you don't quite understand.

20 Now, as I've spoken to Mr. Passantino about, this is not a deposition formally.

21 under the deposition rules. tis a transcribed interview, so i's not under oath. But |

22 dowant to remind you that itis unlawful to deliberately provide false information to

23 Congress, and this is a proceeding of Congress and the select committee.

2 Does everything that I've just gone over make sense to you, Ms. Hutchinson?

2 Ms. Hutchinson. Yes, ir.
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1 will Very good. And, logistically, before we get started in the.

2 substance ofit,just please let us knowifat any point you would like to take a break, if

3 youd like to speakwith Mr. Passantino, have lunch, take any other breaks, and we can

4 certainly accommodate that.

5 11do find that it's been most useful in these, if you want to speak with

6 Mr. Passantino, to tur off the camera as well as the microphone, and that way we won't

7 overhear anything that you are speaking to him about.

5 Do you have any questions before we begin, either you, Ms. Hutchinson, or you,

9 Mr. Passantino?

10 Ms. Hutchinson. ~ No, sir.

1 Mr. Passantino, That went very well.

2 vrJE We are going to try, for the first time here, screen-sharing, and |

13 asked to pull up exhibit No. 1. | want to make sure first that you can see that and.

14 youreabletoreadit

15 Ms. Hutchinson. Yep. Yeah, we can see that.

16 Mr. Passantino. We are - we have something| have to say "got it" on

17 something. Okay. Yeah, we have like a blue - okay, yeah, we're good.

1 we You can see that? So this is a letter that was sent to you,

19 Ms. Hutchinson, on January - or dated January 25th from the select committee. Do you

20 recognize that letter?

2 Ms. Hutchinson. 1 do. The one that was originally from November.

2 Mr. SE Yes, that's right. This is the second iteration of it. And you,

23 Ms. Hutchinson, are appearing. The select committee subpoenaed you for both

24 documents and testimony, andyou're the person appearing here in response to that

25 subpoena, correct, you're that Cassidy Hutchinson?
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1 Ms. Hutchinson, Yes, sr.

2 mc Okay. Part of the subpoena you received - and you can take this

3 downJl thank you - asked you to provide documents to the select committee. |

4 understand, in working with Mr. Passantino, that you've lookedfor documents and

5 provided those to the committee, and | just want to go through some of the areas to

6 make sure that we've captured everything.

7 Did you look for electronically-stored documents in your computer?

5 Ms. Hutchinson. Yes.

9 ll Ov. And did vou go through any emails that you might've had?

10 Ms. Hutchinson. Yes, 1 did, mypersonal [Illll and there was not anything on

1 there,

2 well Vervsood. And iknow you provided to us quite few text

13 messages. Were there any other messages that you had that were responsive to the

14 scheduleof the subpoena?

15 Ms. Hutchinson. No, sir.

16 Mr. Passantino. Were you asking in addition to text, like, such as WhatsApp or

17 Signal ora different -

1 cf so fist the text messages, but that's - you anticipated my next

19 question

20 Did you have any messaging applications that in which — that you used to send

21 messages that also contained responsive information to the subpoena?

2 Ms. Hutchinson. Yes. The only ones that — | did turn over some, and | believe

23 they were Scott Perry, Congressman Scott Perry, and perhaps Phil Waldron. But those

24 were the only messages that | had on the only messaging app | had, which was Signal.

25 veJ Verygood. Thank you.
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1 How about social media, did you look through direct messages that you may have

2 sentor received on social media platforms, like Facebook or Twitter, Instagram?

3 Ms. Hutchinson, Yes, but | don't ~ |don't really use social media,sothere is not

4 anything responsive on that.

5 vir.BE Okay. And as we're walking through this and asking questions, if

6 there's something that comes to mind, youthink about another place where there might

7 be responsive information, other email accounts or messages that you may have sent or

8 received, you know, please let us know about that, and | can work with Mr. Passantino

9 afterwards to address that.

10 Ms. Hutchinson. ~Of course.

1 EXAMINATION

1 oy vr.I

13 Q Allright. So then I'l start with your background. | understand you

14 graduated from Christopher Newport University in 2018. Is that right?

15 A Yes

16 Q Then you had several internships, it looks like, including with Representative

17 Scalise, SenatorCruz, and then in the White House Office of Legislative Affairs, and those

18 were kind of before 2018 and including 2018. Is that right?

19 A Correct. 2017,2018.

0 Q Allright. So what was your frst position in the White House, paid position

21 asanemployee?

2 A Iwas in the Office of Legislative Affairs on the House team, and | believe my

23 title when first started wasstaff assistant, and then it turned to all Member services

24 coordinator for the House of Representatives.

2 Q And what were the dates, roughly, that you did you had those roles?
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1 A Roughly I don't have the paperwork in front of me, but roughly February

2 2019 until March 2020.

3 Q  Yousaid you were on the House team and then had another role.

4 Generally, could you describe what your responsibilities were?

5 A Yeah. Mostly administrative on the House team, especially for the first

6 part. And then going into the summer of 20- -- 2019, that's when | took over the

7 Member services portfolio for the House of Representatives, so dealt mainly with

8 Member relations and communications. But, again, | responded to the deputy assistant

9 for Legislative Affairs, which was my boss at the time, on the House team and -- | mean,

10 mostly communicating with Members about any constituency concerns that they had,

11 any legislative concerns that they had, or any information they wanted to relay upwards

12 tothe President mostly went through me and their chiefs of staff.

13 Q And did you deal directly with the Membersor just the Members' staffs?

1a A With Members. On the Democrat side, primarily their staff. But primarily.

15 for House Republicans, it waseither the Member themselves, or if they were in

16 leadership or a chair or ranking member of a committee, | would deal with the chief of

7 staff.

18 Q One of the Members you just mentioned when we were talking about

19 messages was Scott Perry. Is that how you firstmet and started communicating with

20 MrPerry?

21 A Ifirst met Mr.Perrywhen | was in Legislative Affairs, yes, but | believe when

22 I movedoverto the chief of staff's office in March 2020 is when we started kind of

23 building a more formal relationship.

2 Q  Yousaid you mentioned your boss, | believe, in Member services. Who's

25 tha
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1 A His name is Ben Howard.

2 Q And you mentioned going to the chief of staffs office around March 2020.

3 Tellus, what was your position there and what were your responsibilities?

a A My position — | believe my ttle changed a few times. | went over to the

S chiefof staff's office as an executive assistant to the chief of staff. And then we kind of

6 transformed my rolea ttle bit more intoa legislative adviser, | believe, was my specific

7 title,that was my role with him.

8 My responsibilities changed from day to day - from a day-to-day basis. You

9 know, every ~ every day kind of tooka different breadth, but mostly administrative

10 functions. | traveled with the chief of staff. If you want me to be ite bit more

11 specific,I'm happy to doo.

2 Q sure. Andwell getinto some of those functions, I think, as we walk

13 through someofthe messages and events, but that's helpful background.

1 Did you direct - report directly to Mr. Meadows?

15 A Yessir.

16 Q Did you report toanybodyelse after you took on this new role as executive:

17 assistant to the chiefofstaffinMarch?

18 A Report to anybody else in terms of my senior counterpart or

19 Mr. Passantino, He's asking like who your boss was.

2 Ms. Hutchinson. ItwasalwaysMr. Meadows.

2 sy vr. [I

2 Q And you mentioned your ttle potentially changing. | understand at one

23 point, and|may have this wrong, but you were special assistant to the President and

24 coordinator for legaffairs. Is that right?

2 A Thats correct. Special assistant to the President was my commission, and
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1 then myjob title was coordinator for legislative affairs, and then |believe it transferred to

2 legislative adviser.

3 Q Understood.

4 A Probably around September or October.

5 Q Allright. And then after you left the White House - did you leave on

6 January 20th, 20217

7 A Yes. Thatwasmylast day.

8 Q What'd you do after you left the White House?

9 A Iwaswith the former President in his post-Presidential operation. |

10 primarily stayed up in D.C., but | traveled down to Florida a couple times.

u Q Were you employed by a specific entity?

2 A Ibelieve the GeneralServices Administration is the one specifically, but it's

13 through the Office of the Former President was who | worked for. But it's -

14 Q How long didyou work there? Oh, I'm sorry.

15 A No,you're fine, you're fine. ~ Six months.

16 Q  sixmonths. So until roughly, what, July of 20217

7 A lbelieveso.

18 Q Okay. Whyd youleave there?

19 A The contract was up. It was a 6-month contract.

0 Q Where'd you go after that, employmentwise?

2 A Itookalittlebit oftime off, and then|started to job search, and thenallof

22 this started happening, so | am stil siting here waiting for this to kind of transpire.

23 Q Understood. So not working currently?

2 A That's correct.

2 Q Allright. Soldowant to go back and we're going to explore a lot of your
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1 job responsibilities in the White House. | knowyouworked on the legislative affairs

2 side. Didyou have any specific policyareas that you worked on as well?

3 A No. No,we had ateam that was - had the House committees divided up,

4 and they had the ~ like the policy areas. | was more broad and just focusing on Member

5 services and communicationswith Members.

6 Q Okay. How often would you communicate with Members, roughly?

7 A Roughly, daily. Now, depending onwhether the House was in session or in

8 recess, it fluctuated with the frequency of communications, but | would say every day, if it

9 wasn'ta Member, | would speak to a chief of staff on a daily basis.

10 Q And once you got to the to the executive assistant to Mr. Meadows, how

11 were assignments given to you?

2 A From Mr. Meadows.

13 Q Would he -- would you meet with him every day to talk aboutyour daily.

14 activities, things like that?

15 A Yes. Andlwant tobe clear, my role with Mr. Meadows wasn't specifically

16 justfor legislative affairs. | was more of an administrative role for him, and legislative

17 affairs responsibilities came because | built a relationship with him when | was in the

18 Office of Legislative Affairs.

19 So we did meet daily if - very frequently. | mean, Iwas with him all day pretty

20 much. We shared the same office space, but | wasn't in his office. But we | helped

21 him execute his daily schedule. Sowe would meet prior to meetings just kind of on

22 background for meetings.

23 Sot wasn't just all specifically legislative affairs. We still had the Office of

24 Legislative Affairs. That was justa component of my job with him. ~ So he would have

25 the face-to-face interaction with Members that he wanted to have, kind of coming from
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1 the House and going to the chief of staff role.

2 Q  lunderstand. And you mentioned where the office was, you shared space

3 ornexttoMr. Meadows. Where in the White House is that?

4 A It's on the second floor of the West Wing. It's technically the first floor if

5 you~ it's just the corner office next to the Vice President's office, there's a big ike

6 bullpenarea, and then Mr. Meadows had a private office off that area.

7 Q  Isthat on the same floorastheOvalOffice?

8 A Yes.

9 Q Allright. And who else was seated around you and Mr. Meadows?

10 A There was a lady named liza Thurston, who was Mr. Meadows’ scheduler;

11 and Michael Haidet, who was the President's scheduler; and this other lady, her name

12 was Kathryn Klein, and she was - she was a schedulerfora policy adviser, Mr. John

13 Fleming. She didn't have anyother office space, so we had her in our office. Very,

14 small office space.

5 Q Excuse my ignorance, but isthis —oh, I'm sorry, go ahead.

16 A No,you'refine. justsaidit'sasmall office space, so it's- the West Wing

17 is small and you have to kind of put people where there's room.

18 Q  Gotit. Andforgive me for notknowingthis, but isthis inthearea that's

19 known as theOuter Oval, or is that something different?

20 A The Outer Oval is the Oval secretary's office. ~ That is immediately off the

21 Oval Office. Butif we're thinking about it in relation to the chief of staff's office, it's

22 similarinits layout.

23 Q Allright. So would you be near theOuterOval then? | mean, were you

24 constantly in contact with the folks who were sitting in the Outer Oval?

2 A Iwas constantly in contact with them, yes, because Mr. Meadows frequently
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1 metwith the President. But in terms of spatial awareness, my office, | guess, was

2 technically closer to the Oval Office. If you were tolookat a map of the West Wing and

3 just mean, it's probably another 20 feet further to the Outer Oval,

a Mr. passantino. And,JN,forgive me, don't mean to interrupt. | think

5 what he's asking, is your office in relationship to where the Oval Office is, like, s it right

6 nextdoor, isit down the hall? Don't let measkyour questionforyou, but | just want to

7 make sure you're asking the same question.

8 wr Yeoh. that's helo.

9 Ms. Hutchinson. Yeah. | mean, I think there'sa map online of it somewhere,

10 butifyou're looking at the layout, picture lie one long hallway. It's thechief of staff's

11 office, and then there's the senior adviser's office, which is Mr. Kushner's office. And

12 thenlittle bit further down, you would have the I think its called the butler's pantry,

13 and then that leads into the Oval dining room. A litle bit further than thatisthe Oval

14 Office, and then alitte bit further than that would be the Outer Oval.

15 sv we.[I

16 Q  That'sgreat. Yeah, perfect. Thankyoufor that.

FY 502s an assistant to Mr. Meadows, if Mr. Meadows wanted to have a meetingor

18 somebody wanted to have a meeting with him, would that go through you typically?

19 A Ithinkit would be dependent on the subject matter. ~ Ms. Thurston and

20 divided our roles upa litle bit differently. Her role was a litle bit more formal in terms

21 of fitwas an assistant reaching out to her to have something formally scheduled, she

22 would facilitate based off of that, and she would put everything on the calendar for him.

2 1didn't have a scheduling role, but | also had a role with Mr. Meadows that | had

24 the proximity to him and the relationship with him that | also had a lot of principals

25 frequently reach out to me asking for a meeting. And | kind of used my relationship
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1 with him and my knowledge of the subject matter to decide if shoulddefer to

2 Ms. Thurston and use that ~ use her as the crux to kind of facilitate that meeting or if it

3 was something that | could have a private conversation with the chief ofstaff about, and

4 itcould be resolved ina phone call o just from me relayinga message to him.

s Q Whatabout the President, how often would you meet the ~ meet with the

6 President during a typical week, on average?

7 A Formally meet? Not frequently, espec- in specific, basically the period

8 that we're speaking about. But, you know, | had access and exposure tohim just by.
9 nature of my role with Mr. Meadows, especially with travel. Butin the period between

10 November to January, it was somewhat limited. ~ We have a relationship, but it

11 wasn't it was primarily everything was faciltated through the chief of staff at that time.

2 Q Okay. And you mentioned formally meeting. How about informally?

13 And you mentioned you had arelationshipwith the President. Canyou just explain that

14 aswell?

15 A The informal ~ informal meetings would mostly be if the chief of staff asked

16 me to run something in to a meeting that he was in with the President. And my

17 relationshipwith the President is pretty much based off of how he knew my relationship

18 was with Mark and with us traveling, as well as his role that ~ lke the role that he knew|

19 played with House Republicans in the legislative affairs scope.

2 Q Would he come to you with questions about, say, the legislative affairs side

21 of your job and what was going on on the Hill?

2 A infrequently.

2 Q When you say run something into meetings for Mr. Meadows, would that be

24 anote? What doyou mean by that?

2 A I mean, by nature of the job, you're constantly marking up documents,
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1 anything that -- if he needed an updated palm card with updated meeting participants.

2 It was administrative things. It wasn't anything of substance or consequence.

: Q Would you see aloof th documentshat ~ an aye a ts far but
a would you see documents that went through Mr. Meadows’ office in part of his official

5 responsibilities to mark up or comment on, for example?

‘ Aves
7 Q Okay. Andwe'll get through some of those, but can you give us an example

8 where, you know -- yes, go ahead.

9 Mr. Passantino. | just want to make sure that the record is clear. And again,

10 don't let me ask your questions. Were you asking like whether she saw all the

5 domes ossomadocuments? Astin tomaks srs the esd lose
12 on your question and her answer.

6 wef veoh. nosooecteat.
u Not recssrly lth documents, but was 2 part of yor obo se atest
15 some of the documents that went through Mr. -- or that Mr. Meadows had the

16 responsibility of drafting or marking up in his role as chief of staff?

w Ms. Hutchinson, 1 mean of course yout printing ut and ecg scmetmes
18 dozens or hundreds of pages a day, ranging from things of tweets to comments that

19 people were making. But, yeah, | would say that | didn't -- |definitely did not have

20 access to all documents, but there were a number of documents that | would have seen

2 by nature of my role.

2 wwJE Oto. And hikers goin to show you some. Dri
23 you've seen them or not, and if you hadn't, that's fine, but it's helpful to understand that

24 background.

xs Beside th pcrl youve aed ted anak shut was there aobody se
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1 that you worked closely with to perform your job as executive assistant to Mr. Meadows?

2 Ms. Hutchinson. | would say everybody ~ most people in the West Wing, again,
3 other Members of Congress on the Hill, and people from | mean, | would speak, for

4 example, with Mr. Ratcliffe. But other than that, you know, we — | kind of had a more,

5 inthe period between November and January, a more tailored scope in terms of who we

6 were communicating with and what was actually useful communications during that

7 period. Sowe didn'titwaspretty limited atthattime.

8 wir.IEUnderstood.
5 Before we move off of that background, any questions?

10 ve vo. eo

n oy MrI

2 Q Allright. We're going to jump around a little bit datewise, but | want to

13 fist focusyourattention on January Sth and January 6th of 2021. So understand on

14 January Sth, 2021, there's a meeting in the Oval Offce i the evening. Some of the

15 participants included Judd Deere, Chad Gilmartin, and Sarah Matthews. Do you know

16 themeetingthatI'mtalkingabout?

7 A No

1s Q Were you involved in an Oval Office meeting on January the Sth, 2021, in the

19 evening?

20 A Notthat! recall

2 Q Okay. And we may come back to other aspects of January Sth, 2021

2 wr.J oot—

23 ey vrI

2 Q Yeah, on that, Ms. Hutchinson, we understand that there was a gathering

25 more than a meeting, that the doors were open, thedoor that led outside, and there was
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1 noise from outside. The President invited some junior staff into the Oval Office. It

2 wasn'ta scheduled formal meeting but more of an impromptu get-together. Do you

3 recall being present for that or hearing about it?

a A Iwas not present for it, but | do remember hearing about the instance that

5 you're speaking about where the doors were open and there was noise coming from I

6 believe the southern area ofthe Elipse.

7 Q Right

5 A Butit wasn't definitely was not formal. And, yeah, I think that there was

9 people around frequently in the West Wing, so ts not something out of the ordinary for

10 people to wander in and out of the Outer Oval and to be invited to something of that

no nature

2 Q Yeah, appreciate that. It sounds very informal. But tell us what you

13 heard aboutit and from whom.

1a A believe what's already been described, there was music playing from the

15 southernarea of the Ellipse. I'm not sure if it was on the Ellipse as pre-ally events or if

16 itwas fromadifferentarea on Constitution Avenue. But, you know,| think people knew

17 that the rally was the next day, we had people coming to town for i, and the doors

18 probably happened to be open. And think that word had probably traveled at that

19 point to kind of maybe go down there and gather just to see what people were hearing.

2 Q And tell me who told you about the meeting. Was it someone who was

21 actually or not the meeting, lets call it a gathering ~~ anybodywho was actually present

22 foritthat described it for you?

2 A No. remember Mr. Scavino was filming, and he had sent the raw footage,

24 believe, to Mr. Meadows | don't know if it was on his official device or his personal

25 device, but to put out on the President's Twitter that ight. And believe that
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1 Mr. Scavino putt out on his Twitter. Butother than that, there was no matters that

2 were discussed, at least in my

3 Q Okay. Ms. Hutchinson, did you ever see any of that footage that

4 Mr.Scavino recorded and sent to Mr. Meadows?

5 A Only what was publicly released on Twitter that evening.

s Q Okay. Do you know fit was essentially filmed using a cell phone, just

7 essentiallyholding up apersonal device?

5 A Likelya cell phone. I'm not sure if it would be work or personal.

° Q Okay. And did you hearanything, Ms. Hutchinson, about the President's

10 statements or mood at that gathering?

1 A believe just being excited for the rally the next day.

2 Q Did anyone ever account to you anything that he specifically said, either

13 about what was going on currently on the Elipse or what he expected to happen the next

14 day? "He" being the President.

15 A That's my recollection where | can give you a definitive response.

16 Q Okay. Soyou didn't hear anything specifically about anything the President

17 said or did during that gathering?

1 A Yeah, not specifically to my memory that could give you a definitive

19 response. |know that there was talks about therally the next day and - which I'm sure

20 welll getinto as we go through these proceedings. But in that specific instance, no, not

21 tomy recollection that | can give you a definitive response.

2 Q Okay, I appreciate that. | know you weren't there. Whowas there, as far

23 asyou know, anyone that you could say was part of this gathering, besides Mr. Scavino

24 who was filming?

2 A Tobe honest, | ~ the three names that you previously stated that
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1 I ious sated were news to me. Soother than Mr. Scavino, | wasn't
2 aware that anybody else was there,other than who naturally would be there because

3 they had offices - their office was the Outer Oval.

a Q Yeah

s A Andof course, Mr. Meadows was likely wandering back and forth at that

6 time, which is why Mr. Scavino had showed the video footage that he had gotten. But,

7 yeah, Iwas not even aware that there was a gathering there at that point.

8 vol Otev. Alright. appreciate itJil} Sorry to interrupt you.

° Mo No, ts fine.

10 ov vr

1 Q So Mr. Scavino, can you talka ttle bit about him and what your working

12 relationship was like with Mr. Scavino?

3 A Myworking relationship with Mr. Scavino, lie every other senior principal in

16 the West Wing, was primarily just for communications with the chief of staff.

15 Q And what would be an example of that?

16 A Ifhe if Mr. Scavino needed a tweet reviewed,ifhe had a question for the

17 chief of staff, he would know to primarily go through me because | had the proximity to

18 the chief of staff. Very infrequently he would goto Eliza, Ms. Thurston, because he

19 didn't frequently have scheduled sit-down meetings with the chief of staff.

20 Mr. Meadows spent most of his day either in his office with the door shut or in the

21 Oval Office with the President. So Mr. Scavino had the access that he needed to the

22 chiefof staff in order to perform the duties in his role.

2 Q There were a couple of tweets that went out January Sth n the evening

24 around o'clock that reference and | don't have them in front of me, but they

25 reference something about large crowds gathering and there being maybe some degree
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1 of anger about the election. Do you recall tweets like that going through you to

2 Mr. Meadows for approval on January the 5th?

3 A donot

a Q Okay. And Mr. Scavino, | understand that he's one of the people who had

5S access to the President's Twitter account, meaning he had the authority to post from. Is

6 thataccurate and whatyou recallaswell?

7 A From what recall, yes, but 1am not comfortable giving a definitive

8 response. It'sa question that you'd have to ask Mr. Scavino to geta definitive response.

9 Butyes, thatis my understanding is that he did have access to the President's Twitter.

10 Q Ave you aware of anybody else who could post from the President's Twitter

1m account?

2 A Noir

3 Q Other than the President? He had authority to do it as well?

1a A Correct.

15 Q sure. SoMr. Scavino, it seemed like, was - had a social media portfolio.

16 And I'm probably not saying that all that well, but in your understanding, was Mr. Scavino

17 paying attention to what was happening on social media and kind of the eyes and ears of

18 social mediaforthe President?

19 A Yes. Butlalso believe that there were a numberof people in the press

20 operation that had eyes and ears on social media, as is any nature of the White House

21 andin most congressional offices,|believe, as well. So | don't ~ it wasn't just

22 Mr. Scavino's job to monitor social media. We had teams of people that would do tha.

23 But, again, that's role specific, and if they needed something elevated, it would likely go

24 through Mr. Scavino or through Ms. McEnany.

2 Q Yeah, fair enough. Are you familar some of the social media | assume,
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1 that was on everybody's mind, Twitter, Instagram, is that accurate, those were important

2 sources of messaging and platforms for messaging for the White House?
3 Mr. Passantino. You understand the question?

a Ms. Hutchinson. No. Could you please clarify?

5 MrOfcourse | can. How important were Twitter and Instagram, in

6 yourexperience,for the White House messaging?

7 Mr. Passantino. If you have ~ | mean, that's somewhat subjective, but answer as

8 bestyoucan.
5 Ms. Hutchinson. Yeah. | mean, again, | don't have a role in social media. |

10 personally am not on social media. | have accounts, but | don't - they're not active. |

11 don'treally use them. But, again, in terms of any political candidate or representative in

12 the government, | believe social media is a valuable asset for them. It's how they reach

13 their constituency and the American people.
14 So, yes, it was an important tool for us to use at the White House, as is for

15 Members of Congress and U.S. Governors and any other public figure. But other than

16 that, I think it's too specific for me to answer in therole that | played with Mr. Meadows.
7 Mr And Vd just note for therecord that Mr. Schiff, member of

18 the select committee, has justjoined usaswell.

or anJ
2 Q Do you know if Mr. Scavino was aware of — there'sa Reddit site related to

21 President Trump called TheDonald. Do you know if Mr. Scavino was aware ofthat ste?
2 A Imnotsure

2 Q Do you know if Mr. Meadows was?

2 A 1-1 don't believe so, but l can't answer definitively. I'm not sure if he
25 knew, but he would speak to me about social media, and that's never something that he
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1 mentioned.

2 Q Okay. Yeah, and that's fair. AllI'm asking is what you know, and | don't

3 wantyouto speculate either. That's not helpful for anybody.

4 But do you know, in your experience with Mr. Scavino and Mr. Meadows, did they.

5 everbring up a website called TheDonald.win? Do you ever remember that coming up?

6 A Nosir.

7 Q Can you speak generally, on the on the Sth -- you know, you talked about

8 that gathering a lttlebit that you had heard about and Mr. Scavino was there. ~ Did you

9 learn aboutthat through Mr. Scavino?

10 A Which instance?

u Q The gathering on the Sth with the open door.

2 A Tobe honest, again, as| previously stated, | wasn't aware that there was a

13 gathering. Iwas under the impression it was more of Mr. Meadows, Mr. Scavino, the

14 President's Outer Oval team were in the area. They had heard noise coming from the

15 outside area, and they had opened the doors to the Oval Office or the Outer Oval.

16 Again, as| previously stated, it was notunlikelythat - or it was not out of the.

17 ordinary for people to wander in and outofthe area, especially if there was a little bit of

18 noise happening, but | wasn't aware of any gathering until you previously stated it a

19 couple minutes ago.

20 Q think you said that at one point - | don't want to put words in your

21 mouth - that the President was, on Januarythe Sth, excited about the rally the next day.

22 Can you explain what you mean by that and how you learned that?

23 A Like, rallies were, | think, were a core part of our administration and his

24 political candidacy. So when | say I don't knowif | used the word "excited," and | don't

25 want to quote myself because | don't have the -- | don't remember the exact word that |
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1 used, lie, he was looking forward to the rally the next day, and there was logistical plans

2 underway forit. But,again, nothing out of the ordinary for any other rally planning or

3 discussionsbefore an event that we had.

4 Q  And1 note just for the record and yourawareness that Mrs. Murphy, also a

5 select committee member, has joined this interview.

6 A Thankyou.

7 Q Did you ever talk to the President before January 6th about his expectations

8 forthe rally on January the 6th?

9 A Not to my immediate recollection. When we traveled to Georgia on

10 January 4th | believe it was January 4th. | believe it was January 4th for the rally

11 that evening it was the 3rdor4th, I can't recall right now - there wasdiscussions about

12 which Members could potentially be attending the rally. ~ But my communications with

13 that went through the Office of Political Affairs, and | deferred to them on most matters.

14 relatedto rally attendees.

15 1 personally didn't want anything to do with that because that wasn't my realm.

16 Itwas more for me to communicate with the chief of staff if the chief of staff had

17 preferences for Members to attend rallies. And this was -- as we went through the 2020

18 election period, thiswas just the system that we had in place. So | would consult with

19 Mr. Brian Jack, who was the directorofthe Office of PoliticalAffairsfor Mr. Trump, about

20 Memberattendance. And there were discussions on the plane flying to and from

21 Georgia, the rally that night, but there was no one-on-one conversations of me talking to

22 the President about which Members that | believe should be there.

23 Q The conversations on the plane on the way to Georgia, who were involved in

24 those discussions?

2 A Irecall Senator Lindsey Graham being in the room and
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1 Congresswoman Marjorie TaylorGreene. | can't recall who else. It would have been in

2 the conference room on the plane that evening. You know, he brought people up to his

3 office at points, especially, Ithink, ontheflight back. | know on the flight back he

4 brought people upto his office.

5 The flight there was primarily talking about speech writing for the rally, but|

6 remember on the flight back | was in the conference room with the Senator and the

7 Congresswoman, and there were discussions of that matter. But there was — there was

8 noconclusionsonit. [twas mostly just talk about the rally in general for January 6th,

9 There were no invitations extended on the flight that evening.

10 Q Soin that conference room onAir Force One, the flight down there, | believe

11 youmentioned Senator Graham, Ms. Marjorie Taylor Greene. ~The President was in that

12 room aswell?

13 A I don't know about on the flight to Georgia that evening, but on the flight

14 back from Georgia, he would always walk around after rallies on the plane to talk to staff,

15 totalktoguests. Sometimes he would go back and talk to the press. | don't recall him

16 goingback to talk to the press that evening, but that night he went into the conference

17 room, and | was in the conference room with the Members.

18 Q Who else was in that conference room? So the President, Lindsey Graham,

19 Marjorie Taylor Greene, you. Was Mr. Meadows there?

20 A Mr. Meadows was in there. | don't recall anybody else specifically. I'm

21 sure there were people in and out of the conference room that night, but| can't recall

22 anybody off the topof my head that would be there to participate in the discussion.

23 Q Can you tell us exactly what youremember from those discussions on that

2a flight?

2 A I don't think can speak to anything exactly. This is just from my memory
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1 that's overa year ago at this point, but | ~ mostly just top-line discussions about the rally

2 onthe 6th, how many people we thought we were going to be there, if they'd heard

3 anything positive or negative fromtheir constituents, things of that nature. It wasn't

4 anything of substance or consequence.

5 Q When you say top line for the rally, could you expand on thata ttle bit

6 more? What wasthe top-line discussion?

7 A Nothing out of the ordinary for a rally discussion. Again, just logistical

8 planning about his speech and what we could kind of expect from the rally in terms of, |

9 think previously stated, the crowd size, people who could potentially attend, if they had

10 any thoughtsor insight on what he should say. It was very informal, a casual

11 conversation between people who had just kind of grown to become friends through the

12 administration in that period.

13 Q Was there any talk about marching to the Capitol?

14 A Onthe plane that night,notthat|can recall.

15 Q Do you remember marching to the Capitol ever coming up before January

1 6th?

7 A rememberdiscussions about whether people would go to the Capitol that

18 day.

19 Q  And1llputa pin in that, and I'l come right back to it.

0 You also mentioned that in that conference room on the flight, you talked about

21 the President's speech. Is there anything inparticular that - themesor suggestions that

22 you recall coming up in that conversation about the speech?

23 A Nothing | could speak definitively on. Mostlyprimarily just how to phrase

24 "stop the steal versus anything else. He was very big on running things through people

25 tokind of get their insight on the phrasing ofhis words to make sure it was how he would
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1 like to say itand how he thinks it would be best received by people so it was very clear.

2 Youknow, he's he's somebody that loves and values the insight of other people that he

3 trustsand, you know, | think that's one of hisunique characteristics and great

4 characteristics, and that it was just him consulting with people that he trusted and

5 considered friends to formulate what hewas going to say that day. ~ But it was, again,

6 veryinformal. don't recall anything specific.

7 Justfor the purposes of this discussion, that's what recall at this point. If there

8 isanything else that | can recall from that, I'l certainly circle back with you.

9 Q  That'sgreat. Thankyou.

10 Just on that, one more point on that, for me, you said people were thinking about

11 how to phrase certain things, including stop the steal. Is there something about stop

12 the steal in that conversation that stands out to you?

13 A No. Nothing out of the ordinary for what we were what was underway at

14 the time.

15 Q Ifyou could tell, what was the President's primary objective with the speech

16 on January 6th?

7 A Torelay the message that he had been relaying the last several weeks.

18 Again, | don't thinkit's anything that | don't believe it's anything that was out of the

19 ordinary or was not publicly released, especially up until this point. ~ Discussions were

20 very, very publicat that point. And there wasn't anything that he added or contributed

21 tothat that would've been off message from what was already previously stated either

22 from our media surrogates or from himself directly.

23 We'd just come from a ally that night, so it was mostlygeneratingfeedback from

24 thatrally to create what we were anticipating for the next one just 36 hours later.

2 Q And when you say the message that he had been conveying for the past
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1 couple of weeks, are you talking about the stolen election messaging?

2 A Message that we weren't sure if we should trust the results of the election.

3 ovvr. I
4 Q Yeah. On that meeting, Ms. Hutchinson, you mentioned earlier that there

$ was some talk about numbersor the number of people that might be coming. Do you

6 remember any specific number being mentioned eitherbythe President or by anybody
7 else in the conference room onAir Force One?

8 A ldonot.

9 Q Do you remember there beinga sense ofa large crowd or a small crowd?

10 Or just tell us a little bit more about the discussion, if anything you recall about the

1 numbersof people.
12 A We actually anticipated a larger crowd attending, but we never anticipated a

13 small crowd attendingour alls.
1 Q Do yourememberanythousandsor specific number, orit was ustgoing to
15 be alarge crowd?

16 A Largecrowd.
w Q Okay. Do you remember any discussion about management of that crowd,
18 like the National Guard, or sort of whether there were any preparations for a large

19 crowd?
2 A Notin the conference room that evening. Again, this is a top-line

21 conversationbetween friends, nothing - no formalities were discussed in the conference
22 room that night that | was privy to.
23 Q Yeah. Okay. And appreciate you being meticulous about that. | think

20 INcoin to walk you forward to other conversations, but so sticking to that
25 meeting. Do you remember anything that Ms. Taylor Greene or Senator Graham said
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1 about their expectations or conveyed any information about their expectations for the

2 eth?

3 A Nothing reallyparticular where | would be comfortable conveying a

4 definitive response to you, but gave him positive feedback for the rally that night, let's do

5 itagainina couple days and we'll see what happens on the 6th. It's not - again, nothing

6 of substance or consequence that was out of the ordinary or had been previously

7 discussed either privately or publicly that's not currently available publicly.

8 Q Yeah. Iunderstand, and | appreciate you indicating what s of substance or

9 consequence. That said, we're interested in everything, even stuff that seems relatively

10 small or innocuous,really just any detail that you recall. So, again, | appreciate your

11 meticulous response

2 A lunderstand~|understand that

13 Q but we want stuff even beyond - yeah, anything beyond, whether it's

14 substantive or consequential, it's not as clear.

15 A I'm not here to hypothesize I'm not here to hypothesize.

16 Q Yeah

FY Mr. Passantino, | mean, | was just going to say, with the exception he doesn't

18 want you to speculate. Just say what you know. He doesn't want you to guess or

19 speculate. But, with that said, vs.

1) wae.J veo. exactly right. Don't fiker it by only what s substantial or

21 consequential. Just, you know, we'rereally just looking for you to go back in your head

22 tothat meeting and share withus anything that you recall.

23 That'sall have,JJ}. sorrv.

2 we
2 Q Sure. Sogo backto one of the things thatwe just briefly mentioned, march
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1 totheCapitol. When did you first remember the idea that people would be marching to

2 the Capitol on January 6th came up?

3 A don't remembera specific date. Probably the end of December, early

4 January

s a Canyou-

s A something about a rally on the 6th

7 Q  Tellusabout that. Even if you don't recall the date exactly, what was the

8 contextwhenit first came up?

9 A We talked about hostinga rally on the 6th. And, again, | guess I'm thinking

10 more from the logistical standpoint rightnow, just because, you know, there's multiple

11 components that go into planninga rally of this nature, especially because we were at the

12 White House. We weren't going to an airport tarmac like we had during the campaign.

13 So there was - we had to work with the deputy chief of staff. We had to work with, |

14 believe, National Park Service toget the permits for the rallies.

15 But | had no communications or correspondence to the campaign officals, but

16 there was a numberof those items that went through our office just because of

17 Mr. Meadows'role in helping to facilitate those requests on behalf of the President and

18 make sure that everything was streamlined so the day would be successful. But to my

19 recollection, that didn't - or substantive conversations started happening towards the

20 end of December.

2 Q You mentioned the deputy chief of staff involved in this conversation. Is

22 thatTony Ornato?

2 A Yessir,

2 Q Okay. Andwas ita meetingwhere this first came up, that you recall, and, if

25 s0,whowas in the meeting?
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1 A Whenit the first time | remember it coming up would have been just

2 passerby conversation. Mr. Orato frequently grabbed Mr. Meadows as he would walk

3 down the hallway, either to the Vice President's office, to the Oval Office. He was

4 very helikes to operate very efficiently and didn't like to take a lot of Mr. Meadows’

5 time. Sonormally Mr. Ornato and | would talk, say, | think Mark will have a couple

6 minutes right now just to talk to you about this, and Tony would just kindofgrab him in

7 thehallway.

8 Q And give us the, | guess, your understanding of what these talks about

9 whether people would be marching to the Capitol entailed. | mean, was it something

10 the President wanted for the January 6th rally?

u A I don't believe that he was necessarily - in the beginning stages, | don't

12 believe that it was the goal of the rally for people to march to the Capitol. | mean, if

13 we're talking specifically about the beginning of discussions about having a rally on the

14 6th, I don't recall that coming up. It was more the logistical planning aspects of it, how

15 realistically -realistically speaking, how many people we could fit in the designated area,

16 howbig the overflow crowd would be, things that would be of more of an operational

17 function or on the advance side of things, either from the campaign or the official side.

18 And that's what discussions that I'm primarily talking about right now.

19 Now, if we're going to touch on the marching to the Capitol information, that

20 would come up a little bit later, not in the beginning stagesofplanning the rally, to my

21 knowledge.

2 Q Okay. And just for the record, I'd note that Ms. Cheney, a select committee

23 member, has also joined us.

2 A Thankyou.

2 Ms. Cheney. Good morning, Cassidy. Thank you.
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1 Ms. Hutchinson. Thankyou.
2 ov vr.I
5 Q Togo back to what you just sad, that it shifted from kind of beginning stages
4 where it was more, | don't know, logistical planning, and then the issue of marching to the

$ Capitol came up, when was that shift, do you remember?

s A 1 dont recall - recall specifically.
7 Q What can you tell us about the shift?

8 A Idon't know if I'd describe it as a shift as more ofa -- a progression of how

9 ‘many people were anticipated to go and kind of what the chain of events had been from

10 that point forward.

u Q Canyouexplain thata litlebit more?
12 A Imean, in typical rally conversations that we would have, we wouldn't talk

13 about people just leave after rallies. But they're in Washington, D.C., and there's

14 diferent events going on that day, so | don't ~ | think you'd have to be a ite bit more
15 specific. I'm not sure exactly what --

16 Q Sure. When was the first time you remember that the President expressed

77 aninterest in having people march ta the Capitol on January the 6th?
18 A Can consult with my attorney for a moment?

19 Q Ofcourse. Take your time.

» Mr. passantino, Hold on 1second.
2a [Discussion off the record.)

» wi. passantne, weJsory my apologies. Could yomaybesortof
23 rephrase the question? And again, this is from my standpoint, just so that we

24 understand sortofthe context of the scope of what you'retalking about, because — and
25 guess my thing, | didn't say anything while you were doing it, but the notion of the sort of
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1 discussion of marching think had come more from you than from her. But | want you

2 tosortof make sure you go through and ask exactly the question so that she can answer

3 exactly what her recollection was about that.

a Sol didn't say anything before, but | think that there might be some confusion

5 about sort of the time period and this progression that you're talking about. So our

6 apologies

7 wir No, that's perfectly fine.

s ov
9 Q When was the firs time you learned that the President wanted people to

10 march totheCapitol on January the 6th?

n A 1-if fm 1 wouldsaythe beginningof January, if not maybe December

12 31st He wasin Florida fora period during the Christmas holiday and came back on the

13 31st. Andwe were inthe office that day. So that's the most that we had talked to him

14 aboutthat. But, again, I there were talks about planning the rally before that period

15 and but the first time that | - | can't give you a specific date, fit was December 31st or

16 January 2nd, but there were discussions about whether or not we were going to

17 encourage people to march to the Capitol and leave the rally site to do so, if we were

18 goingto kind of - what time we were going to plan the rally, if it was going to be earlier in

19 the moming or later in the afternoon. And that would depend like, the movement of

20 people would depend on that.

2 But, again, end of December, very early January, the 1st or the 2nd, | remember

22 the discussions of people either going to the Capitol or there being [inaudible].

2 Q Can you set the scene?

x A (inaudible)

2 Q Oh, Imsorry. You're breaking upa litle bit.
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1 A No,you're fine. Do you need me to repeat anything | said?

2 Q  Ithink the end, if you don't mind, if you're able. ~ Otherwise, we can just

3 keepgoing. | understand that's hard to go back in time.

4 A No. No,you'refine. Again, I~ it would have been December 31st,

5 January stor 2nd, just kind of discussing logistically based off the crowd sizes that we

6 were anticipating, how many people would march to the Capital, if anybody at all or if

7 wewere going to kindof plan how we were going to plan the rally in order to

8 accommodateanybodythatwanted to go up there.

9 Q Was there a particular meeting where you first remember those issues

10 coming up, about whether to encourage peaple to go to the Capitol and the crowd size?

1 A Nota particular meeting. | -- again, with the I'm trying to recall if there

12 wasaspecific meeting that | - | remember people discussing it in meetings, but | don't

13 know if the first time | heard of this movement happening was in a meetingor a

14 conver private conversation that| had with the chief of staff, or if it was Mr. Ornato

15 talking to me about what the chief of staff's thoughts were on any of this.

16 Q specifically on the issue you mentioned about there's discussions of whether

17 toencourage people to marchto the Capitol, can you explain that? When do you

18 remember that first coming up and who was involved in that discussion?

19 A Personally, remember it irst coming up - | don't want to - | don't want to

20 speak definitively on the very first instance | remember it coming up. But | remember

21 thefirst conversation that | overheard where it would've been in a meeting setting was

22 with Mr. Giuliani, one night he met with the chief of staff. And | believe this was on

23 January 2nd, if that was a Saturday ~ | don't have a calendar in front of me - but there

24 were discussions that evening about, you know, if we're going to start putting tweets out

25 for people to march up to the Capitol if we hadn't already. ~ But that's the first formal
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1 setting that | rememberit being discussed in.

2 Q Okay. Can you getalittle bit more specific about what that conversation

3 was, what Mr. Giuliani said, what Mr. Meadows said about that issue, whetherto

4 encourage people to march to the Capitol on Januarythe 6th?

5 A In that specific instance, Mr. Giuliani had met with Mr. Meadows that night.

6 Mr. Meadows said something along the lines of, should we put ~ should we start putting

7 some tweets out to encourage people to go up to the Capitol, what do you think about

8 this, Rudy, like, the boss wants to do this. Rudy had said something along the lines of,

9 yes, that would be great. And Mr. Meadows again, not verbatim, but something along

10 thelinesof, al right, we'll make it happen.

1 But these were conversations that happened - | mean, these type of

12 conversations happened frequently. It doesn't I'm not necessarily indicating that it

13 was anything ~ that that was the moment that we startedto encourage people. I'm

14 sure that there were conversations happening before that, and | had heard Mr. Meadows

15 talking about a movement towards the Capitol before that, but speaking specifically to a

16 more formal instance would've been on January 2nd, that - that night.

FY Q Thankyou for clarifying that.

1 And you were present for this meeting with Mr. Giuliani and Mr. Meadows?

19 A Iwasinand out of the room. | helped facilitate - our scheduler was out

20 then, sol helped facilitate them getting onto campus, which | normally didn't do. 1

21 normally didn't it was more of Eliza's role to formally schedule things and towork on

22 the access to campus for principals, and she worked with people's assistants to make that

23 happen

2 But she was out this week on a Christmas vacation with her family, so 1 was at the

25 White House with Mr. Meadows that night. So | was in and outof the room when he
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1 metwith Mr. Giuliani.

2 Mr. Giuliani brought a numberof other guests that night. | believe it's also in my

3 text messages that| turned over to you all, but

a Q Okay. That'sgreat. Thankyou for that.

5 You said you mentioned it -- oryou recall itperhapscoming up in — let me

6 rephrase.

7 You said that you recall this idea of whetherto encourage people to march to the

8 Capitol on January6th came up before this potentially as well in conversations with

9 Mr. Meadows. Do you remember anything about those conversations before January

10 2nd?

1 A Speakingspecifically to encourage peaple to march to the Capitol, no, but

12 speaking about people marching to the Capitol, yes.

13 Q Okay. Perfect. Can you explain that?

1a A Ithinkit ~1 mean, like, | guess, prior tothe January 2nd meeting with

15 Mr. Giuliani, it was more of, we anticipate people will march to the Capitol. And then |

16 don't know specifically when the shift was of whether we were just anticipating it or if we

17 should start encouraging people to march to the Capitol. ~ But, you know, there were

18 discussions, naturally, | think, that we had anticipated, you know, there's thousands of

19 people in Washington, D.C., there's events going on at the Capitol building. It's natural, |

20 think, to anticipate movement. | mean, people have to go somewhere.
21 But that's the first instance that | remember people and Mr. Meadows specifically

22 talking about if we were going to start putting out tweets and potentially having media

23 circuits encourage people to go up to the Capitol.
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2 (11:08 a.m.)

4 Q That being on the meeting with January 2nd, you're saying?

7 A And, again, that is the first instance that | recall these matters specifically

8 being discussed in the context that we're talking about them in.

9 Q Do you knowwhy -- was there anythinginparticular that led peopleto think

10 or have the expectation that people might march to the Capitol on January the 6th?

12 intelligence reports or people had heard about it on social media. | wasn't part of any of

13 those discussions. | remember people talking about, either on forums -- and I'm not

15 know, | remember people talking about on Twitter people -- someof the rally spectators

16 comingtoD.C. andtheir plans.

18 not you're just anticipating it and if you're going to encourage it happening on

19 January 2nd.

23 know what you know, not speculation.
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1 alotof the time because hewould be in meetings. So he had, in casual conversation,

2 said: Oh, we're going to have this big ally. People are talking about it on social media.

3 They're going to go uptothe Capitol. Are you seeing any of this on Twitter?

a And, as | previously stated, | don't frequently use social media, especially in my

5 lightofmy job there, in my role with Mr. Meadows. So| didn't have any insight or

6 anything to add to that conversation. But, you know, | know that he had heard

7 passer-by conversation either through word of mouth from people that would reach out

8 tohim or information he had seen online, but that's the extentofthe outreach that | had

9 with him about that matter.

10 sy vir[I

1 Q When Mr. Meadows talked about someofthestuff that he had seen online

12 orintalking to other people, did he ever express any concerns about what might happen

13 onJanuary the 6th?

1a A Not tomy recollection. Um, not to my recollection right now, but | in

15 terms of marching to the Capitol, not to my recollection.

16 Q  Orjust violence generally on January the 6th, even if unrelated to marching.

17 tothe Capitol?

1 A Iknowthat there were concerns brought forward to Mr. Meadows. | don't

19 know don't want to speculate whetheror not he perceived them as genuine concerns,

20 but know that people had brought information forward to him that had indicated that

21 there could be violence on the 6th. But, again, I'm not sure if he -what he didwith that

22 information internally

23 Q Who brought that information to him about the potential for violence on the

a 6th?

2 AIremember Mr. Ornato had talked to him about intelligence reports. |
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1 mean, I'm trying to be a litle cognizant of like the situation here because of, like,

2 intelligence reports that were available at the time.

3 Mr. Passantino. Yeah, | don't think he wants you totalk about anything you

4 believe to be classified. When you're using intelligence, like, there's twodifferent kinds.

5 Right. Could be sort of ground chatter, and then there could be something you know to

6 bechssified. They donot want you to be

7 Ms. Hutchinson. No, | don't know if this i classified or not. 1 just remember

8 Mr.Omato coming in and saying that we had intel reports saying that there could

9 potentially be violence on the 6th. And Mr. Meadows said: ~ Allright. Let's talk about

0 it

1 And I believe they went to the office for maybe 5 minutes. It was very quick.

12 Mr.Omato had stopped him as he was walking out one night to talk about this and

13 ov vir

1a Q Can stop you there, Ms. Hutchinson? When was that,ifyou recall,

15 datewise?

16 A Had to beearly January because Mr. Ornato was not | don't believe he

17 came back until January 2nd or3rd from Christmas.

1 Q Do you think it was beforeorater the meeting on January 2nd with Rudy

19 Giuliani?

1) A Likely after because | believe the 2nd was a Saturday. Again, | don't have

21 the calendarin front of me. And I believe that Mr. Ornato's first day back was that

2 Monday.

2 vr. JE Very helpful.

2 And I see, Ms. Cheney, you have turned on your camera.

x ws Cheney, ves. Thanks,Jl



3

1 Couldyou just tell us, back on the meeting on the 2nd, Ms. Hutchinson,whydid

2 Mr. Meadows and Mr. Giuliani want to encourage people to go to the Capitol?

3 Ms. Hutchinson, I'm not sure it was somuch that they wanted to encourage

4 people to goto the Capitol or if it was an idea that had been started -- that people had

5 started tofloataround.

6 You know, | don't want to speculate on Mr. Meadows intentions with i just I'm

7 not sureof his insight and what was going on inside of his head at that time. ~ But, you

8 know, |-- knowing Mr. Giuliani and his relationship with the President, | think that Mr.

9 Meadows had it had been brought forward to Mr. — the idea had been brought forward

10 toMr. Meadows at that time, and knowing his relationship Mr. Giuliani's relationship

11 with the President, he wanted his insight about what he should encourage or kind of

12 backtrack on in case Mr. Giuliani didn't perceive it as a good idea for the President to

13 engagein.

14 Ms. Cheney. Okay. So you mentioned that the President had -- or that Mr.

15 Meadows said to Mr. Giuliani that the boss wanted to put some tweets out, and they

16 werediscussing this idea. And | think you said there was a shift from sort of, you know,

17 theidea that people it wasbecoming clear people might be goin, but then this

18 meeting on the 2nd, there wasashift.

19 And 50 |was trying to get a sense of some more detail on that meeting about the

20 shiftitselfand why Mr. Meadows thought that the boss wanted people to go to the

21 Capitol

2 Ms. Hutchinson. Um, can | consult with my attorney for a moment? Thank

3 you

2 Ms. Cheney. Sure.

2 [Discussion off the record.]
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1 Mr. Passantino. Thank you for letting us do that.

2 And apologize we were doing that question back and forth. Do you mind

3 asking and, again, sort of part of the issue was | don't know that she necessarily said

4 that there was necessarilya shift. | just want to make sure that we're getting sort of her

5 recollection on what things happened.

6 But, with that, certainly take it in whateverdirection you wanted to do. We

7 apologize for that.

5 Ms. Cheney. ~ Sure.

9 So, in terms of the meeting on the 2nd, the ~maybe just tellus about the

10 discussion that you heard between Mr. Meadows and Mr. Giuliani about the possibility of

11 tweets and encouraging people to go to the Capitol

2 Ms. Hutchinson. ~ There was a phone call that evening with members of the

13 House Freedom Caucus, and, you know, they had discussed plans for the rally, plans for

14 the6th. And| remember, after that call - again, | don't remember who was present in

15 thatroom. I thinkit was in my text messages, although I'm not entirely certain. But |

16 wasn't present for the entire phone call. | was in and out of the room a ttle bit. And |

17 just remember after the phone call had ended was when Mr. Giuliani and Mr. Meadows

18 hadthisdiscussion about whether or not the President should put out tweets.

19 But the context of the phone call again, | was in and out of the room -- Members

20 had chimed in about whether people should start putting out tweets to encourage people

21 togotothe Capitol that day. And that's th first time | remember the chief of staff

22 having amore | don't want to say a formal discussion, but having a discussion with

23 somebody else that was close to the President about how we should approach it on our

2 side.

2 Ms. Cheney. Okay. Thank you.
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1 oy vr. I

2 Q  Ijustwant to make sure - sorry Jl]

3 1 just want to make sure | accurately recall what you said earlier about the

4 conversation between Mr. Meadowsand Mr. Giuliani.

5 It sounds like you said that Mr. Meadows conveyed something about the boss

6 wantsto do this, "this" being send out tweets to encourage people to go.

7 Is that right?

8 A Yes

° Q Wasit sort of Mr. Meadows asking Mr. Giuliani for advice about that or to

10 confirm that, in Mr. Giuliani's view, doing that, promoting this idea of marching to the

11 Capitol would bea good idea?

2 A Basically Meadows respected the relationship that Mr. Trump and Mr.

13 Giuliani had built over the years, and| believe that he just wanted to respect the

14 boundaries of their relationship. And he frequently would consult with Mr. Giuliani

15 about ideas that the President would have just because of the relationship that they also.

16 had and just make surethattheywere on the same page and there was no

17 miscommunications.

18 Q see. Sosortof: Hey, the boss wants to do this, Mr. Rudy, what do you

19 think? That kind of - that was sort of the toneof this meeting on the 2nd?

1) A Correct.

2 Q And that, Ms. Hutchinson, sounds like was not uncommon that Mr

22 Meadows would ask Mr. Giuliani onotheroccasions for hs view on something that the

23 President had expressed interest in?

2 A That's correct.

2 Q Okay. And then, on the 2nd, it sounds like you said Mr. Giuliani agreed that
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1 thiswasa good ide, that some tweets to promete marching othe Capital would be a
2 good idea or would be consistent with what he was doing, "he" Giuliani?

5 A Thatscomect
. wo J ovo orks
s orvie JE
. To laboate an tha, what's your understanding from that meeting o others
7 of the purpose of marching to the Capitol on January the 6th?

8 A I'm not sure specifically, other than, you know, just to have a crowd present

9 for the purposes of what the rally was for that day, was just to, you know, have patriotic

10 discussions about the electoral count that was happening at the Capitol that day.

n Sols your understanding rom beingi that meting with Mr. Guano Mr
12 Meadows or talking to Mr. Meadows that it had to do with the Joint Session on January

13 the 6th, Congress counting the electoral votes?

" A Thtscorrect
15 Q You mentioned earlier there was discussion about timing, when to time this

16 rally on Januarythe 6th. Can you explain that a little bit more?

v A Umyeah. think, agin, that's mre rom, Ike a logistical sandsoin,
18 what time that the permits would be active for, if we had anticipated there being a

19 number of free rally speakers like we had at other rallies, or if it was going to be - if

20 anybody was going to headline the President, and if somebody was going to headline the

2a President, then what time we realistically thought he would be able to get out there for.

22 Soanyof those timing discussions that | was privy to were justfor logistical planning.

Bn pups
24 Q Was there any discussion about a need to do it in the morning versus the

25 afternoonfor anystrategic reasons?
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1 A Strategicwise, 1 think — you know, | don't want to speculate or hypothesize

2 onmy response to this, but just think that naturally it fell I don't think it was ever even

3 discussed to have itin the afternoon. |think maybe at one point it was discussed by

4 noon or 1 p.m, but the entire time that we had started planning the rally, we kind of

5 were on the side of it was going to happen earlier in the morning. Whether that was

6 goingto happen at 9:30 or 11 a.m. or 10:30 was, like, kindof the window we were more

7 specifically lookingat because yeah.

5 Q  Letmeaskitthisway.

9 Was there discussions about it needing to happen before the Joint Session started

10 atlp.m.on January the 6th?

1 A Not to my recollection right now.

2 Q And, going back to the discussion with Mr. Giuliani, do you remember others

13 being there?

1a And the reason | ak is ~ maybe we should just bring up exhibit 25, page 25.

15 This is your text message with Ms. Eliza Thurston,| believe. Is that her name?

16 A Yeah, that's correct. That's her name.

FY a okay.

1 Allright. So, as that's coming up, there's a reference to kind of arranging parking

19 and getting Rudy and others cleared through the White House. And it says allright.

20 We've gotitup onthe screen. Excuse me. |don't knowifyou can see that.

2 It says: Parking ust came through, Ms. Thurston said.

2 And then you say: Lindsey is here, just waiting on Rudy.

2 Do you remember who that Lindsey is that you're referring to? ~ And this is a

24 message from January 2nd, to be clear.

2 Mr. Passantino. Ifyou don't mind, just give us, like, 30 more seconds or §
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1 ‘more seconds to find it just so she's looking at the context here.

2 wi ofcouse.
5 Wr. Passantino. We're tyingto catch up
4 Ms. Hutchinson. Is that the top of the --

$ Mr. Passantino. Is this page 25 of the

6 wie JR] On our exhibit, t's page 25. I'sa message from January 2nd

7 around, maybe, 2or 3 o'clock, as best | can tell from the time stamp.

8 Ms. Hutchinson. I'm sorry, can you -- the Lindsey -- was your question about the

0 Undsey wasreferringto?
0 oor
n a come
12 A That would have been Senator Lindsey Graham.

13 Q Was Senator Graham in the discussion with Mr. Giuliani and Mr. Meadows

14 thatyou had discussed bout the march tothe Capitol?
15 A Mr. Graham had left the White House at that point. So we commenced the

16 ‘meeting earlier that evening with Mr. Giuliani, Mr. Meadows, Senator Graham, and a

17 couple of ir.Giulni'guests. That was a separatemeeting
18 And then Mr. -- or Senator Graham had left, and they had started the call around 6

19 p.m., maybe 6:05, 6:10, that evening.

0 So Senator Graham ws not present for the phone conversation with Members of
2a Congress.

2 a ise
23 Okay. And this discussion about whether to encourage people to march to the

20 Capitol was that done on this al, the House Freedom Caucus call?
» A Correct, Im ot sure 1 don't believe. Iwas not nthemeeting with
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1 Senator Graham. | had gone in a couple of times, just like for documents that Mark had

2 asked me to print out, but | was not in there for any substantive conversation about

3 anything pertaining to the Capitol

4 Now, Mr. Graham was invited to stay for that phone call, but he had just flown in,

5 and he wanted to go home.

6 Q Do you remember what any of the other Members who were on that call

7 said when this issue of whether to encourage people to march to the Capitol came up?

8 A That was, | think, ordinary banter, people offering their ideas. Nothing that

9 was wouldraiseanyflags orrelating to [inaudible]. | think that the Membersthat

10 were present on that call were more inclined to go with White House guidance and shoot

11 around their own ideas.

2 1 remember Mr. Perry had said that he had been starting to put tweets that night,

13 Congressman Perry, that he was going to start putting out tweets that night, and hewasa

14 primary participant in the call. | remember him speaking up a lot.

15 1 wasn't in the roomfor the entire duration of the call, but when | had ducked in, it

16 was either somebody on our end speaking or it was Mr. Perry. | know other Members

17 had chimed in at points, but | wasn't there when they had introduced themselves.

18 Q Did Mr. Perry support the idea of sending people to the Capitol on

19 January the 6th?

0 A Hedid.

2 Q  Didanybody on the call that you remember disagree with the idea of

22 encouraging people to march to the Capitol on January 6th?

23 A Notthat! recall

2 Q Do you remember anybody else on that call who specifically supported the

25 idea of encouraging people to march to the Capitol on January 6th?
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1 AI don't think there'sa participant on the call that had necessarily discouraged

2 theidea. Iwasn't presentfor the entire duration of the call, so I'm not sureif there was

3 anybody that had expressed any concern, but | also don't know if everybody was

4 necessarily encouraging it

5 Q Fair enough

6 Now, one of the things, just to -- this is going to be kindof a long question. But

7 one of the things that had been discussed around that time is having the Joint Session of

8 Congress either delayed so that States could take up the issue of the electionor just

9 preventit from happening on January the 6th at all

10 Was that delay or idea of preventing the Joint Session from going forward on

11 January 6th a topic that came up in this meeting with Rudy Giuliani and Mr. Meadows?

2 A Not that | was present for.

13 Q Okay. Doyou remember it coming up in the call with the House Freedom

14 Caucus members, to the extent that that was any different?

15 A Not specifically on the call, no. ~ Again, | was in and out of the room. No.

16 mr okay. 11 stop there and see if anybody else has any questions,

17 any members, including the room.

1 av wis.I
19 Q Ms.Hutchinson,just aquick question.

20 I think you mentioned something that it was your perception that the Members

21 on the call with the House Freedom Caucus, they were inclined to go along with the

22 White House guidance. And | was just wondering, what did you understand the White

23 House guidance to be on this issue?

2 A You know,duringthe timeof this call, the call was -- we had - the call was.

25 underway because we were talking about events on the 6th. Sol believe it was more of
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1 an updatecall just about what we were anticipating. ~ Any strategies that had been

2 discussed, | wasn't involved for any, you know, strategic discussions. ~ You know, | had

3 overheard discussions about what he had anticipated just by nature of, like, the logistical

4 aspectsof what | was doing for them at the time. ~ But there wasn't anything that stood

S$ outtome as anything that would be a specific answer to your question that had

6 happened on that call that night.

7 Q So you mentioned, like, Representative Perry saying that he would put out

8 some tweets. Do you recallif that was something he just offered on his own or

9 someone had said, "Hey, would anyone, you know, want to put out some tweets about

10 marching"?

n A twas more ~| understood it as more of him offering his support and

12 helpingin any way that he could

3 Q Butthis was after it had already been raised about putting it out there about

14 encouragingpeople to march to the Capitol?

15 A Asa topicof conversation on the cal, yes.

16 Q Do you recall anyone ~ any other Members saying that they wouldn't

17 encourage people to march to the Capitol on the 6th?

1 A No. Imean, I don't recall every single participant on the call that night, but

19 Idorecall it was a Freedom Caucus call. But, again, | was present primarily when it was
20 Mr. Meadows speaking, Mr. Giuliani speaking, and | remember going in when Mr. Perry

21 had spoken. You know, Mr. Jordan had chimed ina few times | remember, but it wasn't

22 anything substantive in terms of putting tweets out. It was more of he was one of the

23 lead participants on the call. So he was kind offacilitatingthe call more from the aspect

24 of Ihave Mr. Babin in line to have -- he hasa comment to say next. ~ But that was - |

25 don't recall any other Members specifically chiming in on that idea other than Mr. Perry.
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1 Q  Ithink you had mentioned that Mr. Giuliani hadsome guestswith him. Is

2 thatright?

3 A Hedid. | don't rememberwho. | dont think t's in my text messages with

4 Eliza that evening. | don't recall specifically who he brought to that meeting that nigh.

s Q  Doyou rememberiftheywere menor womenor how many?

s A Maybe fouror five individuals. ~ There was one woman -- forget her name,

7 butl don't recall anybody else that he brought that night.

8 Q Do you remember the name Jenna Elis that could have been his guest, one

9 of them?

10 A Jenna wasn't there that night.

n Q Okay. How about Sidney Powell?

2 A Sidney was not there that night.

3 Q Christina Bobb?

1a A Thiswasa-

15 Q Excuse me. Christina Bobb?

16 A Itpotentially could have - I don't remember if it was her or not. The name

17 sounds familiar, and that's Christina or Katherine maybe.

18 Q Katherine Friess or Freiss?

19 A believe that was her.

1) Mr. Passantino. Just be clear what you actually know.

2 Ms. Hutchinson. ~ Yeah.

2 Mr. Passantino. Be careful that you're limiting to what you know.

2 Ms. Hutchinson. ~ Yeah.

2 Mr. Passantino. But, with that, certainly.

2 Ms. Hutchinson. Yeah. 1don't know ifyou all haveany recordsofwhocame in
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1 and out, if that's been released to you al, but | don't ~ I can't speak definitively to it

2 Butitwasn't any of the aforementioned names before. Yeah.

; wsI
a Q  Doyourecall

5 A Ifi recall something about that, |will let you know.

6 Q  No,we appreciate that. Thank you.

7 Do you recall if all of those guests had been, like, prescheduled orifany of them

8 were impromptu, unscheduled guests for Mr. Giuliani?

9 A Idon't remember.

10 a okay.

1 A Idont remember.

2 Q Okay. Doyourecallif someone named John Eastmanwas there?

13 A He was not at the meetingthat night.

1a Q Ne?

15 A He was not at the meetingthat night.

16 vsJ Aight. Thank you

FY Mr All right. Solwant to move now to January 6th.

1s Ms. cheney. HeyJl Im sorry. Just one questionbefore that

19 wr.J Go ahead.

20 Ms. Cheney. Ms. Hutchinson, in termsofthe call with theHouseFreedom

21 Caucus members, did Mr. Perry say why he wanted people to march to the Capitol?

2 Ms. Hutchinson. No,hedidn't,not that|waspresent for.

2 Ms. Cheney. And, in termsofthe other topics discussed on that call, can you

24 walk through someof the other recollections you had about the topics on the call?

2 Ms. Hutchinson. ~ Specifically, no. It was all pertaining to events on the 6th,
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1 though. There were I don't want to Im not trying to be unhelpful. just - there

2 were calls happening frequently. And, you know, 1 I'm trying my best to remember

3 from that specific call, but | don't recall any -- | don't recall overhearing anything

4 specifically on that subject matter, just what I've already said aboutwhether or not

5 certain members were going to if they thought it was a good idea to start putting

6 tweets out, if we thought it was a good idea for them to, if we wanted to encourage them

7 to,just to kind of get the message out there at that point.

8 Ms. Cheney. And so in any - you said there were frequent discussions about

9 this. Canyou give us a sense of - perhaps it wasn't just on that call but in any other calls

10 or discussions the comments from the Members about what they anticipated or what

11 they wanted youor Mr. Meadowsorthe President to do with respect to the 6th?

2 Ms. Hutchinson, What recall right now about that would just be - you know, |

13 would get messages or calls from Members as long it was them - if they had senta tweet

14 outon their official Twitter, on their campaign Twitter, | don't remember which one it

15 would have been - can the President retweet this? Ill be there. I'm on his team type

16 of conversation.

7 But in terms of anything more specific to, like,a strategic standpoint, | wasn't

18 privy to any of those conversations that | can recall at this moment.

19 Ms. Cheney. Okay. And | assume you produced to us any of those text

20 messages or othermaterials that you received from Members?

2 Ms. Hutchinson, Correct. | produced everything that| have on my personal

22 devicethatwasresponsive tothe subpoena. And, you know, there's mywork phone

23 isactive too, so it would have been on my call records from my work phone.

2 Ms. Cheney. ~All right. And those - | assume you have turned everything over

25 tothe archives from yourwork phone oryour personal phone?
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1 Ms. Hutchinson. ~ For the work phone, yes. That was naturally turned over at

2 the end of the administration.

3 Ms. Cheney. Okay. And then, from your personal phone, have you turned

4 those over to the archives as well?

5 Mr. Passantino. Representative Cheney, this is Stefan Passantino.

6 Yeah, we are — | think the [inaudible] that even here might not even be PRA, but

7 we are working actively with the archives to ensure that everything that could potentially

8 have not been turned over is being turned over. But I'm only hesitating in saying that

9 because lot of the things that are coming toher from work devices are already

10 captured. Sowe're just working to ensure - but we are working to ensure that

11 everything that you all have is also going to be in the possession of the archives.

2 Ms. Cheney. Okay. Thank you.

1 oY MR.I
1a Q Before we leave this topic, Ms. Hutchinson, was there anyone else that you

15 remember that encouraged a march to the Capitol on January the 6th?

16 A Relatedspecificallytothismeeting?

FY Q Just generally.

1 A Um, | don't think anything that | haven't already previously covered. You

19 know, there was conversations happening frequently between staff and the West Wing,

20 but, again, just more of efforts just to coordinate and what people were hearing. It was

21 typical workplace conversation, especially given the time andcircumstancesthat we were

22 working under. But there wasn't anything more now, again,if recall anything else,

23 I'm happy to let you all know, but nothing or nobody that| haven't already previously

24 mentioned or named.

2 Now, there were discussions between, like, | and other Members reach out at
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1 various points of what we were anticipating, but, you know, nothing - nothing more

2 spedificto anything in the scope of the question you're currently asking.

3 Q Okay.

a In those conversations, | know you mentioned that Mr. Meadows raised with Mr.

5 Omatoor they discussed at some point the potential for violence on the 6th. ~ Did

6 anybody else raise concerns about potential violence on January the 6th before the 6th?

7 A Not not that | can specifically recall right now, no.

8 Q Are you aware ofa call earlier on the dayof January the 2nd where the

9 President and others spoke with State legislators and Members of Congress and

10 encouraged the State legislators, essentially, that they're the ones who had the power in

11 this process and to kind of take the election back and look at various allegations of fraud?

12 Ave youawareofthatcall?

13 A Doyou have specifics, like which States were involved in that call?

1 Q It's been reported that there's maybe up to 300 members of this all. John

15 Eastmanwasonthe call. | believe Mark Martin was on the call with Phil Klein, the

16 President, Rudy Giuliani.

FY A Um, I don't have any details to add to that. | don't specifically recall that

18 callright now.

19 a okay.

1) A Yeah. IthinkI'm yeah,

2 Q Okay. Andjust to go back and puta finer point on one of the questions|

22 asked earlier, which may not have been perfectly precise. ~ One of the things that came

23 upinthat calls returning the election to State legislatures, and that is something that

24 Mr. Giuliani has been publicly reported to be interested in.

2 So, in this meeting on January the 2nd and the phone call with the House Freedom
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1 Caucus, did anybody express the view that marching to the Capitol would be a way to

2 encourage Congress to send the electoral college voteback to the States?

3 A That was an idea that was discussed. Whether or not people were

4 encouraging t, | don't have insight into that, but that was a matter that was discussed

5 fairly thoroughlyatthattime.

6 Q Can you explain more about that, specifically in relation to the march on the

7 Capitol orencouraginga march on the Capitol?

8 A No. Ithink that that would be a question better suited for Mr. Meadows to

9 answer. Anyinsight that| had on that would have just been kind of what I've already

10 said. There was conversations that were happening. There were ideas being thrown

11 around. There were potential surrogates being discussed in termsof who would be

12 appropriate to talk to about a matter like that.

13 But | don't have any tailored information to add to your question in terms of, you

14 know, like what we had anticipated or the point that Mr. Meadows wanted to handle that

15 or thought it was best to handle that on behalf of the President.

16 Q  AndI'm sorry. Youbroke up there. Do you mind repeating what you just

7 said?

18 A Yes-no,ldont.

19 You know, | just to be short with it, | don't have anything specific to add. |

20 think that would be a question better suited for Mr. Meadows to answer. You know,

21 whatever stated about - you know, like there were discussions happening. There were

22 conversations happening frequently in this time period.

23 But in terms of anything substantive or strategic, | wasn't privy to those

24 conversations. It was more of what had already been discussed or ideas that were being

25 floatedaround. And, you know, any insight that | had was either from Mr. Meadows in
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1 casual conversation with him or, you know, just like overhearing the purpose of the

2 meeting and, like, ducking in and out as the meetings were underway.

3 Q Okay. Butwasit your understanding that marching was one way to

4 encourage the Joint Session of Congress to send the electoral count back to the States?

5 A That was an aspect that was certainly known. Whether or not Mr.

6 Meadows wanted to encourage it, I'm not sure. You would have to ask him.

7 Q Okay. And do you know the President's views on encouraging

8 Members - or excuse me, people to march to the Capitol on January the 6th?

9 A know it's already publicly available, which was he put tweets out

10 encouraging people to march to the Capitol, which | believe is a lear indication that he

11 wanted to encourage people to march to the Capitol that day.

2 Q What about in the context of this January 2nd meeting with Mr. Meadows

13 and Giuliani? Were you awareof the President's viewsat that time?

14 A Yes. Andthatis why| had previously stated about how Mr. Trump wanted

15 toput tweets out and Mr. Meadows had asked Rudy - or Mr. Giuliani if that was a good

16 idea,if that was something that we should move forward doing

7 Q Allright. Soldowant to goto January the 6th. What time did you get to

18 workthat day?

19 A Around 9 o'clock, maybe 9:15. 1 picked my colleague up around 8:30, 8:45.

0 Q And did you go right to your office in the West Wing?

2 A Yes. After! parked, butyes.

2 Q Fair enough,

23 Whos the person you picked up, by the way?

2 A Hernameis Liz Fortney (ph), Elizabeth Fortney (ph)

2 Q Did you speak to Mr. Meadows that morning?
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1 A Briefly him and | had a conversation, just me reconfirming that he was going

2 togodowntotherally. |wanted to make sure that his cars were in the motorcade, and

3 then he went back nto his office. | mean, there were people in and out of his office that

4 morning. sat there for probably an hour or so, maybe 45 minutes. And then | went

5 over tothe Eisenhower Building and met with his Secret Service detail to make sure that

6 we had the correct motorcade rolled out for him and to accommodate him going down to

7 the Capitol that day - or going down to the Ellipse rally that day. Sorry.

8 Q And you said you were siting in Mr. Meadows’ office that morning for about

9 anhour? Isthat what you said?

10 A The Chief of Staff Office, again, if we're being specific to the layout, you walk

11 in andthere's the main office, as you would in a congressional office, and then off to the

12 side was his office, which oftentimes the door was shut.

13 So, when | had gotten there, | waited for the meeting participants to leave. |

14 wentin and discussed reconfirming that he was going to go down to the rally, wanted to

15 bepresentforit. And thatwas pretty much the extent of our conversations that day.

16 He had asked if | had heard from any Members, andatthat point, | don't believe that |

17 had. Idon't have any records of that on my cell phone, my personal cell phone. ~ So

18 anything | would have had would have gone through my work phone, which it wouldn't

19 be outofthe ordinary for Members to reach out to me on my work phone, but -- so it

20 wasjusta very -- maybe a 3-minute conversation, and then he somebody else came in

21 to meet with him that morning beforeIleft the office, his personal office, and went back

22 outto the main office where my desk was.

23 a okay.

2 Therewasdiscussions aboutwhether you had heard from members. And was

25 thatbasedon-I'msorry. Goahead.
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1 Mr. Passantino. I'm sorry. | apologize. My apologies.

2 1 just want it to be clear on the record because we talked about the Chief of Staff

3 Office, and think you all cleared it up. But if you guys can make sure you're speaking

4 the same language about his personal office versus the Office of the Chief of Staff?

5 Ms. Hutchinson. Yes. ~The ChiefofStaff Main Office, which is where | was, and

6 then there's his personal office, which has a door. And the Chief of Staffs Office is a

7 SCF. Soit'sa soundproof room, not entirely soundproof, but for the most par, it's

8 soundproof. Sowhen you shut the door, you can't hear you can't hear anything
9 happeningin there.

10 oY MR.I

1 Q Understood.

2 A When he would have meetings, hewould go in and have the door shut, and

13 when he was free, he would open it up.

1a Q Understood. Thank you.

15 When Mr. Meadows is asking about whether you had heard from Members that

16 morning, was it | mean, were you tasked with tracking like who's going to object during
17 the Joint Session? Wasit that, or was it something else?

1 A No. Itwas again, that part of the conversation was more casual in

19 nature. He knewthat, because of my role and what he designated me with, he - | was

20 more of a proxy with a Member sometimes with him, where if they couldn't get ahold of

21 him, they would reach out to me. ~ And so he had asked me, as he didn't have his phones

22 onhimthat morning. They were outside the office. When he was in his personal

23 office, he didn't frequently have cell phones.

2 So he had asked if | had heard from anybody that morning. 1 don't recall f | had

25 1don't have anything on my personal phone from any correspondence with Members of
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1 Congress that morning. And that was pretty much howour conversation ended.

2 Whether or not I said, "Yeah, | heard from so and so," that would have been on

3 myworkphone. But somebody else had come in to meet with him, so had left his

4 personal office and gone back out to the main office.

5 Q Did the issue ofa march to the Capitol come up in yourdiscussions with Mr.

6 Meadows that morning before the rally on the Ellipse?

7 A Not that morning.

8 Q Alright.

9 If you can pull up exhibit No. 2, please. This is the President's daily diary for

10 January the 6th.

1 And if you can go to - there's an entry at 9:03 a.m. fora 4-minute call that the

12 President had with Mr. Meadows.

13 Did Mr. Meadowstell you what he spoke to the President about that morning of

14 January 6th?

15 A I'mtryingto -- would it - so I'm tryingto decipher if it would have been the

16 RorP because Mr. Meadows name is mentioned twice on there.

7 Q Yeah. Solcanbeclear. | can help or offer my understanding of this.

18 The 9:02 ~ or excuse me - 8:56, the President places a call requesting a call to Mr.

19 Meadows, and then, at 9:03, where that R entry is, the President received a call and

20 spoke with Mr. Meadows.

2 A Okay. No. Mr. -atthat time, Mr. Meadows hadn't ~ he hadn't said

22 anything that him and the President had spoken about specifically that morning.

23 Q Do you know whether Mr. Meadows had been in touch with the organizers

24 ofthe rally on January the 6th, including Katrina Pierson?

2 A Mr. Meadows was in touch with a number of officials that were working on
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1 planning the rally. | can't speak specifically to every single one of them. I'm not sure

2 Katrina was one of them, but he was in communication with people on the campaign side

3 ofthe operations about rally planning or that dy.
a Q Do you know why he was in touch with them about rally planning?

5 A Ithink justas a - he was in touch with them aboutrallyplanningjust as a

6 surrogate forthe President. The President is notoriously known to make his own phone
7 calls, but, obviously, he's the President of the United States, and his band -- he only has so

8 much bandwidth. So, you know, Mr. Meadows was present for many of these

9 conversations, and a lot of them were either followups or kind of executing on ideas that

10 he knew were being discussed internally and on the campaign side, so just like the

11 primary facilitator an lison between the White House and those planning th rally.
12 Q Do you knowifhe had any concerns about the rally orparticular speakers at

13 the rally?

A Um, concerns, fm not aware. He did have insight and opinions on who
15 should be speaking, how many people should be speaking, what we should plan for.

16 But, you know, | don't want to categorically define that as a concern, if that makes any

1 sense,
18 Q Was there anybody that Mr. Meadows or the President didn't want to speak

19 at therallyon January6th?

2 A Nottomy recollection.
2 wr. assaning. ir.Jom mero or sk a pure ogisics auston?
2 Mr Yeah

23 Mr. Passantino. And only because we've just been going for about 2 hours, and |

24 know we're probably coming up on lunch. And | want to make sure we're tracking for

25 you. | don't want to interrupt your flow here, but at the same time, if we need to, like,
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1 order sandwiches, just want to make sure we're on track and with respect to, like, taking.

2 abreakor whatever. |justwant to make sure we're on the same page with you as far as

3 yourtiming

4 wf sure of course. We can take a break whenever you would like. |

5 anticipategoingalldaywith Ms. Hutchinson. So, whenever you would like to break for

6 lunch or take a break otherwise, that's perfectly fine with us

7 Mr. Passantino. Yeah. And | didn't mean to you're right in the middle. |

8 meant tosay it right as you were saying "starting January 6th" so that kind of hit a

9 natural breaking point, and | missed mywindow. Sol don't want to be ~ if you're right

10 inthe middle of something, we can go another 5or 10 minutes. I'm not trying to stop
11 you, butjust so we know likewhat your schedule is so | can order some sandwiches,

12 whatever we need to do here.

13 But | know | would like to take a break at some point soon, even ifit'sjust a

14 10-minute rest room, and then whatever you want to do, but | would want --

15 mr. f you're able, maybe we can take a 10-minute break now -- 5- or

16 10-minute break now, and then we'll reconvene until a longer break for lunch, maybe

17 12:450r1, and then proceed after that. Does that work?

1 Mr. Passantino. Yeah, thatwill workforus.

19 And then | assume you only want to take, like, a half hour or 45-minutebreak so

20 thatwe shouldordersandwichesorsomething?

2 Ml That would be great. The shorter we can keep the breaks, the

22 better on our end, but we're willing to do whatever you guys want.

2 Mr. Passantino. Allright. Well, then, if it's okay for you to indulge me, maybe

24 let's just break from now until noon, so that's like 8, 9 minutes

2 ir Of course.
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1 Mr. Passantino. And that will give us time to order some food. ~ We'll plan on

2 something like a 12:45 lunch break.
3 MieJ That sounds great. Andlet's go off the record,
a Recess.)

5 vc Great. Let'sgo back onthe record

6 Its 12:02, and we are resuming the transcribed interview of Ms. Cassidy

7 Hutchinson.

: or vo
5 Q I'm goingto bring up exhibit No. 2, please, page 2, and this is an 11:11a.m.

10 entry on the President's daily diary showing a meeting with Donald Trump, Ir, ric
11 Trump, Ivanka Trump, Lara Trump, Kimberly Gilfoyle, Stephen Mille in the Oval and

12 we understand this happened in the Oval Office.

3 Are you aware of this meeting from January 6th in the Oval Office?
1 A was.

15 Q Were youin that meeting?

16 A lwasnot
7 Q Okay. How did you lear about this meeting?

1 A We were expecting - I believe, as my text messages provide from that

19 morning, but the motorcade was slightly delayed that morning, so | was communicating
20 wither. Iwas out on West Executive Avenue with Mr. Meadows’ Secret Service detail

21 preparing for them all to come down, and | was communicating with Ms. Thurston
22 about just doing, like, gentlestatus checks about timing, when we could expect him to

23 come down, if he was coming separate from the President. And she had said that they

24 were all meeting in the Oval Office that morning ora that time, around that time.
2s Q WasMr. Meadowsinthat meeting?
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1 A I'mnotsure. Iwas notinthe West Wing at that time.

2 Q Did you ever learn about what happened in that meeting, what was said?

3 A Not to my recollection, other than knowing, generally speaking, it was about

4 therally. But] don't know any specifics -- any specifics that came out of any any.

5 specific information that came out of that meeting.

6 Q Did you ever learn from speaking with Mr. Meadows or anybodyelse in the

7 White House that the President placed a call to the Vice President that morning?

8 A Can you repeat the question one more time, please?

9 Q sure.

10 Did you ever learn from speaking with Mr. Meadows or anybody else in the White

11 House that the President had placed a call to the Vice President the morning of

12 January the 6th?

13 A Yes, Mr. Meadows had spoken about it, nothing specific aboutit just that he

14 was going to call - he was trying to get ahold of the Vice President.

5 Q Did he ever tell you what happened when the President spoke to the Vice

16 President that morning?

1” A No. Him and! didn't have discussion about that in the morning.

18 Q Did anybody - I'm sorry.

19 Did anybody tell you what happened in that call?

20 A Not that morning, no, nothing specifically. There was discussions about it

21 as we got down to the Ellipse, but not -- nothing specifically, just that he had talked to the

22 Vice President about the electoral count happening on Capitol Hill that morning. ~ But,

23 again, there isn't any more specific information | could add to that.

2 Q Okay. Yousaid those discussions happened on the way to the Ellipse.

25 Whowas involved in those discussions on the way to the Ellipse?
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1 A Itwas at the Ellipse rally in the offstage announce tent behind the main

2 stage. | don't recall specifically who was an active participant in the call or in that

3 discussion. |know that it was being discussed. | remember Mr. Meadows having

4 discussions about that, but — | mean, t's a small tent, and there was a ot of people

5 around, sol can't specifically name the participants of those conversationsatthis time.

s You know, it was - there were - it was a small circle of people around, but there

7 were probably little bit more than a dozen, less probably around two-dozen people

8 downthere. Sol don't know who's actively participating in that call or those

9 discussions.

10 Q Do yourememberhearing that the President was frustrated with the Vice:

11 President related to the Joint Session onJanuary the 6th?

2 AI remember hearing that | remember hearing that there were frustrations

13 expressed, but | wasn't | wasn't privy to anything that's not already public about that.

1 Q Okay. And, in that tent on January 6th, what do you remember those

15 frustrations being as relayed to you?

16 A As related to me, nothing,

7 Q  Imsorry. Relayed, not related to you.

1 A Oh Imsorry. thought you said related tome. I'm sorry. Excuse me.

19 1 mean,primarily just that, you know, there were discussions about what the Vice

20 President was going to do that day, but nothing of consequence that | can recall right now

21 that! had overheard or anybody had relayed to me at the tent that morning, just that,

22 you know, generally speaking, there were frustrations with the Vice President and his

23 teamin the readout from thecall that morning.

2 Q The readout from the call that you heard that mornin, is there any more

25 specifics that you rememberfrom that readout?
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1 A Just that the call was the first definitive response that we got from the Vice

2 President's team about the trajectoryofwhat was going to happen on his end that day.

3 Q And what do you remember that trajectory being on his end that day?

4 A That he was going to follow the protocol established by previous Vice

5 Presidentswhen counting the electoral votes after a Presidential election.

6 Q And did that readout come before the President spoke on the Ellipse rally

7 thatday?

8 A I'mnot sure f the Vice President ever shared that information with other

9 people, but the frst remember hearing about it was in the tent that morning. ~ But,

10 again, | was not in the West Wing when -- | don't remember thespecific time setfor the

11 call. don't have it up still on our screen here. But | believe | was already in the

12 Eisenhower Building with our Secret Service detail or on West Exec. So | wasn't even

13 physically present in the WestWing when the call was underway, to my knowledge right

14 now.

15 Q Do you know whether the President knew, before he spoke at the rally on

16 the Elipse, that theVice President was not going to do anything otherthan just count

17 votesin the Joint Sessionof Congress on January the 6th?

18 A I'mnot sure the President's mindset or what he anticipated happening

19 specifically. | just remember his call to the Vice President was the definitive response

20 that we got with the approach that Mr. Pence was going to take with respect to counting

21 theelectoral votes.

2 Q Ife can go to exhibit No. 4, please.

23 This is a private scheduleofthe President with some handwritingat the top.

24 And the handwriting shows various times, 11:10, 11:17, and 11:20. And it looks like a

25 meeting and the participants of that meeting, and then a call with Senator Loeffler and a
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1 call with the Vice President

2 Do you know whose handwriting that is?

3 A don't definitively

a Q Okay. Doesit--and|won't hold you to it, but does it look like it could be.

5 Molly Michael's handwriting?

6 A Itresembles what her handwriting looks like, but | don't know if that was her

7 handwriting specifically.

5 a okay.

9 And then that call at 11:17 with Senator Loeffler and the call at 11:20 with the

10 Vice President Il epresent to you is not in the switchboard logs that we've received from

11 the Archives.

2 Do you know how else the President would have connected in a call with a

13 Senator and the Vice President that didn'tgo through the White House switchboard?

1a A Idon't know specifically for these two calls, No. There was anumberof

15 people in the Oval Office that morning, and | anticipate that some of them will have their

16 cell phones with them, and if they didn't, maybe they had placed the call in the Outer

17 Oval, and we were a litte bit delayed that morning. So I'm sure the people were just

18 using the resources that we had available to get ahold of people that he wanted to speak

19 with

1) It wasn't entirely unheard of to have another person place a call on their work

21 phone and have them on speaker and have it be in their offical call logs. Now, | know

22 that theres a number of participants in that meeting as it appears on exhibit4 here that

23 wouldn't have had White House issued devices. So don't know who would have placed

24 those call if they're not on the President's call log, but it could potentially be on

25 somebody else's cal log if someone else had placed the call.
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1 Mr. Passantino. If | could just ask you to be real specific. With respect to this.

2 call, do you have any specific knowledge? | know he asked you --

; —-

7 And you can take exhibit 4 down.

8 And then the background just generally how other calls could be placed is very

9 helpful to us as well. So | appreciate that, Ms. Hutchinson.

10 You already mentioned that you went to the Ellipse rally and that you were in the

12 But did you ride in the motorcade to get to the Ellipse rally,ordid you walk?

13 A No, | rode in the motorcade.

» R  Weravostvthasomesaresorant?

16 Q Did youtalk to the President the morningof January 6th?

18 Q Were you involved in any kind of group discussions with the President

19 before his speech?

23 nothing more substantive than these people might be here.

u Vin Garis tir ofthe Age sm,tdam ack
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1 in, andl remember Mr. Meadows asking me, and he was talking to the President at that

2 time. Soldon'tknow if specifically - if | addressed the answer to Mr. Meadows"

3 question specifically to Mr. Meadows orifit was moreof - it was really to multiple

4 peopleatthattime. But, other than that, | didn't have any substantive conversations

5 withthe President. | kind of hunga little bit further back that morning.

6 Q Based on your perceptions in, clearly, a group setting, what was the

7 President's mood that morning before the rally on the Ellipse?

8 AI don't thinkcanspeak definitivelyto that.

9 Q Did he seem upset or happy, neither?

10 A Idon't--I don't think I'm -- | don't think | canspeaktothat. | think that's a

11 question better suited for Mr. Trump -- or Mr. Trump to answer himself.

2 Mr. Passantino. And he's 1 think in fairness, he's not asking what was the

13 President -I think he's asking -- you can give him your observations to the extent that

14 you have an observation, making it clear that you're not speaking for the mindset of him.

15 Ms. Hutchinson. Okay.

16 Mr. Passantino. But itis a fair question for him to ask -

1” Ms. Hutchinson, Okay.

18 Mr. Passantino. -- what your perception of what you observed.

19 Ms. Hutchinson. Yeah. | mean, the perception of what | observed was that his

20 moodwas alittle bit more solemn. In some ways, | think that some people are a ttle

21 bitmore volatile and angry. | think that Mr. Trump was frustrated, and he was angry in

22 some aspects, but it wasn't anything -- | don't know fit was specifically

23 about -specifically about what.

2 1 remember logistically with the rally, there was a few hiccups that morning that

25 we were dealing with that he wasn't happy with. But, | mean, overall | think his
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1 mood the best way | could describe his mood in the observations that | had that

2 morning was -- probably "frustrated" is the best word to describe it.
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1

2 [12:15p.m)

3 ovweJ
a Q As best you could tell was any of that frustration related to what was about

5 tohappen atthe joint session, in other words, Congress was going to count the electoral

6 votes and declare then well, Mr. Bidenas the winner?

7 Mr. Passantino. But, again, that's only if you know. ~ You can give your

8 observations if you know the source or don't. ~ He's not asking you to speculate that. If

9 you don't know, you don't know. But, you understand the distinction?

10 Ms. Hutchinson. Yes.

1 Mr. Passantino. Okay.

2 Ms. Hutchinson. ~ Can you repeatyour question one more time?

13 sy mR[I

14 Q Of course, yeah

15 And based on what you saw and heard the President say, was any of the

16 frustration that you perceived based on the fact that the joint session of Congress was

17 about to meet and declare Joe Biden as the winner of the Presidential election?

1 A In the frustrations that | observed, it was the frustrations were tailored

19 more towards - with the Vice President for taking the route that he had declared that he

20 was goingto take that morning.

2 Q And what was it specifically that you observed that made you think that?

2 A I would say general conversation about, you know, how he perceived his call

23 as the Vice President when - and how others were trying to help facilitate anyof that

24 anger and help channel it into - or frustration and channel it into productively using it

25 during the rally and not caring too much.
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1 Q What do you recall him saying about his conversation with the Vice

2 President that morning? "He" being the President

3 A don't recall any specific quotes. More just general - general conversation

4 between people in throwing aroundideas and just words of encouragement.

5 Q Okay. And totally understand it's been a while and wouldn't expect you to

6 sit here and recall specific quotes. But, generally, what did the President say or what do

7 you remember him saying about his call with the Vice President that morning?

8 A Just that it was a frustrating call, disappointing.

9 Q Disappointing in what sense?

10 A I mean,primarily just that, you know, | think some people felt in the dark.

11 You know, there was several meetings that happenedin the days leading up to January

12 6thand there was no definitive response given, which isentirely understandable, but

13 think that some people just kind of fel sighted.

14 And | don't want to speak specificallytowhether the President felt that way or

15 any individual themself, but| think some people just felt blind-sided that this is how

16 we they found out, how the group of people found out that were at the rally site with

17 the President and just minutes before the rally began taking place and that there wasn't

18 more ofaheads-up or kind of an indicator in the previous meetings that had been

19 specifically given to - that there wasn't ~ there also wasn't an indicator that he was going

20 totakea route that he didn't take. There was just ~ | think the neutralityof the

21 way the approach that the Vice President's team took and then, you know, with the

22 outcomeof the conversation that morning was the primary source of frustration. And

23 then—yeah. Doesthat answer your question?

24 Q  fedoes. It'svery helpful, Ms. Hutchinson,

2 So just to clarify, in part for the record, when you saythat there's frustration
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1 about no definitive response, are you talking about the efforts that had occurred in the

2 days before to have the Vice President take some action that would have benefited the

3 President during the joint session of January 6th, and the Vice President hadn't said what

4 he would do until then? Is thata fair characterization?

5 A Primarily. don't knowif Id use the word "efforts." It was more of like

6 discussionsofdifferent approaches that the Vice President could take. You know,|

7 don'twant to speak to whether there was a concerted effort of what exact approach he

8 should take, but there were conversations happening about, you know, we believe that

9 this might be and |say "we" in the context of whoever was presenting the ideas. |

10 wasn't present for many of those discussions. But just in terms of different ideas that

11 were kind of being discussed in the days leading up to January 6th. ~ But | don't want to

12 kind of pinpoint one specific effort over another, unless you can - or want to be more

13 specific,

14 Q Yeah, Ithinkl do. | mean, we're kind of on January 6th, but this is helpful

15 tojust break away and put some color on this specifically.

16 I'm assuming - | don't know for sure, but I'm assuming you're talking about

17 meetings in which John Eastman and maybe others told the President the Vice President

18 could take some action on January 6th during the joint session. Is that right or are you

19 talking about something else?

0 A That's —that's right.

2 Q Okay. Can you tellus you said you weren't present for many of those

22 meetings. Were you present for any of thosemeetingswhere the Vice President's

23 authorityon January 6th came up?

2 A Iwas present for a number of meetings, not - | wouldn't say any from start

25 tofinish, but, again, in my role with Mr. Meadows, | was frequently in and out of rooms
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1 with Him, and there were conversation underway about al that
2 You mentioned John Eastman. That was a topic of conversation probably from |

3 belie January 2nd remember hearing i ame or the frst ti, th Ito the nc.
4 But, again, | -- there was no meeting that | had actively participated in from start

< to finish or that | was -- definitely not that | was a - a strategic voice in. This is more of

© just generation in cowersatins thet were happening i auroffs and ust among af
7 ngenenl
8 Q  Fairenough. When was the first time you remember hearingdiscussions

9 about the Vice President's authority on January the 6th?

10 A Early December.

u Okay. Early December. And guess il tart al the way back nthe
12 timeline or at least the relevant timeline here, the election. Do you remember hearing

13 itcome up around the tim of the election, in November?
A Vo remember hig whe wat. we were on the camanign tel, 1

15 don't -- and wewere traveling a lot. So | don't remember hearing it on the campaign

ow.
uN
1 EE
» Sot woud say ike the period between the endo the election towards the middle
20 of November, no, You know, 1 Vice Presidents name had been mentioned as early
2a when | had gotten back, but I'm not privy to any conversation happening about

2 specifically actions that he could take. | just remember, you know, people talking about

23 that it's the Vice President's role to certify the electoral college votes and -- but

28 there atleast that 1s privy at the time there wast any conversation that
25 specifically recall happening that | -- end of November-early December about specific
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1 strategic action thattheVice President could take.

2 Q Okay. And so when then -justtoclarify, when was thefirst time you

3 remember, to use your phrase, the issue ofstrategicaction the Vice President could take

4 onJanuary 6th coming up?

5 A Again, potentially the end of November-early December.

6 Q Do you rememberthe context in whichit frst came upthat you recall?

7 Wasita meeting, a phone call, chat during just office drop-ins?

8 A don't recall specifically the very fist time that| had heard about t. |

9 remember general timeframe that | had I recall this happening was there were a couple

10 meetings that Mr. Meadows had where meeting participants had come in prepared with

11 information about ways that they think the Vice President could approach certifying the

12 electoral college votes.

13 But | don't the very first time,|can't | don't recall theveryfirst time | heard

14 aboutit. Butin theearlier stages ofit, there were - it was mostly just meeting readout

15 information.

16 Q Okay. And you just mentioned a couple meetings Mr. Meadows had with

17 various people. Who were the various people who were raising this idea of the Vice

18 President doing anything other than just counting electoral votes on January the 6th?

19 A Campaign officials and a few Members of Congress. | say campaign

20 officals. |don't-I think the campaign had begun off-boarding peopleat that point, so!

21 don't- don't knowif they were private citizens at that point or - not that campaign

22 officials weren't, but | don't knowif they were off-boarded but sill involved in the efforts.

23 People that were once involved with the campaign and a handful of Members of

24 Congress.

2 Q Who were those campaign officials or people who had been involved in the
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1 campaign?

2 A Mr. Gilani, Ms. Powell, Ms. Els. I'm trying to think specifically about the

3 early stages of this - stages of this. Those are the ones that | can immediately recall

a Members of Congress: Mr. Perry, Mr. Jordan. Mr. Scott Perry, Mr. Jim Jordan.

Thoseare the two that jump to my mind right now about being - oh, Ms. Marjorie Taylor

6 Greene and Lauren Bocbert are the four Members that immediately jump out to me.

7 Again, I'm trying to hone in specifically on the beginning stages of this, these

8 conversations.

° Q Perfect.

10 Mr. Passantino. ~ And he'll appreciate like f you have a specific recollection of

11 timeline oryou dont. He wants to know what your

2 Ms. Hutchinson. ~ Yeah. 1 recall those individuals being involved in the earlier

13 stagesat thistime. I'm sure there were other individuals involved, but those are ones

14 that! remember specifically being involved that Mr. Meadows had outreach to.

15 evr.I

16 Q Okay. And thisis inthe late November, maybe early December timeframe.

17 ls that right?

1 A Sometime after Thanksgiving. ~ Definitely before Christmas. ~ Probably the

19 first week of December if not the last week of November.

2 Q And do you rememberwhat their ideas were with respect to the Vice

21 President's authority on January 6th?

2 A Idon't. don't have access to any of my official devices or correspondence.

23 I'm sure| had things in my work email. But specific actions, no. | just remember

24 general ~ general correspondence of Vice President may be able to do this. We should

25 lookintothis. We should explore these ideas. But nothing more specific than that
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1 rightnow.

2 Q Do you recall one of the ideas coming up is that the Vice President could

3 choose which electoral votes to choose ifa State sends in a sateofelectoral votes for

a Mr. Trump and a slate of electoral votes for Mr. Biden? Was that an issue that you

5 remember comingup early in these discussions?

6 A I remember that idea being discussed. | don't recall the time period in

7 which it was discussed.

8 Q Do you remember, the Representatives that you mentioned, Mr. Perry,

9 Mr. Jordan, Ms. Taylor Greene, and Mr. Ober | believe you said, do you remember them

10 talking about that idea?

1 A Ms. Boebert of Colorado

12 Q Oh, Boebert, I'm sorry.

13 Do you remember them talking about that idea specific -- or in particular?

1 A Specially, no. | don't want to I don't want to speculateor pin iton a

15 certain individual. And particularly, like, those discussions weren't necessarily

16 happening in a group setting. There were various people reaching out. | mean, some

17 people had come in together to meetwith the chief of staff. Some people came

18 independently. It was a mix, so | don't know.

19 Q And do you remember at that time in late November-early December

20 anybody reaching out to the Vice President or his office to talk about his role on January

2 the 6th?

22 A Idon't--Idon't knowspecifically. |didn't workveryclosely with the Vice

23 President's team, so| think that'd be a question better suited for anybody else that has

24 given interviews or is going to give interviews on behalf of the Vice President.
2s wirJE Okay. And we're going to talk about some specific meetings,
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1 including on December the21st and others, but before we get off this generally, do you

2 have any followup, any members, anybody in the room?

3 symI

a Q Okay. Ifyou can pull up exhibit No. 5, and | just bring you back to January

5 6thand we're still at the rally on the Ellipse.

6 Exhibit No. is a copy of the speech that we have received in this investigation

7 that the President delivered on January the 6th. ~ Did you have any role in speech

8 witing?

9 Can you hear us okay?

10 A Yes

1 Q Okay. Did you have any role in speech writing?

2 A No.

3 Q Did you have any role in assisting with this speech in particular?

1a A No.

15 Q Okay. I don'tknowif you've ever seen the President's speeches or drafts of

16 the President's speech before, but do you knowif there's a distinction between what's in

17 blackandwhat'sinred? Does that mean anything to you?

1 A Not specifically, no. 1 had received copies of the speeches during my

19 tenure in the chief of staf’ office. Every speech would go through our office and | had

20 received all of them, but it wasn't frequently that |ever opened them, to be honest.

21 1-lalways looked at speeches once they were already concluded. And Ido know that

22 there was alot of work being done on this one that morning. So I've never seen

23 anythingin red before.

2 But as2 general White House policy, if there were drafts of speeches being

25 circulated, oftentimes people would indicate their changes in a separate color font ifthey.
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1 weren't doingtrack changes. But for this specific speech, I'm not sure.

2 Q And do you know who worked on this speech for the President?

3 A I would assume the speech writing team.

4 Q Don'tknowthatforsure, though?

5 A I mean, there are - people often would throw ideas around. ~ Lots of people

6 throwideasaround. I'm not sure who typed this up, no. But

7 Mr. Passantino. ~ He's asking if you know.

8 Ms. Hutchinson, No, | don't know.

9 MONE Okay.

10 Ms. Hutchinson. The speech writers did have jurisdiction over speeches, though.

u BY MR.LC]

2 Q That makes sense.

13 If we can pull up exhibit No. 6, please. Exhibit No. 6 is text messages or, excuse

14 me, are composed of text messages that you exchanged with somebody named Tony, TO.

15 Is that Tony Omato?

16 A Yessir

7 Q Okay. Ifyou can goto page 6 of this exhibit. These are the first messages

18 from January the 6th that you provided to us with Mr. Orato. ~ And it looks like at 12:45,

19 heasksyou: "How's it going?" You say, "Page 3 of 9," and then "Markis super

20 stressed and Rudy is wandering around with more evidence."

2 Can you explain what that reference to page 3of 9 is?

2 A The speech that was up on the teleprompter was nine pages long. ~ So from

23 a staffing standpoint, we frequently would track how far he was into the speech to see

24 approximate timing for the end of the rally. So page 3 of9would indicate to us that he

25 probably was about halfway through, because the second half of speeches he would go a
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1 little bit quicker.

2 Q And then the next message is: “Mark is super stressed and Rudy is

3 wandering around with more evidence."

4 Whatwas Mr. Meadowsstressed about,ifyou know?

5 A don't know specifically. | don't recall specifically what he was stressed

6 aboutat that time that | sent that message. Sorry.

7 Mr. Meadows had spent probably the first couple minutes of the rally in the tent,

8 and then he - if you're looking at the build-out of the Presidential motorcade, the chief of

9 staffand typically one other national security representative go in a car called the control

10 car, whichisa-its technicallya SCIF. You can make secure calls from there. But

11 sometimes the chief would just go into the control car to make personal phone calls

12 And that's where he spent the majority of the rally.

13 1 know that he was on several calls during the rally. And | went over to meet

14 with him at one point, and he had just waved me away, which is out of the ordinary.

15 And then he popped out and had mentioned a few things to me.

16 Q What did he mention to you?

7 A But don't know what he specifically was stressed about. ~ He wanted to

18 speak with Mr. Giuliani. He couldn't geta hold of Mr. Jordan. Little administrative

19 things that he needed help with to streamline the early afternoon so he could continue

20 doinghis job with the President.

2 Q Do you know what he wanted to speak with Representative Jordan about?

2 A Idon'tknow. know that he had spoken with Mr. Jordan about the

23 contents of what Mr. Jordan's floor speech were going to be and was going to be and

24 the timing of Mr. Jordan's floor speech, but | don't know any more specifics than that. |

25 don'tknow if that's what he was trying to geta hold of - get a hold of himfor in that
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1 moment.

2 Q Do you knowwhat the significance I'm sorry, go ahead.

3 A You're fine.

4 1 was not around |was not around Mr. Meadows. | probably was around him

5 formaybe 40 to 50 percent of the rally but not the entirety of it

6 Q Do you remember what the significance of this timing of Representative

7 Jordan's floor speech was to Mr. Meadows?

8 A Ithink that I don't think. ~ He wanted Mr. Jordan to give the floor speech

9 after the rally had ended. And I'm under the impression that the intentions behind that

10 were sowhen we arrived backat the White House, that staff and the President could

11 watch Mr. Jordan's floor speech live.

2 Q  Youalso say in that message, "Rudy is wandering around with more

13 evidence" Whatdoes thatmean?

1a A Mr. Giuliani had information that he believed was credible enough to pause

15 the electoral count that morning or that afternoon.

16 Q Do you knowwhat happened with that evidence?

1” A ldont

18 Q Do you knowwhat Mr. Meadows' view on that was, whether there was

19 credible evidence to pause the electoral count during the joint session on January 6th?

20 A Mr. Meadows was always willing to hear ideas, as he never wanted

21 information to go unheard and for it not to be perceived as legitimate information in case

22 twas. Butldon't know his specific - | don't know his specific mindset or opinions on

23 which evidence was seen as more credible to him, if any atall. That's something that

24 you'd have to ask Mr. Meadows.

2 Q Okay. Buthe never shared his views on whether there was sufficient
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1 evidence to change the outcome of the election?

2 A There wasa lot of incoming during that period from individuals and

3 principalsalike that had heard or discovered information that they believed was credible

4 that was being elevated to Mr. Meadows. | know that some of it he perceived as being.

5 credible enough to be raised to the President. | -- and I'm speaking generally right now.

6 lam not speaking - unless you are more specific, | can't speak to information that certain

7 individuals raised or during any time period.

8 a Okay.

° A Justgenerallyspeaking, that there was someevidence thathe thoughtwas

10 more - had more grounds toit thanother evidence.

u Q This may come up again later, but do you know what the

12 evidence specifically that Mr. Giuliani had that day on January the 6th was about?

13 A Ithink Mr. Giuliani -- Mr. Giuliani had multiple pieces of information that he

14 wanted elevated to Mr. Meadows and to the President. The one that | can specifically.

15 recallis voter fraud in Georgia.

16 Q Do you knowwhat aspect of voter fraud? Was it like a dead person voting

17 thing,aDominionvoting machine?

18 A Yes. The one that hespecifically -that specificallyrecall wasthe

19 deceased individuals in Georgia.

20 Q Okay. Doyou know if the evidence that Mr. Giuliani had that day on

21 January 6th was ever given directly to the President?

2 A I don't know definitively.

23 Q Later in those messages you say: "The crowd looks good from this vantage

24 point. Aslongas we get the shot. He was fucking furious.”

2 Who's the "he" there that was furious?
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1 A Mr Trump.

2 Q And that furious, that fury, s that based on what you had perceived in the

3 tent before the speech?

4 A Yes, but ~and I'm trying to be deliberate with the way| answer your

5 question, because | don't want to | don't want to not answer your question.

6 But | had spoken to Mr. Ornato this morning specifically with that message.

7 Mr.Omato and had discussed, as | had previously mentioned, logistical plans for the

8 rally. Andi believe if you were to scroll down a little bit more, there might be - or

9 maybe it was the next screenshot, but there was we talked about Capitol logistics.

10 But speaking specifically to this text, when we wereplanningthe logisticsfor this

11 rally, we wanted to make sure that we were able to get enough of Mr. Trump's

12 supporters into the designated area as possible. And, you know, there were just certain

13 circumstances that we couldn't get as many individuals in as the space allotted for. And

14 Mr. Trump always wanted to be inclusive and have as much space for his people as

15 physically possible in the proximity that we were given.

16 And justin this particular instance, we got as many people in -- | say "we."

17 Staffers had gotten as many people in as they possibly could with the regulations that

18 were given, but there was space for alittle bit ~ a few more people than -- than had been

19 admitted to the - to the Ellipse area.

0 Q And the next message from Mr. Ornato says: He doesn't get it that people:

21 onthe monument side don't want to come in. They can see things from there and don't

22 have to go through the mags.

23 Does that refer to magnetometers that the Secret Service or others used to check

24 people for weapons and other devices?

2 A Yessir. The magsare-
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1 Q  sothe mags
2 A funded by the campaign or whoeverisfundingthe rally. And during the

5 campotgn, was the campaign would ford them, but Secret Service does have
4 operational control over them.
< Q Did you ever find out why people didn't want to go through the

PR ——
7 Mr. Passantino. | mean, if you can speak for the public.

8 Ms. Hutchinson. Yeah. Yeah, | don't want to be the public spokesperson here

9 for that.

10 vr Sure. No, | understand.

u Ms. Hutchinson. But1 do knowfromgeneral feedack - now, agan,
12 there's — this is not the — these are the two main pieces of feedback that Mr. Ornato and

13 1 had received also from communicating with staffers that were working the advance

14 operation,
15 One -- on one side, there are people that wanted to start -- walk to the rally

16 before the rally had ended. And then there was another side that there were people

7 tyingto getin but they couldn't because they had American flags, and you can't have
18 think it was a poster over 16 by 24. So if you had an item that you didn't want to forfeit

19 to the Secret Service, you couldn't -- you weren't permittedentry into the rally.

» wieJE A thispoint, on January 6th when youre exchanging these
2a ‘messages, did you or Mr. Ornato have reason to think that people didn't want to go

22 throughthe magnetometers because they had weapons or bear spray ar any ather
23 potentially dangerous equipment?

24 Mr. Passantino. To the extent you didn't already answer that, but --

2» Ms. Hutchinson. Yeah. 1 mean, people had items that weren't permitted.
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1 That people ~ people brought tems that were not permitted entry by Secret Service

2 guidance. Some of them were American flags. Some of them could have been bear

3 spray. Iforget the other one that you just mentioned, but and if they weren't willing

4 togive up control and possession of those items, they weren't permitted entry, which is

5 typical for any security event, especially one that's held under the jurisdiction of Secret

6 sevice.

7 sy vir I

8 Q And just to be clear - | appreciate that. Just to be clear, did Mr. Orato or

9 anybody else in the White House have reason to believe that peoplewere not going

10 through the mags becauseof dangerous devices as opposed to flags or poster boards, for

1 example?

2 A Yes, the only reason to believe that was based off of feedback that we were

13 getting live from individuals, whether they are paid or volunteers, and Secret Service

14 agents that were operating the security function down at the Ellipse while we were still in

15 the West Wing and on White House grounds.

16 Q Who was communicating? | know you mentioned volunteers and others

17 Are those like campaign folks who are there to assist with the rally?

18 A Ithink some of them - I know some of them previously workedfor the

19 campaign. Again, | didn't work often and closely with campaign officials, so I'm not sure

20 if they were off-boarded by the time that they were working, if they were paid by a

21 different entity, or if they were volunteering through a different entity or independently
22 But, you know, there were names of individuals that | know had previously worked for

23 the Trump campaign in 2020 that were working that morning.

2 Q Do you knowthe names of any people who had communicated to the Secret

25 Service or White House that people had dangerous - potentially dangerous equipment
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1 with them on January 6th?

2 A Idont. Idon'trecall. didn't have communications with them

3 specifically. Concerns and information had been relayed to me to relate to the chief of

4 staff, but didn't have communications with anybody down there that morning that | can

5 recall right now.

s Q Those concerns you talk about, about potentially dangerous equipment

7 being present, they were relayed to you. Who were they relayed to you from or by?

5 A Mr.Omato. Yeah, Mr. Ornatois the one specificallythat|cananswerto.

9 Mr. Robert Peede. Bobby Peede was also in charge of the rally. And MaxMiller was

10 workingtherally too.

n Now, I knowthat | had conversations with them down at the tentafter the rally

12 had already begun, but | don't recallif ~ 1 don't 1 don't I don't recall whether they

13 reached out to me when was sill up at the White House. | it would have been in my
14 text messages that | turned over, though, and | don't — | know that | turned over texts

15 from Bobby, but | don't think there was any from him that morning.

16 Q Do yourememberany specific tems that any of those people mentioned to

17 you, and specifically dangerous items, not the flags or the poster boards?

1 A don't recall the word "dangerous" being thrown around in associate with

19 theitems specifically, but | remember, generally speaking, there were individuals who

20 had, you know, American flags thatwere too large, which in my opinion is irrelevant, but

21 its nota dangerousitem. But, you know

2 Q sue

2 A ~Iremember American flags, the flagpoles. Those are the two that

24 remember specifically being mentioned beforehand. | know that when | had gotten

25 down tothe rally site, the bear spray had been mentioned. And believe pocket ~ well
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1 know pocketknives had been mentioned, but | don't know like specifically the length of

2 them. just remember pocketknives, generally speaking, had been mentioned.

3 But, again, those are - if we're talking about items confiscated of people trying to

4 enter something, you know, that's ~ t's not completely unheard of to have a pocketknife

5 confiscated from an individual. And I know that there were items confiscated; that

6 people that had wanted to go into the rally to watch i, they did obtain items from people

7 too.

8 Q What about firearms, do you remember any reports of firearms coming in?

9 A Not that| can recall specifically that morning or at the rally ste.

10 Q And you mentioned earlier that you were asked to relay ths information to

11 Mr. Meadows. Did you tell Mr. Meadows that there were reports of bear spray and

12 pocketknives, among other things, that people were finding on the rally attendees?

13 A remember having conversations with Mr. Meadows about rally attendees,

14 and] remember having conversations with him aboutthe number of people that were

15 permitted entry. | don't recallif specifically listed the items. But also

16 Q Okey. And-

FY A Myrelationshipwith Mr. Meadows, you know,| | use ~ | did have a close

18 relationshipwith him and, you know, if | didn't feel t needed to be elevated to him at the

19 time, you know, it could have been enough for me just to say, you know, we got this

20 number of people and there were people that weren't permitted entry, in case the

21 Presidentasks about ths. Not say anything more specific, just because it wasn't entirely
22 necessary for him to know and to be elevated to him at that time just because there was.

23 alot of other things going on.

2 Q sure. Iimagine everybody was drinking out of a firehose at an event like

25 this. Butdo you remember specifically relaying to Mr. Meadows that there had been
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1 bear spray or knives confiscated or found among the rally attendees?
2 A 1-1 don't recall specifically what | had said to him. | know that | had told
3 him that there were a number of people who weren't permitted entry because they had
4 items that the Secret Service deemed as dangerousor nonpermissible. || don't recall
5 whetheror not sted off specific items that had been relayed to me by some of my
6 colleagues. Itsvery possible did. | don't recall
7 Q What was his reaction when you talked about dangerous tems -- or items
8 deemed to be dangerous by the Secret Service to Mr. Meadows?
5 A 1dont recall specifically.

10 wie Icanvougo back to the Orato text exchange.

1 BY MRI

2 Q Ms. Hutchinson, just want to make sure, separating what[EEE ws
13 justasking you about Meadows, | want to go back to this exchange with Tony Ornato.
1 When you said, "The crow looks good from this vantage point, as long as we get
15 the shot, tell me more what you meant by that. What's your point in conveying to
16 Omatothe visual ofthe crowd looking good and the shot?
w A I dont I don'twant to speak too logistical and I'm trying to tailor my
18 response soit suits the question you're asking the best possible. But the way that we
19 would always try to buld rallies out was long and narrow, because that made fora better
20 picture. When they - when we had a wider space in terms of the length n elation to
21 parallel to the rally stage or wherever the President was making his speech from, it was
22 more dificult to geta shot with everybody in tas opposed to if there was a somebody
23 witha camera taking it long ways
2 The rally that morning at the Ellipse was obviously an oval and the space that we
25 had was not what we had been - grown accustomed to during airport rales. So we just
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1 wanted to make sure and the President wanted to make sure, as we were planning this in

2 the days leading up to the 6th, that, one, we would be able to get a good number of

3 people in so nobody was left out,butalso so that it was adequately captured to put a

4 photo out at some point and just to have in White House records for the President to

5 haveasa keepsake.

6 Q Okay. Sodo you recall discussion with the President specifically, either

7 with you or hearing about it, where he was concerned about the shot, the visual, the look

8 of, then the documentation of this particular Ellipse rally?

9 A He was, but its not out of the ordinary for Mr. Trump. Mr. Trump is very

10 hands-on and involved in the planning of his events. ~ He is a man that's very involved in

11 the media, as I'm sure you all know, which, again, is one of his unique characteristics.

2 And, you know, | can't speak to all politicians, but think that with him, he wants

13 tobe more involved in the planning of those events. So for him to have insight and eyes

14 and ears on how this was being planned operationally is not out of the ordinary for him at

15 all. We had these conversations for nearly every single rally that we had during the

16 campaign.

7 Q appreciate that. | just want to be clear. He was similarly concerned,

18 consistent with that pattern, about this one, about the Ellipse rally and how it looked

19 visually through cameras?

0 A Correct. And justwant to beclear on my end. It would have been out of

21 the ordinary if he was hands-off this rally.

2 a Gotit.

23 A Because he was hands-on witht for every other rally that we had hosted.

2 Q  Isee. Okay. Sothen the last line of your text to Mr. Orato, "He was

25 fucking furious," does that relate to his concerns about the crowd, the visual? I'm just



87

1 trying to understand what specifically you meant when you said to Tony Ornato he, the

2 President, was fucking furious.

3 A Yeah. |mean, that was the frst time that most ofus had gone down there,

4 soitwasalittle bit longer than we had ~ longer in terms of the space available. We

5 thought it was going to be, the length of i, the length of the rally site in relation to the

6 stage parallel to the stage was going to be shorter and built further back.

7 50 he was not happy thatmorning with how people were spread so far out and

8 didn't have sight on the actual stage, because of visual blocks, with the way that the stage

9 was built and that it was more difficult to get a photo adequately capturing the number of

10 people that were in the designated area that morning.

u Q see. And how did you know that, Ms. Hutchinson, that the

12 President — did he convey that to you or to Mr. Meadows in your presence, that he was

13 fucking furious, to use your words, about the shot not being sufficient to - sufficiently

14 attractive to capture the crowd?

15 A Again, the offstage announce area in the tent is small, and there were a

16 number of people involved in conversations. || don't recall if it was relayed - it

17 wasn't relayed specifically to me. | don't remember — I don't recall whether it was.

18 directed at me or whether it was directed at Mr. Meadows or if it was just he was,

19 generally speaking, angry.

0 There's a number of individuals involved in that conversation, so | don't recall

21 whetherit was directed to a particular individual right now. | know that he had spoken

22 with individualsworking the advance portion of it, but, you know, during that

23 conversation | don't know.

2 Q Okay. And then Mr. Omato's response is about people on the monument

25 side. Isitfairtosay that there was sort of a magnetometer barrier, but there was a
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1 crowd outside of that, that Mr. Ornato's response to you involves the people that didn't

2 comeinto the - through the magnetometers to the event?

3 A Yeah. And that was the individuals that they didn't want to come in

4 because they didn't want their personal items confiscated from them by Secret Service,

5 Q Okay. So how would their lack of presence inside the magnetometers

6 affect thevisualor the crowd looking good and the shot that we're talking about? I'm

7 just trying to understand what the relevance is of people outside of the magnetometers.

8 totheshot

° A I mean, in relation to me and Tony's convers- -- me and Mr. Ornato's

10 conversation specifically here?

u Q Yes. Well start with that, and then any other conversations that the

12 President or things you heard the President say.

13 A The purpose of me and Mr. Ornato's conversation here was us building off of

14 conversation that we had had several times in different iterations leading up to the 6th

15 of ~and don't recall the -- the concrete number that we could physically fit inside that

16 rally site pertinent to the permit that we had, that Mr. Trump hadfor the rally.

1” But me and Mr. Omato's conversation here was specifically that we could have

18 fit 1 don't knowif it was a couple hundred more or a couple thousand more, but we

19 could have fit more individuals in the designated area. But everybody who wanted to

20 come in had already been magged to come in.

2 Q Gott

2 A Does that make sense?

23 Q Yeah, that makes perfect sense.

2 So fair to say that the more people crammed in, the better the shot, right?

2 A Correct. And that's kind of what we had for almost every rally.
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1 Q Right. Sof there's room that is available for people that haven't come in,

2 thenthe shotis not as attractive. Is that sort ofa fair general assumption?

3 A Yes. lalsoknow there's alot of focus being drawn to the actual shot.

4 Therealsoisan element to this of Mr. Trump wanting everybody to be included that

5 traveled from across the country to attend this rally. And I'm not trying to take a - I'm

6 trying to be as factual and as informative as possible with this.

7 He didn't want people to feel left out. ~ He didn't want people to feel that there:

8  wasn'tan effort made to get them in. He wanted to make sure that everybody had

9 gotteninto the rally that had traveled far to come see him speak had been permitted an

10 opportunity to enter. Because he knew that there was extra space, he wanted to make

11 sure that, one, we got the shot, but, two, that nobody was excluded from attending the

12 event.

13 Q understand. And then just to finish this line here, the last portion, your

14 responseis: That was relayed - "That's what was relayed several times and in different

15 iterations.”

16 Does that mean, Ms. Hutchinson, that you or others conveyed directly to the

17 President that there are a lot of people that don't want to come in that are on the other

18 side of the magnetometers?

19 A Yeah. Itwas relayed to the President several times in different iterations

20 that everybody who had wanted toenter the rally had entered the rally at that point, that

21 he was clear to go on stage, that we are finished magging people - that volunteers were

22 finished magging people, that Secret Service was finished maging people.

23 Q Right. And do you remember, Ms. Hutchinson, whether it was conveyed to

24 the President that the reason they don't want to come in is because they may be in

25 possession of prohibited items that would be captured or screened by the
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1 magnetometers?

2 A don't recall specific motivations or intentions of those who weren't magged

3 tocomein being relayed to the President. There were conversations| know that

4 happened about why the rally space wasn't filled, why we didn't have max participation,

5 butl don't recall if he was aware of the specifi intentionsor imitations of those who.

6 were watching the rally from the Ellipse - or watching the rally from The Mall.

7 Q Okay. Soare you aware of whether or not the President was ever told that

8 there were people outside of the gates that had flags or pocketknives or bear spray or

9 other items that wouldn't make it through the magnetometers?

10 A Notpriorto the rally.

u Q During the rally, do you know if he was made aware of that?

2 A No, that would have had to go up on his speech, and he -- we never put

13 messages up on his speech. His speech - the podium that his speech would go up on

14 just had the contentsofthe speech. We didn't have any other means to relay a

15 message to him when he was givinga speech.

16 Q Yeah. Okay. And how about after the speech, do you know whether

17 anybody told him about all the weapons that were or the people that didn't come in

18 potentially having prohibited items?

19 A Idon't recall specifically.

1) vl oy. Thankyou

2 ey vr. [IN

2 Q  Itsalmost 1 o'clock. | think we have one more question on this.

2 The next message that follows is: "Poor Max got chewed out."

2 Who chewed - who's Max, first of all?

2 A Maxis Max Miller, who's the advance individual that | had previously
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1 mentioned

2 Q Who chewed him out and why?

3 A Max had some spirited discussions with the President and the chief of staff

4 priorto the rally beginning about participation for people and why we didn't build out the

5 stagea certain way.

6 1 don't recall whether Maxis the one that designed it the way that it was. | ~ but

7 Maxwas an individual that was frequently present for rallies on the campaign trai, so he

8 was a natural person and circuit to go to when things weren't necessarily going the way

9 that we had anticipated or planned. And Maxis somebody that has always shown

10 demonstrated effort to resolve things. So conversations were had with him, because

11 he's somebody that had a lot of insight and experience working rallies and logistical

12 build-outs for them.

13 Q Understood.

1a neJ So, Mr. Passantino, | do have a few more questions on the message

15 thatfollows. It's slightly different topic. If you'd like to break now, we can do that.

16 Ifyou'd like to keep going for a few minutes, up to you as well.

FY Mr. Passantino. Yeah. | mean, | guess 1 o'clock s sort ofa good breaking point.

18 Andif you've got something substantive to still do, we might as well take a break here as

19 wellasanywhere.

1) MrSE Yep. That's fine with me. So why don't we go off the record

21 then.

2 Recess.)



2

1

2 [1:35pm]

3 vr IE cet’ go backonthe record.  Itis 1:35 onFebruary the23rd, and

4 we're resuming the transcribed interview of Ms. Cassidy Hutchinson.

s So we left off on exhibit No. 6, page 6. | ask that webring that up again. These

6 are text messages exchanged with Tony Ornato on January the 6th.

7 And just as a procedural matter, some of these we don't have timestamps for all

8 ofthem. Some of them may be particularly important that we go to those timestamps,
9 and! know there'sawayto do that on iPhones.

10 If we need to go back and getparticular timestamps, is that something that we

11 can work with you, Mr. Passantino, to get?

2 Mr. Passantino. Its, yes.

3 nr.J Okay. Excellent.

1 Mr. Passantino. We can do aftethingwhere we slide it.

15 Ms. Hutchinson. I'm sorry I didn't include them originally.

16 wirJ No. it's quite all ight. You do have to do that slide thing. So

17 welll specify the messages that we'd like that information on.

18 sy mrI

19 Q But returning to these messages on page 6 of exhibit 6, the last one on the

20 pagesays: He kept mentioning OTR to Capitol before he took the stage.

2 And ll give you a minute. It looks ike you're looking for those messages as well.

2 A I'msorry. Idon't have them up here yet.

2 Mr. Passantino. We have them.

x Mr Oey. And | would just note for the record as well that Ms. Luria,

25 aselect committee member, has joined us.
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1 Mrs. Luria, Thankyou.
2 oy vrJ
3 Q Allright. Do you see the message Im talking about?
. A Yessin
< Q Okay. Whois the "he" in that message when it says: "He also kept

6 mentioning OTR to Capitol before he took the stage"?
7 A The "he" would be Mr. Trump.

8 Q What did he say -- or, excuse me, before we get to that, what does OTR

9 mean?

10 A Offthe record. So that's used to describe in advance terminology, not -- |

11 have never worked in an advance operation, but I'm familar enough after the past
12 campaign cycle that OTR refers to an off-the-record movement, which logistically is easier

13 to execute than -- oftentimes easier to execute than if it's a preplanned movement, just

14 because you don't have as many moving parts going nto it.
15 Q Sos itfair to say off the record would be like a spontaneous or unplanned

16 activity?

w A Itsfairto say in some - in some circumstances its. In others it could just
18 be something as simple as it's not on the official schedule, but it was a surprise

19 movement. For instance, when he would stop at a pizza restaurant on the campaign

20 trail, we knew that we were going todothat. It wasn't spontaneous. But we didn't
21 putiton the offical schedule, because we didn't want to see public, justfothe sake of
22 surprising people that were going to be there.
23 Q Okay. And how did you use that term in this message: He kept

24 ‘mentioning OTR to Capitol before he took the stage?

25 A In this context, it was more ofifwe were going to go up to the Capitol, it was
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1 goingto logistically have to be an off-the-record movement, something that wasn't

2 publicly released, just for the sake of crowd control and asset organization. But | didn't

3 have my hands dipped in that, the planning of that too much. | just knew that

4 logistically, it wasn't going to be possible that day. If that answers your question.

5 Q  ltdoes, yes, thank you.

6 It says: He also kept mentioning it before he took the stage. So can you tell us

7 what you remember the President saying about this movement to the Capitol before he

8 took the stage?

9 A He wanted to make sure that we had exhausted all of our resources and our

10 communications with Secret Service, advance staff, other law enforcement individuals

11 that were present in the area and at agencies, to ensure that we truly did not have the

12 assets to transport him to the Capitol that day in case therewas a breakthrough of,

13 actually, we might be able to logistically make it happen by utilizing XYZ methods.

14 Those conversations had transpiredprobably the day before. We exhausted all

15 of our resources and communication on that front and it logistically just wasn't going to

16 be possible with the number of people that we were expecting to be in Washington, D.C.,

17 onthe6th. But before he took the stage, he just wanted to ensure that we had all those

18 appropriate conversations before he actually did not go to the Capitol.

19 Q So, in other words, the President wanted to make sure this is an absolute no,

20 you can't do this, Mr. President, before he was willing to accept that he wasn't going to

21 the Capitol that day. Is that fair?

2 A Before he was willing - yes, that's afair assessment.

23 Q And when he mentioned this, was he talking about going with a crowd of

24 people to the Capitol or was he talking about going to visit Senator McConnell, for

25 example?
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1 A He was talking about taking a small circle of staff that - it's a small circle of

2 staff that alwaystravelswith him up to the Capito that day, not necessarily to travel with

3 the crowd, to walk up with them. He wanted to motorcade separately up but not - not

4 inlight of traveling with anybody specific, likea specific individual or individuals.

s Q  Didhe, being the President, say what he wanted to do when he got to the

6 Capitolonthe 6th if he wasgoingto go?

7 A Notthat I was privy to.

8 Q Did you ever hear anybody talking about t? Even if you didn'thear that

9 firsthand, did you hear it through somebody else?

10 A The Presidentstrip to the Capitol that day?

n Q Correct.

2 A No. Imean, there was speculation amongst several individuals about, if we

13 were to.go upto the Capitol what we would do, what our plan of action would be, but

14 there wasn't any definitive plan in place. ~The people involved in those conversations

15 knew pretty much from the onset that it wasn't going to logistically be possible.

16 Q Understood. Butas far as that speculation or possibilities of what could

17 happenif the President went to the Capitol, what were those discussions?

1 A Ithinkwhat I'm privy to is more from an operational standpoint, would he

19 wanttogositin the gallery? Would he want to - where would we logistically put him if

20 we were able to find the assets and resources to transport him to the Capitol?

2 You know, speculation Mr. Ornato at one point a couple days beforehand had

22 asked me whatoffice spaces that we would have available, if | had talked to anybody, any

23 ofthe Members in leadership if we could possibly use their laces just in case

24 something there were to be a breakthrough that happened.

2 But, again, this i's not atypical of Mr. Trump to want to explore all options on
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1 the table to make sure that we were executing what he wanted in the appropriate

2 manner.

3 Q Okay. And were you aware of anydiscussions about the President going to

4 the Capitol and giving a speech, another speech to supporters or giving comments to

5 supporters, even if not a formal speech?

6 A There were ideas discussed, but nothing that was ever legitimately

7 entertained because we knew of the restrictions that we were operating under that day.

8 Q Now,if we goto the next --

5 eve[IR
10 Q Well, just before you leave that. Ms. Hutchinson, again, when your text

11 here says, "Healso kept mentioning OTR to Capitol," did you hear him say that in the tent

12 before the speech, | want to go to the Capitol or what are we doing about the Capitol?

13 A Ioverheard him ask -- Mr. Ornato was not at the rally site that day. He.

14 stayed up in the West Wing. | heard him ask, has anybody--this is not verbatim, but|

15 heard him ask something along the lines of has anybody reconferred with

16 Mr. Oma: with Tony that we can't do the Capitol? ~ Can we -- can we make one more.

17 calljust to make sure we can'tdo the Capitol?

18 it wasn't anything of like substantive intent on his end. It was just following up

19 on conversations that he'd previously had in the days leading up to the 6th.

20 Q  Gotyou. And when you say "kept mentioning,” that suggests that there

21 are several comments like that. Do you recall it being brought up, you know, more than

2 once?

23 A More than once, but | can't — | don't recall the specific number of times,

2 Q Okay. And get the sense from this - sorry, Ms. Hutchinson, go ahead. |

25 didn't mean to interrupt you.
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1 A You're fine. I'msorryif| interrupted you.

2 In in the context that he's saying this, and it wasn't anything that was -- and I'm

3 tryingto be as deliberate as | can just because I'm used to the conversational method that
a people would invoke. But it wasn't anything that was overly structured. It was just his

5 stream of consciousness as we were waiting for songs to wrap and - or for a speech to

§ wp.
7 You know, when you're behind -- when you're backstage at a rally like that, you

8 can't hear what's going on in front of you. So | don't know if wewere waiting for two

9 more songs to wrap before his entry song would play, but it wasn't anything that was like

10 a structured conversation. It was moreof a conversation filler. He just said what was

11 onhismindat that moment
12 Q Yeah, I totally appreciate that. | get the sense that there's a lot going on.

13 But is it fair to say that it was your impression he wanted to go to the Capitol, that that

10 was his desire?
15 A Yes, but that's -- again, it's not anything that -- from my point of view and

16 the information that |can offer you all, that's not anything that | don't think has been

17 previously reported or discussed. You know, we discussed options like that that day or
18 the days leading up to January 6th. It wasn't anything groundbreaking or new that

19 happened that morning.

2 Q  Tunderstand. just want to be clear. Was it your impression from those
2 comments that he made that he wanted to march to or go to the Capitol after he finished

22 his speech at the Ellipse?

» A Yessir
2 Q Okay. That's realy appreciate that. Thank you
FS ie So Mr. Ornato
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1 Ms. cheney. sori
2 Yes, Im sorry.
3 Ms. Cheney. That's okay.
a Ms. Hutchinson, you mentioned that there were sort of different possibilities, and

5 understanding that there weren't sort of definite plans it sounds like, couldyou just talk a

6 litle bit more ~ you mentioned, for example, Mr. Meadows asked you if there was
7 someplace where the President could sit or an office. Could you give us a little bit more

8 detail aboutthat?

9 Ms. Hutchinson. Yeah. So Mr. Orna- — sorry. I'm trying to regain my train of

10 thought here. Mr. Ornato had actually--you know, Mr. Ornato had previously been the

11 head of Mr. Trump's Secret Service detail, 50 he was familiarwith the Capito from
12 working State of the Unions, State of the Union addresses. So he knew well enough that

13 we had previously used Mr. McCarthy's office space.

1 So he was wondering at one point if he could possibly ike, use that as a staff hold
15 area, knowing that we couldn't use the cloakroom. We weren't sure logistically where

16 else we could really use at that pont.
w But, again, there weren't serious conversations happening where | had elevated it
18 to Leader McCarthy. Because we knewofthe logistical concerns, there's more -- what

19 options are on -- in case we can figure out a way to get up there, what options do we

20 have and how quickly would we be able to move forward with them.

2 Ms. Cheney. Okay. And you mentioned the possibility of sort of walking

22 through could he sit in the gallery, so sort of the options you guys had talked about,

23 possibly a leadership office, a gallery. Sounds like you ruled out the cloakroom. Is that

20 anaccurate description?
2s Ms. Hutchinson, Yes, ma'am.
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1 Ms. Cheney. And why did you rule out the cloakroom?

2 Ms. Hutchinson. |mean, just generally speaking, fora staffholdarea, that's

3 not wouldn't logistically be possible on our end. Not even neutralizing the restrictions

4 of the physical space at the Capitol and who has jurisdiction overthat area at the Capit,

5 itjust-- we would have needed a bigger space forstaff to hold if we were going to bring a

6 secure package of staff up to the Capitol that day.

7 Ms. Cheney. And so this would be for a staff hold area, not necessarily for the

8 President tohold in?
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1
2 9pm)
3 Ms. Hutchinson. Right. Yeah, we very, very broadly had discussed what his
4 plan would be to go up there. Now, it could've been discussed more in depth that | have

$ not been made awareof or wasn'tprivy to at the time. But what | wasprivy to at the

6 time was, you know, what| had previously sad about if he would sit in the gallery, i he
7 would visit Mr. McCarthy's office at one point.

8 Again, | don't have insight or anything to offer in terms of any serious discussions

9 that he may or may not have had about attending or going up to the Capitol that day.

10 But what | know is just more from like the logistical standpoint of communicating with

11 Mr.Omato. Thatway could do my best to keep it off of Mr. Meadows’ plate, knowing
12 how much he was dealing withatthat time.

13 Ms. Cheney. Okay. And were you aware of any discussion about whether the

14 President would ~ would speak?
15 Ms. Hutchinson. Not that | can recall. You know, he -- you know, not that | can

16 definitively recall

w Ms. Cheney. That you could recallatall?
18 Ms. Hutchinson. No. | mean, I'm trying to -- I'm not trying to be unhelpful.

19 I'm tying toansweryourquestions as best | can,
2 Ms. Cheney. No, | understand.
n Ms. Hutchinson, But | can't | can't recall a specific conversation that|
22 overheard or that| could definitively tell you that he had an idea ofwhat he wanted to do
23 up there.

24 Ms. Cheney. Okay. And do you know if -- I'm sorry?

25 Ms. Hutchinson. If it comes to me, I'm more than happy to share. I'm--you
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1 know, I'm trying to answeryourquestion the best that | can. |just want to make sure

2 that! am not speculating or regurgitating conversations that | may have overheard.

3 1- I don't remember hearing anything specifically that day or the days leading up.

4 toitabout hs intentions of going to the Capitol, whether he wanted to make a speech

5 outside, as believe Illlad mentioned, or if he wanted to make a speech on the

6 House floor, or just have his presidency feltat the Capitol. | can't recall definitively if

7 that was ever something that | had firsthand insight or knowledge of at the time.

5 Ms. Cheney. Okay. And | appreciate that, And | understand trying to recall

9 from, you know, over a year agois challenging, and | appreciate yourefforts.

10 Do you know if anybody had reached out, potentially even if it was preliminarily,

11 toleader McConnellaboutthis?

2 Ms. Hutchinson. ~ Aboutusgoing to the Capitol?

13 Ms. Cheney. Yes.

1a Ms. Hutchinson, 1-1 don't remember. | remember speaking with Ms. Sharon

15 Soderstorm strom

16 Ms. Cheney. Uh-huh.

FY Ms. Hutchinson. ~~ Mr. McConnell chief of staff in his leadership office, in the

18 daysleading upto the 6th. That all - I never communicated -- | don't even have 1

19 don't have her personal | don't have her cell phone in my personal phone. So al that

20 wouldve been on my work devices, which | don't have access to anymore. | don't 1

21 don't believe that Sharon and | ever discussedus going up to the Capitol that day.

2 You know, at this point, Mr. Meadows and Mr. McConnell seldom spoke. Sharon

23 andihad keptintouch. | wouldn't say frequent touch or - but we spoke when

24 necessary for the bosses. |--again, | don't have access to my work devices. | don't |

25 don't think that her and | had conversations about whether we're Mr. Trump was going
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1 to go to the Capitol and, if he was, what that was going to look like.

2 | do recall a conversation that we had about the 6th in general, and if

3 Mir Meadows wanted to connect ith Mi. MeComnel prior oth th. And belive
4 Mr. Meadows reached out to her after that conversation.

s Ms. Cheney. Okay. Allright. Thank you very much.

. i. atchinon, Thank
, oveJ
8 Q Ms.Hutchinson,| imagine, but | don't wantto assume, that you weren't

9 having these discussions kind of of your own choice, not that you didn't want to have

10 them, but somebody's asking you to -- to figure out possibilities if the President were to

11 gototheCantl. Whovwere invoked in these dcusions bout the residents
12 potential trip to the Capitol on January 6th?

13 A Just for myown clarity, are you askingforfurther clarification from the

16 comersaton that ad with Mr, Orato or ust an expansion an thas conversations?
15 Q Expansion. So, you know, you mentioned reaching out to the

16 chit Nr. McConnell chief of staff, as well as athrs, and assume hat her's fs
17 probably not just you decidingto make these calls and try to figure out what would

18 happen if the President goes to the Capitol. So who else is involved in that?

Io A Me. Meadows and ha several conversations bout tht which wasnt out
20 of theordinary for the role that | played with him and the role that| filled for him.

2 Other than Mr. Ornato, | - | tried to keep my communications with staff at a very

22 minimum level during allofthis, just knowingthe gravity of all these decisions being

23 made. And | didn't want to speak out of touch and relay any messages that weren't

24 accurate on the official White House side, and | didn't want to stir the pot on Capitol Hill

25 to make them think hat we were stuly ying to lan oto the Capitol.
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1 You know, on our end, we were trying to logistically figure out what was possible

2 atpoints. The circle of people that discussed these matters with was very, very

3 small Mr. Meadows, Mr. Ornato - and | I don't recall anybody else specifically right

4 now.

5 1 know it was discussed on the plane flying back from Georgia the nightof January

6 4th, but, again, very broad discussions that aren't consequential or add anything to what

7 Ivealready stated about these matters. And, you know, communications with

8 Mr. McConnell's chief of staff weren't me reaching out because Mr. Meadows asked me

9 toreach out because we were intending to go to the Capitol. Itwas just me and his

10 chief of staff - myself and his chief of staff would just communicate infrequently but

11 enough that there were rumor - the rumor mill was starting to go about these matters

12 andjust to kind of clarify anything that - anything she had questions about. ~ But

13 1-again, | don't think that her and | talked specifically about us having plans to go up for

14 the6th. You know, we weren't communicating with Mr. McConnell staff on that evel

15 atthis point.

16 Q Okay. Did Mr. Meadows ask you not to speak about this issue widely
17 within the White House?

1 A Well, | just always tried to use my best judgment and keep things as quiet as

19 possible just because, you know, if there's 1 think in any congressional office and for

20 Presidential administration, there's always ideas being floated around, and it's damaging,

21 Ithink, for the office and the credibility of the office to have things get stirred up that are

22 out of touch or might not be the reality of the situation happening. So, you know,

23 1-Mr. Meadows never told me to keep a close hold onit. |just kind of knew to, based

24 off of like my insight into these - into the subject matter.

2 Q Understood. If you could bring back exhibit No. 6 again, please. The
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1 messages that follow up and to be clear, page 7 now of exhibit No. 6.

2 So the following messages — excuse me -- themessages that follow comeafter the

3 message about the OTR to the Capitol, and Mr. Ornato writes, "Bobbywil tell him no.

4 Wsnotsafetodo. Noassets available to safely doit." And then you respond, "l don't

5 thinkit's been elevated to Bobby yet. WaitPorE." And he responds, "Engel."

s Sol believe this is the discussion that we've already had, but can you just explain,

7 tothe extent there's any differences, what this series of messages is?

5 A The assets, I think, unless you need me to regurgitate itforthe record, Ive

9 already, I think, exhausted the knowledge sight and insight| have onthat just in terms

10 of

n a okay.

2 A we didn't have logistical crowd control and intersection control which

13 didn't have physical assets and security assets to make the motorcade movement from

14 theElipse to the Capitol.

15 Now, when I go in to say "I don't think t's been elevated to Bobby yet, waitP or

16 €" that's again just and, again, | apologize for not including timestamps on this, but this

17 conversation, | believe, happenedover the course of maybe 10 minutes, and I'm

18 estimating, but it was - we were texting fairly quickly. And

19 Mr. Passantino. But you can tell it was between 12:40 and

1) Ms. Hutchinson. Yeah. And whatever the end of the rally was. But when |

21 sayit hasn't been elevated to Bobby yet, Bobby Engel was the headof Mr. Trump's Secret

22 Service detail. It had been brought ~ elevated to Bobby Peede who was the - | believe

23 hewas I don't remember the title he had, but he was in charge of the advance portion

24 onthe White House on that day. So he had discu- ~ Mr. Trump had discussed the

25 movement with Bobby Peede before he took the stage, but Bobby Engel would've been
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1 the one toactually crack down and say no, because he is the Secret Service

2 representative on behalf of the President and the Secret Service.

3 Q Do you knowwhether Bobby Engel actually told the President no as a result

4 of these inquiries?

5 A After the rally had commenced, he did.

6 Q Whenwas that and where was that?

7 A When I don't know the specific time that the rally finished and he walked

8 offthestage. Sometime after 12:45 and before 2:49. But he had asked Bobby walking

9 tothe motorcade. Mr. Trumpwas getting in the Beast, or the Presidential limo, and he

10 had asked Mr. Engel, and Mr. Engel, | believe, along the lines of something like we can

11 talkabout this in the car. And the conversation happened in the car, asfar as | know. |

12 don't know if they had another conversation when they got back upstairs, but

13 Q Okay. And the conversation that happened in the car - I'm sorry, go

14 ahead.

15 A Itsokay. The walk from the stage to thecarwas maybe - maybe a

16 hundred feet. Itwasn't-- it wasn't long. So there wouldn't have been ample time for

17 him to raise it with Bobby then.

18 Q Okay. So the President gets into the Beast, Mr. Engel says something

19 about, let's talk about it in the car.

20 And you did not travel back in the Beast. Is that correct?

21 A That's correct.

2 Q Okay. Didyoueverfindout~I'msorry. Goahead.

23 A Noit'sokay. I'm sorry. Itraveled back - we had Mr. Meadows’ car's

24 manifest in the motorcade, so traveled back in his limo.

2 Q  Gotit. Did you ever find out what happened with that conversation in the
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1 Beast between the President and Mr. Engel?

2 A Just that Mr. Engel had relayed the message that him and Mr. Orato had

3 discussed previously and knowing there was no — there were no developments that

4 wouldve changed the guidance he was given before the rally had begun, that we didn't

5 have the assets available, and that was just reconveyed to the President.

6 Q  Isit your understanding that the President accepted that, then, that he

7 would not be going to the Capitol that day?

8 A Ithink Mr. Trump - Mr. Trump accepted it from Mr. Engel, yes. He still was

9 frustrated that we couldn't figure out a way to get up there, but those frustrations were

10 aired fora couple days leading up tothe rally. There wasn't anything new that

11 happened in the to my knowledge, there was nothing that happened in the motorcade

12 from the Ellipse back up to the White House that was out of touchor a new development

13 from the conversations that had ensued in the days prior.

14 Q Did the President reraise the issue of going to the Capitol after he returned

15 tothe White House from therally on the Ellipse?

16 A Nottomy knowledge. He - there was a discussion that he had with

17 Mr. Meadows about potentially sending Mr. Meadows to the Capitolas a surrogate, in his

18 place, if it wasn't possible, but to my knowledge, once we got back to the White

19 House now, there could've been other discussion, but | wasn't privy to anything or him

20 pushing the discussion any further once he was back inside the West Wing, in terms of

21 him going up to the Capitol, if that answers your question.

2 Q  itdoes. When did the conversation about potentially sending

23 Mr. Meadowsasa surrogate to theCapitol occur?

2 A 1don't know when the initial conversation occurred. | don't know if it was

25 discussed at the end of Decemberor if it wasdiscussed inearly January. ~The first time |
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1 remember hearing about it was January — the night of January Sth. |

2 had Mr. Meadows was walking to his car that night, and | had essentially just asked him,

3 we're not going - you - we, meaning you and |, are not going to the Capitol tomorrow,

4 correct? Well, let's just see. And took it as | should follow up on this tomorrow,

5 S0 when Mr. Meadows stepped out of the control vehicle that he was in at the

6 rally, had reraised my conversation with Mr. Ornato with him, and he asked if| was ~ if|

7 would be willing to figure out if him and | would be able to go up to the Capitol that day.

8 And ranit through the appropriate channels of communication with our Secret Service

9 leadership, and it wasn't, which |relayed to the chief of staff.

10 Q Do you knowwhy it wasn't approved or decided that you would go to the

11 Capitol that day?

2 A Same reasons that it wasn't approved for Mr. Trump. We didn't have the

13 security assets to appropriately block off the intersections and manage crowd control.

1 Q  Atthe pointofthat conversation, had the violence already begun at the

15 Capitol, to your knowledge?

16 A Ibelieve that -- I'm trying to think about the timelineofthis in my head.

17 The rally was still underwayatthis point. So knowing what | know about when people

18 had begun the walk to the Capitol, | don't I don't believe that there was any I don't

19 believe they hadbreachedthe Capitol security -- now | could be wrong on this, but |

20 don'tbelieve they had breached

21 Mr. Passantino. Just give him what you know.

2 Ms. Hutchinson. ~ Yeah. | don't believe they had breached the Capitol security

23 perimeter at this point when the rally was stil underway.

2 Mr. Passantino. Theycan figure that out.

2 Ms. Hutchinson. ~ Yeah.
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1 WE Ooy. No,that's very helpful, though. That context it
2 happening during the rally is very helpful.

3 So going on with these messages, you say

a wirJE Before you leavethat,IEE

s wir IE veoh, tm sorry.
5 ove. [I

7 Q Just to go back, Ms. Hutchinson, again, to be precise, did you indicate that

8 youheard, yourself, the President coming off the stage say something to Bobby Engel

9 about, hey, canwe go to the Capitol, or something like that, or was that relayed to you by

10 someone else?

n A I had heard him talk to Mr. Meadows about goingup to the Capitol, and |

12 had Mr. Meadows and | had a conversation prior to this saying that this is a matter that

13 he should discuss with Mr. Engel at this point. ~ And Mr. Meadows had relayed that to

14 Mr. Trump, and at that point, Mr. Trump had turned to Mr. Engel.

15 Again,| don't know - 1 hope I had disclosed this, and if didn't prior to saying it ~ 1

16 don't know verbatim how Bobby phrased the verdict on this and how Mr. Trump's exact

17 response in the motorcade driving back up to the White House. But | overheard

18 Mr. Meadows tell him to discuss it with Mr. Engel. Mr. Trump turned to Mr. Engel, and

19 then they got in the motorcade together.

1) Q Yeah. |totally appreciate that you weren't in the carand don't know about

21 the conversation between the President and Bobby Engel. But it sounds like you were

22 presentfor the President - again, after the speech - raising the idea with Meadows, you

23 overhear that Meadows suggesting it's — deferring him to Bobby Engel and then they get

2 inthecar?

2s A Correct. And that was for Mr. Trump's movement to the Capitol.
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1 Q Gotcha.

2 A And, again

3 Q Yeah. Again, just sorry,Ms. Hutchinson, goahead.

a A Itsokay. Thankyou.

5 Q No. We're just trying to pinpoint the difference between the things that

§  youhesr yourself versus wit was told to you, And | don't want to sound repetitive, but

7 sometimes it's helpful to try to pinpoint what you heard versus what others relayed to

8 you

° A No,lunderstand. And just | want to makesure | am being clearfor the

10 record too. The conversations that ensued at that point weren't anything - it was - |

11 had perceived that as more of a which Mr. Trump is known to do,isjust continue to

12 follow up on subject matter that he, in his mind, didn‘ think that there was afinal stamp,

13 ofanoapprovalon. Itwasn'thimtryingtopushthe issue further. It was just, can we

14 please reconfirm that this is the case.

15 Q  Gotit. Gotit. lappreciate that. Thankyou

16 ve.Jl Onefinal question before -

7 Ms. Cheney. Hey,IE!have a

18 MEE Go ahead, Ms. Cheney. I'msorry.

19 Ms. Cheney. That'sall right.

2 So, Ms. Hutchinson, was Mr. Meadows in the Beast for that conversation?

2 Ms, Hutchinson. ~ No,hewasnot.

2 Ms. Cheney. Sowho~who relayed to you the conversation that happened in

23 theBeast?

x Ms. Hutchinson. |just know thatMr. Engelhad said thatwe'll alk about this on

25 the car ridebackup or somethingofthat iteration. Its notverbatim. ~ Andthenonce
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1 the motorcade had arrived back on West Exec, and we had all made the movement back

2 intothe West Wing, | had resettled in the desk, in my -- at my desk in the main chief of

3 staff office area, and then walked across the hallway aftera couple minutes to see

4 Mr.Omato.

5 And | just had a brief conversation with him, do you know if he ~ if thisissue was

6 resolved and it's closed, so | don't have to follow up with Mr. Meadows about this

7 anymore. And he said, yeah, all good. Him and him and mogul (ph) talked about

8 itor sorry him and POTUS talked about it.

9 Ms. Cheney. ~ So Engel and POTUS talked about it?

10 Ms. Hutchinson, Correct. Mr. Ornato had relayed to me, nope, all good, chief

11 doesn't need to take further action on this. Him, meaning POTUS, and Bobby had

12 discussed this in the car, had talked about this, had closed this out.

13 Ms. Cheney. Okay. And then when you mentionedthatMr. Meadows had

14 steppedoutof the control vehicle and reraised the issue of whether he could

15 figure - whether you could figure out if you and Mr. Meadows could go to the Capitol,

16 whens that?

7 Ms. Hutchinson, During the rally

18 Ms. Cheney. |mean, when did he - okay.

19 Ms. Hutchinson. I'm trying

0 Ms. Cheney. Sorry. | meant, when did he step out of the control vehicle?

2 Ms. Hutchinson. All ight. ~ For you - and this is - this is where | wish | had

22 includedthetimestamps. Not that | don't have a specifictime, butit was somewherein

23 the inthe thread of me and Mr. Ornato, because Mr. Ornato and | had sent these texts

24 overthe courseof the rally. Maybe close to 1 o'clock.

2 Ms. Cheney. Okay. Iwas actually sort of just even - even more broadly trying
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1 tounderstand, when you said he stepped out of the control vehicle, was that on the way.

2 tothe rally, when you arrived there? When was was this on the way back?

3 Ms. Hutchinson, No. This was as the rally was underway, and he had

4 stepped 1 mean, he was in and out of the control vehicle the entire time. So it

5 was we were at the rally site, perhaps halfway through the rally, he had stepped out

6 and wehadthe conversation.

7 Ms. Cheney. Okay. So the Presidentwas still speaking?

5 Ms. Hutchinson. ~ Correct.

9 Ms. Cheney. Okay. And then in terms of the explanation for why Mr. Meadows

10 could not go up to the Capitol, can you talkabout that atte bit more?

1 Ms. Hutchinson, Yeah. Verysimilar to the reason thatMr. Trump wasn't able

12 togoup tothe Capitol that day, which was he -- Mr. Meadows had a security detail, as

13 does every chief of staff, but just because of the volume of peoplethat were present in

14 the area that day, we would have not needed the number of resources that would have

15 required to move the President from the White House to the Capitol, but we would have

16 needed similar resources, that we just didn't have - the Secret Service and D.C. Police

17 didn't have the bandwidth to do just to make a one movement from the White House

18 tothe Capitol for the chief of staff to go. It just, number one, it wasn't worth it to

19 stretch their resources and assets that thin, but it also would've logistically almost been

20 impossibleto make it happen.

2 And we elevated it to Secret Service leadership. | had discussions with - not

22 with Bobby but his counterpart that was the head ofMr. Meadows’ detail, and we just

23 couldn't make it happen that day.

2 Ms. Cheney. And who is the headofMr. Meadows’ detail?

2 Ms. Hutchinson. His name is
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1 Ms. Cheney. And normally,asyou mentioned,when thePresidenttravels.

2 someplace by motorcade or the Vice President travels, they shut down intersections,

3 don'tgo--don'tstopattraffic lights. Is that normallythecasefor the chiefofstaff?

4 Ms. Hutchinson. ~ No.

5 Ms. Cheney. Okay.

6 Ms. Hutchinson, Thechiefofstaffhas a EG

7

8

°

10

u

2

13

1a

15

16

1” Mr. Passantino, Congresswoman,if |caninterrupt. And | - is there anything in

18 this that we need to be sensitive about classification on for the record? Like, is there

19 anythingin whatyoujustdescribed isall open source?

20 Ms. Hutchinson, Yeah. |mean, | don't think | coulddescribe it anyfurther than

21 Ihave,but

2 Mr. Passantino. |just want tobecareful. Obviously,it'snotabout buthow

23 they treat therecordmight be impacted. So! justwanttobe supercareful

2 Ms. Hutchinson. Yeah. | mean, I'mnot comfortable furtherelaborating just

25 because of intelligence and -
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1 Ms. Cheney. Yeah, | appreciate that and certainly would not want to say

2 anything that would get into the areaof protection details that would be of concern.

3 1 was just trying to understand, in termsof the resources necessaryfor the

4 President to travel tothe Capitol would've been significantly different from the resources

5 necessary for the chief of staff to travel to the Capitol. Is that correct?

6 Ms. Hutchinson. On the average day. On the average day, that's correct.

7 Ms. Cheney. Well, are there are you awareof anycircumstances in which the

8 chief of staff traveling alone has anywhere close to the security package the President or

9 the VicePresidentwould have?

10 Ms. Hutchinson. Not anywhere close, but again, you would increase his assets if

11 there's a heightened security concern at the time.

2 Ms. Cheney. Right. Okay. And then are you aware of any discussions with

13 either Pat Cipollone or Pat Philbin about the President's potential travel to the Capitol?

14 Ms. Hutchinson. | am aware that they discussed these matters with the chief of

15 staff. | wasn't privy to specific conversations that they had with the chief of staff and

16 the President together.

7 Ms. Cheney. Did they have those discussions?

18 Ms. Hutchinson. | only -1 only can speak to what| know, and what| know is

19 that they did raise concerns with Mr. Meadows personally. ~ You know, | don't want to

20 speculate how and when it was elevated to a more thorough conversation with the

21 President in the days leading up to or on January 6th

2 Ms. Cheney. Okay.

23 Ms. Hutchinson. ~~ just because | wasn't privy or present for that discussion with

24 them

2 Ms. Cheney. Okay. And what were the concerns that they raised with
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1 Mr. Meadows?

2 Ms. Hutchinson. ~ Their concerns were pretty - to my - the extent to what |

3 know, the conversations that they had with Mr. Meadows was any potential legal

4 implications that could arise if Mr. Trump went to the Capitol that day.

5 Ms. Cheney. And what would those legal implications have been?

6 Ms Hutchinson. | don't know. |didn't entertain the conversation further on

7 myend. Thatwasa conversation that happened behind closed doors.

5 Ms. Cheney. And how did you become aware of the conversation?

9 Ms. Hutchinson. ~ So, when Mr. Meadows’ door was shut, that was an indicator to

10 most people in the West Wing that he was in another meeting, which, you know, | know |

11 discussed earlier, ike, the parameters and limitations of me and Mr. Meadows’ scheduler,

12 eliza’ role, but ifhis door was shut, normallya principal would pull me aside and say:

13 Youknow, this is important. Can you relay X, Yand 22 Or can you help us get in there?

14 Can you pul him out fora second?

15 So, day before, | remember Mr. Cipollone | don't remember whether Mr. Philbin

16 was present or not, but | remember Mr. Cipollone pulling me aside and saying: ~ Hey, you

17 know, can | grab Mark for a couple minutes before he leaves today. | want to talk to

18 him about going up to the Capitol. | don't I don't know if he's stil thinking about this

19 ortalking about it, but, you know, | think that we | think that him and | should have a

20 conversation about this.

2 And I had said: ~ Of course, you know. ~ He's just on a call at the time. Or he

22 wasn't Ibelieve he was ona call at the time. | don't know who he was speaking with,

23 andisaid: You canjustgoin, Pat. |don't-Idontcare. It doesn't need to be

24 something that's scheduled; you don't have to go through Eliza orthat.

2 Ms. Cheney. Okay. And did you have anyfurtherdiscussions with
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1 Mr. Meadows about Mr. Cipollone's concerns?

2 Ms. Hutchinson. Not that | can recall about Mr. Cipollone’s concerns, no.

3 Ms. Cheney. About ~aboutanyconcerns?

a Ms. Hutchinson. I'm tryingtothink. Mr.Meadowswasawarefrommyselfand

5 others that there were security concerns and legal concerns if we were to make a

6 movement, either me and Mr. Meadows -- well, Mr. Meadows’ movement that | would

7 haveattended just by nature of my role, or if Mr. Trump had gone up.

5 1 know Mr. Meadows was aware of the concerns and possible opinions

9 surrounding that, but | don't | don't know fit was I don't | don't have a readout or

10 any recollection of my conversation with him about Mr. Cipollone specifically
1 Ms. Cheney. Okay. But Mr. Cipollone would not have been responsible for the

12 President's security, right?

13 Ms. Hutchinson. ~ That's correct.

1a Ms. Cheney. So his concerns were of a legal nature?

15 Ms. Hutchinson. Right. As the -yeah,as the White House counsel, he

16 didn't he didn't have any insight on security concerns

FY Ms. Cheney. Okay.

1 Ms. Hutchinson. | mean, I'm sure he -- I'msure Mr. Cipollonecaredaboutthe

19 security concerns -

1) Ms. Cheney. Yes, yeah.

2 Ms. Hutchinson.~~but

2 Ms. Cheney. Buttwasn'thispurviewfromthe respectof the job responsibilty?

2 Ms. Hutchinson. I'm not ~ I'm not under the impression that he was raising it as

24 a: We should talk about Mr. Ornato with this; I'm concerned aboutthe assets available.

25 ltwasmore ofa: Hey, | want to talk to Mr. Meadows Markabout this because | think
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1 that this is a conversation that we should have based off of legal insight that |have of it

2 Ms. Cheney. And did he give you any more details about his legal concerns?

3 Ms. Hutchinson, He did not. And | had implicit trust in Pat to only elevate what

4 needed to be elevated to Mark. Sol left t there, and I just let him handle the

5 conversation from there. And | didn't see it was something that | needed to follow up

6 withMr.Cipollone about.

7 Ms. Cheney. Okay. And what about Mr. Herschmann, were there any

8 discussionswith Mr. Herschmann about thepossibility the President would go to the

9 Capitol?

10 Ms. Hutchinson. ~ Mr. Herschmann was frequently around for conversations by

11 nature of his role andthe trust that Mr. Trump had in him and the relationship that they

12 had built over the course ofa few years and prior to. But | hadn't been -- that | can

13 recall, don't recall Mr. Herschmann elevating anything to me specifically at the time

14 about going up to the Capitol.

15 Ms. Cheney. Okay. And, in terms of when Mr. Cipollone pulled you aside and

16 thenwentin to see Mr. Meadows, do you recall the date,or do you recall when that

17 wouldve been?

18 Ms. Hutchinson. | believeI said it was ~ previously said it was the Sth, and|

19 apologize if didn't, but it - it was the night before the rally.

0 Ms. Cheney. The night before, okay. Okay. Thank you.

2 Ms. Hutchinson. ~ Thank you.

2 Mr. Passantino. Mr. J before we go, and 1 apologize, I'm a little obsessed

23 about this. Doyoumind just marking where Ms. Hutchinson was talking about security

24 protocols? Just like, | don't knowifthat's sensitive or not, but if you could just -- until

25 you're sure whether itis or isn‘, | just don't want that getting out in the wild if it's not
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1 something she should've been talking about. | don't know if it's SB or if it's classified or

2 whatever, but whatever you can do on your end with the transcript, just be aware of that.

3 Ummm ios be pi eatin
. wir JE Understood
s Mr. Passantino. Yep.
. wiJ Yeah. Wel make a note in th record, and then we'l follow up
7 afterwards as well.

5 ov wr IE
9 Q To follow up on some of the questions that Ms. Cheneyjust asked you,

10 Ms. Hutchinson, understanding you weren't in the room for the conversation between

3 Mn Golons nt Mn Mesto, butane vou sare of any cons at Wi Glin
12 or others had in the White House Counsel's Office about the theories circulating with

13 respect to the Vice President's authority on January the 6th?

Mm A bumps, BusanHEous
15 Counsel's Office had expressed in the period of November to January, and the rally. You

16 know, I'm not a lawyer, unfortunately, right now. | can't speak specifically to

17 what you know, t's a pretty broad question. There was aot that was discussed in
18 that period. So | apologize if I'm not giving a specific enough answerforyou.

19 Q No, that's quite all right. And you are far outnumbered by lawyers right

20 now, and | apologize for that. But what was your understanding of those concerns that

2a you just described and heard about, specifically with respect to the Vice President's

2 authorityonJanuarythe th?
23 A Yeah. |mean, the only thing that | am comfortable speaking to, because|

24 have the insight and remember specifically this, was just they wanted to make sure that

25 they were looking out for the President's best interest and for the country's best interest.
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1 and didn't want to step out of line from any - some of the theories that were being

2 entertained or heard from other principals at the White House, whether it was, you

3 know, another assistant to the President in terms of the commission ttle; anybody that

4 wassenior enough to elevate it to Mr. Trump, you know, they wanted to make sure that

5 they had eyes and ears on as much as possible. That way, there wasn't something being

6 elevated and worked through before we had gotten ahead ofthe game with having them

7 involved.

5 You know, at the time, there was a lot of cooks i the kitchen, and it's sometimes

9 very difficult to have insight on everything. ~ So they just wanted to make sure that, you

10 know, there wasn't anything that wasslipping through their grip andjust asked for

11 communication to remain frequent and thorough as much as possible and as often as

12 possible and broad. It's a very intensive period that we were in there. So, if you have

13 more specific questions, I'm happy to address them the best that | can.

1a Q sue.

15 Me Mrs. Luria, | see you turned your camera on as well
16 Mrs. Luria. Yes. Well, | wanted to start by saying thank you for appearing
17 before the committee and answering our questions today. And | want to goback a little

18 bit. I've been following, you know, this detailed conversation specifically about the

19 movement to the Capitol on January 6th. It was discussed at various times, but maybe |

20 missed this

2 When wasthe frst time that you're aware that you heard ofa discussion? And,

22 atone point, you mentioned something about late December. Can you confirm that?

2 Ms. Hutchinson. Well, don't

2 Mr. Passantino. Let her - let her finish her question.

2 Ms. Hutchinson. Okay.
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1 Mrs. Luria. Oh, no, that's fine. | mean,just ina in a comment you made

2 earlier, and that was in reference to maybe Mr. Meadows going to the Capitol, you

3 mentioned the timeframe of late December. So just can you clarify for me when was

4 the first time you were aware that the former President may go to the Capitol and also

5 when you heard conversations about Mr. Meadows perhaps going to the Capitol?

6 Ms. Hutchinson. The first time that think | -- my memory isa tle foggy on this,

7 but can't give a specific date of the first time that | remember Mr. Trump discussing

8  goingtothe Capitol. But group it with the same timeframe of when the rally

9 discussions had started progressing, which was just, like, the logistical planfor that day.

10 In terms of my conversation with Mr. Meadows about goingup to the Capitol, on

11 January Sth, | don't recall if it was in the afternoon or the early evening. We were there

12 fairlylate that night. We had one based on a conversation at some point late in the day

13 on January Sth, about, well, maybe if it's really not possible to go to the Capitol with the

14 President, maybe you and me could go. |said: We can work with those details when

15 we have more information on the President's movements.

16 And then, before he left that evening, had said: ~ Well, let's figure out if you and|

17 cangoupifit's not possible tomorrow. And I said okay and didn't entertain the

18 conversation until the 6th when he had said: Do you know if we're able to go up? And

19 that's when I started conversations with Secret Service.

0 Mrs. Luria, Okay. So can you also clarify for me a little bit more, when you say,

21 sortof, the first time you heard of this idea was when the rally plans were becoming

22 solidified? Doyou have a rough idea of when that was? Was it the day before or prior

23 tothar

2 Ms. Hutchinson. | don't know. | mean, just roughly in my head, | know my

25 scope of knowledge with the rally began at the end of December, and a few days had
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1 transpired before| had - and | say a few days, maybe 2 or 3, you know, the timeline isn't

2 that long, but maybe 2 or 3 days before | had heard about conversations of us going up to

3 the Capitol

4 And then a dayor 2 after that was when Mr. Meadows had asked if we could

5 maybe consider going as a surrogate, which, you know, | don't want to derail too much,

6 but Mr. Meadows would always offer ifsomething wasn't possible for POTUS or if POTUS

7 wanted to do something but his schedule didn't permit him to do, Mr. Meadows would

8 alwaysofferto him: You know,if you want me to go up in your place or if you want me

9 togohere and have this discussion or this meeting because you can't, you know, I'm

10 happytodoitforyou, sir. Whateveryou want.

u Mrs. Luria. Okay. No, thank you for clarifying that. And so, if this was being

12 talked about 48 hours, maybe even longer than that, before the time of the event,

13 like and this may get into the question that Mr. Passantino had about, you know,

1a security planning, but, you know, would one feasibly think that, given 2, 4,6 days’ notice,

15 that the Secret Service was capable of planning a movement between the White House

16 and the Capitol? And the reason I'm asking is, like, was there some reason people were

17 slow-rolling this? And if so, can you speculate, or do you have any knowledge of who

18 that might be?

19 Ms. Hutchinson. ~ So understand your question and the intent behind it. |

20 don'twant to speculate or hypothesize on other people's mindsets. | just know from

21 the role that| played with Mr. Meadows and conversations that | had had for the 10

22 months, 11 months that | worked for him, the roles that other people have played.

23 So knew, once Mr. Meadows had asked —or had discussed that option with me

24 about Mr. Trump going to the Capitol, you know, my immediate instinct was to go to

25 Mr. Omato, and, you know, the conversation between Mr. Ornato and | wasn't overly
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1 extensive because |-- Mr. Ornato i the person that | implicitly trusted and has a great

2 deal of knowledge in that area. So | took his wordfor what it was, and we just kind of

3 planned accordingly from there.

a Mrs. Luria. My next question i really, ike, if the President was intending to go

5 tothe Capitol on January 6th, for what purpose? Where in the Capitol was he planning

6 togo, and what was he planning to do? Was anyof that ever discussed?

7 Ms. Hutchinson. If it was discussed, it wasn't in my presence. | didn't 1 didn't

8 haveinsight or or knowledgeof that. | know that he had wanted to entertain the

9 idea. Idon'tknow if itwas his -- what the intentions behinditwere in terms of and |

10 believe Ms. Cheney touched on this too in terms of if he wanted to make a public

11 speech or just go and have his presence be felt, I'm not sure, and | don't want to

12 speculateinto the mindsetof Mr. Trump on that

13 You know, that's probablya question that Mr. Meadows and Mr. Trump himself

14 would be better suited to answer.

15 Mrs. Luria, Okay. Thankyou. And, just similarly, would your response be

16 similar for Mr. Meadows? If he had intended to go as a surrogate, do you have any idea

17 of what his intentions were if he were to go to the Capitol that day?

1 Ms. Hutchinson. ~ The intentions that he had relayed to me when | had discussed

19 the option with him, were, following the protocol that he had established during his

20 tenure as the chief of staff of - he I don't want to say no to Mr. Trump; let's look for

21 other options of how we can make something happen to where it’s onpar with what his

22 expectations are, maybe what he would want.

2 You know, | don't ~ I don't he never relayed anything to me that was deliberate

24 of him wanting to st on the House floor orwalk around the Capitol. It was more

25 of mydiscussions with him were more: Let's see if it's possible, and if it is, lets talk
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1 about the options that we have.

2 We didn't get anyfurther to planning any of his movements that day though, just

3 because of logistically | knew it wasn't going to be possible, so | didn't - I didn't persist on

4 that subject matter further with him.

5 Mrs. Luria, Okay. Thankyou.

6 Ms. Hutchinson. Thank you.

7 Ms. Cheney. [ll just have one more question on this

8 Ms. Hutchinson,you mentioned thatthis was discussed on the - | think you said

9 the plane on the way back from Georgia on January 4th. ~ Could you tell us about that,

10 those discussions? And| mean the possibility of thePresident's travel to the Capitol.

1 Ms. Hutchinson. The only specifics that|recallwere, you know, he had gone

12 into the conference room and was having discussions with individuals present in the

13 conference room at the time and said something along the lines of: ~ Well, maybe you'll

14 be seeing me at the Capitolon the 6th. | believe it was a Wednesday. | don't know if

15 he said the 6th or Wednesday. This isn't verbatim again. Wish | had that sharp ofa

16 memory, but something along the lines of: ~ Maybe you all will be seeing me at the

17 Capitol on the 6th; maybe you won't. Who knows, typeof ordeal.

18 You know, there wasn'tanydefinitive conclusion drawn in that conversation that |

19 waspresentfor. Butitwas just the - you know, he's - that was his conversational

20 method with them at the time.

2 Ms. Cheney. And who was in the conference room on Air Force One for that

2 meeting?

23 Ms. Hutchinson. ~ Mr. Graham -- Senator Graham, Marjorie Taylor Greene.

24 Mr.Meadowswasinand out. | mean, after rallies when we would fly back to

25 Washington, D.C, there were frequent ike, Mr. Trump would often spend, depending
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1 onthe fight and the length of it, he would spend a considerable amount of time with the

2 people that were in the conference room. So people would float in and outduring the

3 durationofthe fight. So, you know, | recall Mr. Meadows floating in and out,

4 Mr. Graham being present at one point, Mr. Scavino being present at another point, and

5 Marjorie Taylor Greene. But, when he relayed the specific quote of “maybe you'llall be

6 seeing me up there, who knows," | don't recall who else was in there.

7 The only reason | know that that Mr. Greene, Marjorie were in there — or

8 Mrs.Taylor Greene were in there was because that's where their seats were. They

9 didn't have seats anywhereelseinthe plane.

10 Ms. Cheney. And were there any other Members who were there in the

11 conference room that you recall?

2 Ms. Hutchinson. 1 don't thinkso, no.

13 Ms. Cheney. Okay. And anybodyelse? Non-Members?

1a Ms. Hutchinson. Members. No, there | don't - again, there were people

15 that floated in and out of the conference room that flight. | was only in there for

16 probably 5to7 minutes. Sol don't know -I don't know how long Mr. Trump was in the

17 conference room for. | don't know -- Johnny McEntee | know was in there at one point.

18 Him and were in there together, and then | had stepped out and had gone back to my

19 computer because | was, lik, finishing up a few emails on the flight back.

1) But, during that portion of the conversation, | don't know. ~ There were other

21 Members at the rally, but they were the only two on the fight

2 Ms. Cheney. Okay. Thank you.

2 Ms. Hutchinson. ~ Thank you.

2 BY MRI:

2 Q Okay. want to goback to January Sth when Mr. Cipollone pulled
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1 Mister or pulled you aside and asked to meet with Mr. Meadows. Do you know

2 whether he or the White House Counsel's Office expressed concern about John Eastman's

3 theories specifically?

4 A Inthe in the days leading up to the 6th,I believe it was the 2nd, January

5 2nd, was thefirst time that | recall Mr. Eastman's name being mentioned. | don't |

6 recall Mr. Cipollone and Mr. Philbin talking about concerns they had with Mr. Eastman,

7 butl don't have any specific recollection on what those concerns might be. It was more

8 of: Canwe make sure we properly vet his theories before we raise this matterwith the

9 President?

10 Q Okay. Doyou know if that's what Mr. Cipollone went in to speak with

11 Mr. Meadows about on the Sthof January?

2 A Yeah, Idon't know. Whenever Mr. Meadows would meet with the

13 attomeys, it was a closed-door meeting, and there were oftentimes very few, if any other,

14 participants.

5 Q Do you know, it sounds like Mr. Cipollone and Mr. Philbin wanted to really

16 get their heads around an issue before making a decision, which seems perfectly normal.

17 Doyouknow if they ever reached a decision on Mr. Eastman's theories?

18 A Idon't know.

19 Q Okay. Do you know - and goingback to one of the questions that

20 Ms. Cheney asked you, you know, the White House Counsel's Office doesn't have kind of

21 security concerns, right; that's not their lane necessarily. And so,when this discussion

22 about the President potentially going to the Capitol came up, they had some concerns.

23 Were you aware of any concerns that the President's trip to the Capitol on January 6th

24 could be viewed as interfering with the joint session of Congress,for example?

2 A 1 well, want also to make sure Im clear for the record, and | believe that
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1 this is what you meant by the phrasing ofyour question. It's not that they weren't

2 concerned about the President's security that day. It's just that that's not

3 their they - they have no input on logistical movements for POTUS - a POTUS --

4 Q Fair enough

5 A inthe White House Counsel's Office.

6 In terms of the other outstanding concerns they might've had, you know, | |

7 don't—Idon't recall so at this moment. Yeah, II don't recall at this moment. II

8 don'twant to speak on behalf of the White House attorneys. They hadtheir system

9 with Mr. Meadows set up, so their conversations stayed close hold, and again, that

10 wasn't that wasn't something that| saw was my lane or anything that | should interject

11 in, and always left those conversations between them and POTUS, if necessary, to

12 elevate.

13 Q Okay. And just one followup to that is, did Mr. Meadows ever tell you what

14 their concerns what White House Counsel's Office concerns with the President'strip to

15 the Capitol, or potential trip to the Capitol on January 6th, were?

16 A Mr. Meadows had discussed top-line concerns that ~|don't knowifthey.

17 were specific to the White House Counsel's Office or, you know, | don't recall him saying:

18 The White House Counsel's Office's concerns were X,Y, Z. | recall Mr. Meadows

19 [Audio malfunction. Reporter asked for clarification.]

20 ev mrI

2 Q We can start the question over if you'd like.

2 A Yeah.

23 Q Yeah. Letme let me kind of start the question there so it's clear for the

24 record and for you, Ms. Hutchinson. So you said there were some top-line concerns.

25 that you had heard about with respect to the President's trip to the Capitol. What were
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1 those topline concerns?

2 A Just that there were broad concerns about movements; there were broad

3 concerns about any legal implications that could happen. He had asked if | had heard

4 anything from Members, if they had expressed ideas or concerns that they had had at

5 different - at various points. Anything specific, | can't recall right now.

6 Q Let me let me stop you there. So we've already discussed the

7 movements, I think, fairly comprehensively. I'm good on that. And then you

8 mentioned top-line concerns about potential legal implications. What was your

9 understanding about the concerns of legal implications?

10 A You know, I 1 don't know I don't know that | can recall anything

11 specifically to the way that you're phrasing this question. Yeah, and | most of the

12 insights that | had on the subject matterof this time were just their -- were legal

13 concems. We wanted to make sure that, if he was to go up to the Capitol, that it was.

14 properly vetted. It wasn't something that had been previously done before. But

15 in~in terms of the context or substance behind specific laws, you know, | don't know.

16 Q Okay. Soit sounds like legal concerns with maybe the President being

17 there atthe joint session, but to be even more specific, were you aware of any legal

18 concerns or had you heard about any potential legal concerns related to obstructing the

19 joint session of Congress and the way they were counting votes?

0 A had heard from Mr. Meadows and a select handful of others, including

21 Mr. Cipollone, that there were legal concerns that they wanted to be addressed and to be

22 discussed, and that's the extent of the insight that | had of it at the time.

23 Q Okay. Doyou have any insight that you've learned since then about those

24 conversations or concerns?

2 A Notanythat| believe is pertinent of relevant to the terms of my subpoena,
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1 withinthe timeperiod thatwas outlined.
2 Q Okay. Tobe clear--

5 Mr. assantino, What she's wrestling with what she's wrestling with, she's
4 trying to be —- she wants to be super accurate and careful and never say she knows

$ something she doesn't. ~ But this is something that's been talked about for the last year

6 anda half every single day, TV, news, chatter. So, if you could sort of ask specifically,
7 like, something that's, like, germane to this time period because there's so much out

8 there, and | know she's just trying to be careful.

5 oy vrEE
10 Q Yeah, sure, and that's perfectly fair. And Ms. Hutchinson, | guess | would

11 justleave to the universe of information that you've received or obtained outside of
12 public reporting. So if -- for example, if you had a conversation with Mr. Meadows in

13 July of last year, after January 6th of 2021, then that would be something that's still

1 relevant tousinunderstanding tht,
15 But | completely agree with Mr. Passantinoj if it's something that you just heard

16 about or read about in the press, then that's totally fine.

v A No, and haven't spoken to Mr. Meadows since January 20th, 2021. So
18 there were no further discussions had on our end.

19 Q Okay. Allright. And to get back to the legal concerns or what you

20 understood of potential legal concernsbeing thre, elated to January 6th, do you know
2a whether the White House Counsel's Office ever took those specific concerns they had to

22 the President and said expressed their views on them?
23 A I'mnotsure. The White House Counsel's Office wasvery diligent in their

24 vetting processes with the chief of staff, and if they felt, ater discussing with
25 Mr. Meadows, that it was necessary and pertinent to elevate to the President, that's the
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1 protocol that they would follow. I'm not sure if any of those conversations [inaudible]

2 anything on the Presidential level after that. | just | just don't have insight into that to

3 provdetyouh
a Q Okay.

$ Mr. Passantino. And| know you said you don't know. Then I'll let you give that

6 amwer. Butiustbeverycarehl. We havetobe mindful of potential of other
7 executive or attorney-client privilege not for you, but between Mr. Cipollone and the

8 President. | just want to be very careful that we talk about that before you give an

9 answer on that. Not that I'm assuming you know because you said you don't, but | just

10 wantto make sur that that instruction s clear,
u WEverv ood. And appreciate tht.
12 BY MR._

13 Q Okay. Soldo want togo back to exhibit No. 6, and this is page 7. We're

10 nowretuming to the imeframeof January 6th, and in the idle there, you know, we
15 had that conversation about what Bobby P or E means, Bobby Engel.

16 And the next messages that you send say: Ah, yes, McCarthy just called me too,

17 doyou guys think you'e coming to my office, in quotes.
18 Can you explain what these text messages are about and when you received a call

19 from McCarthy?

» A 1 don't have the timestamp for thecal, but twas around the ime that the
21 President had saidduring the ral ~ Im paraphrasing: And we're ging to march to the
22 Capitol. I'm going to march tothe Capitol. | don's recall is specific quote. A couple
23 minutes after that, | got a call from Leader McCarthy, which, again, wasn't out of the

2 ordinary. Mr. McCarthy and communicated frequently.
25 And that was pretty much the extent of it. It was very brief, less than a minute.
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1 would goas far to say less than 30 seconds. Itwas: Do you think you're coming to

2 the Capitol, or do you think you're coming to my office if you're coming to the Capitol?

3 And 1said: We're not coming to the Capitol. That's not ~ that's not what we

4 heard. It's not what he just said. And, when you're behind the rally in a tent, you can't

5 really hear what's going on in front of you. So! hadn't heard it up until that point.

6 And said: 1 reconfirm and shoot you a text, but we've signed off - or we have

7 written off the optionof going up to the Capitol.

5 So he said, "All right, just let me know," and hung up.

9 Qo you received this call from Leader McCarthy, Kevin McCarthy I'm

10 assuming, during the rally while the President was speaking. Is that right?

1 A Thats correct.

2 Q And, when he called you, was he upset? Did he sound -- or | guess you

13 describeit. What was the toneofthe call?

1a A Rushed. Mr. McCarthy is a very fast talker, and there was events under

15 way on the House floor. I'm not sure his exact whereabouts at the moment that he

16 called me, but, again it wasa very quick conversation. It wasn't - he didn't give me an

17 impression that he was frustrated or angry at the prospect of what the President had said

18 onthe stage. Itwas more of him trying to rush to get insight on what our plans were

19 and wanted to have insight and be read in on that in case we had been planning to go up.

20 tothe Capitol.

2 Q Okay. And, in the message above that, it says: McCarthy just called me

2 to

2 Does that mean -- or was it your understanding that Mr. McCarthy, or Leader

24 McCarthy, was calling other people as well? | guess, what's the "too"a reference to?
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:
2 [2:48 p.m.)

5 A believe twas more along the nes of there's alot going on right now.
4 We're having these conversations done here. I'm relaying this information to you and,

$ oh, by the way, Mr. McCarthy just called me,Kevinjust called me and asked the question.

. oonJE
7 Q Understood. Is that the only time you spoke to Leader McCarthy that day?

8 A Yes, on the phone.

9 Q It's been reported --

10 A | believe | sent him a text after that call and said we're not coming up to the

11 Capitol, and dont know if he replied to that ext or not,
12 Q Do you have that text message or was that done from your White House

13 phone?

1 A Von ave that est message. was done from my persons phon, but
15 don't have that text message. That was on Signal.

16 Q Do you know why you don't have it?

uv A twasonsgl
18 Q What does that mean, for my knowledge?

1 A The messaging op
2 Mr. Passantino. Yeah. Signal and it was not Ms. Hutchinson, but if you're on

2a Signal, it's possible for the other person to put a time delay on it that it goes away. Ms.

22 Hutchinson dd not have tha, as you can tel, because she's done i, but and, again
23 Ms. Hutchinson. | turned over the messages | had on Signal, and | personally

24 don't turn on message expirations, but it's not under my control if other individuals do.

25 Solturned over believe |stated it earlier in the interview, | had it on Signal from |
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1 believe Scott Perry and Bernie Kerik, if it wasn't Phil Waldron. | would have to go back

2 through the messages to look, but those are the only messages that | had on Signal

3 preserved from this time period that the other individual that | had correspondence with

4 hadnotsent messageexpirations on.

5 wr understand. Sof you received this from Leader McCarthy on

6 Signal, he had itset to expire, not you?

7 Ms. Hutchinson. ~ Correct.

5 cB Understood. Now, before we

9 ov ve

10 Q Ms. Hutchinson, tell me more why you used Signal. ~ This was

11 communication with the majority leader -- excuse me - minority leader of the House,

12 official business. Why use Signal instead of your White House phone or your personal

13 phone?

1a A believe one of the more important duties of the role that | played for Mr.

15 Meadows was to be consistently and constantly available, and for me that meant using as

16 many mediums of communication as possible. | always was diligent and did as much as |

17 could to do everything on my official work devices, whether that was it frequently was

18 done on my White House phone and my official White House email. | should have, in

19 hindsight, used email, but | didn't do frequent correspondence on that. ~ But, you know,

20 branching off of my work in leg affairs and going over to the chief of staff's office, my

21 personal cell phone information was widely available, | wanted to make sure that people

2 hadi

2 And there are, | would say, dozens of Members of Congress that preferred to

24 speak on Signal because it is an encrypted app and itis verified as a safer app to use for

25 communications. Solwanted to make sure that | was always available to any concerns
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1 orinformation that Members of Congress or other principals wanted to relay that they

2 knew they could reach me on some form of communication.

3 Q Had Leader McCarthy ever asked you to use Signal as the primary means of

4 communicatingwith him directly?

5 A No. He never expressed a preference, but when Mr. McCarthy and | had

6 established a more frequently a frequent working relationship,itwas just the form of

7 communication that he diverted to, and | felt it was appropriate forme just to defer to

8 thatat the time.

9 It wasn't this isn't just specific to Mr. McCarthy. ~ This is others - there are a lot

10 of Members of Congress and other individuals involved in politics in D.C. that use Signal.

11 There's no nefarious intent behind it, to my knowledge. It was justa form of

12 communication that | had utilized. And I had done my best to always preserve the

13 records, but, again, it's out of my control whether people handle the optic differently on

14 there. And I'm more than willing to discuss this matter further with you all if you have

15 any further questions.

16 Q No. I'mjust trying to be clear as to why you chose Signal. ~ Sounds like

17 that was what you had previously established with Leader McCarthy as the primary

18 understandingfor your direct communication with him and his preference, or that's what

19 heusedso that's what you used. Is that right?

0 A Wenever established -- Mr. McCarthy and| never had a conversation of,

21 let's speak on Signal versus iMessage or versus yourwork phone. It just gravitated in

22 thatdirection. You know, I'm not aware if Mr. McCarthyhas a preference for Signal

23 withallof his communications, but that's what he had a routine of using.

2 Q The established routine was over a private course of dealing, not an explicit

25 conversation. You used Signal to communicate or coordinate with Leader McCarthy.
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1 Isthatright?

2 A Yes, amongst other --

3 Q understand it wasn't solely limited to him,

a Mr. Passantino. Can | have 1minute just to confer with my client briefly?

5 vr. Of course.

5 [Discussion off the record.]

7 Mr. Passantino. Thanks. We're good. Sorry.

8 BY MRI

9 Q  Andit's been reported in that call that Mr. McCarthy essentially begged Mr.

10 Trump to call off the rioters, to which the President said something like, Well, Kevin, |

11 guess these people are more upset about the election than you are.

12 Do you have any knowledge from your time working in the White House about

13 this call?

14 A Ident. Mr. McCarthy would frequently reach out to other people in the

15 White House, so I'm not sure if that call went directly to Mr. Trump and was connected

16 through Mr. Trump's assistant. That call didn't go through me, and | had -- until it was

17 reported on, | didn't know that they had discussion.

18 Q Okay. Soyou only learned about it in the press or books, whatever's come:

19 outsince then?

2 A Correct.

21 Q Okay. Allright. If we can go back to exhibit number 2, page 3.

22 After the speech on the rally, thedailydiary for the President shows that the

23 President returned to the White House around 1:19. Is that around the same time you

26 returned to the White House?

25 A Yes. Iwas manifest in the same motorcade as the President, so that would
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1 have been the time roughly that | would have arrived back in.

2 Q Do you know - do you know where the President went when he returned?

3 A Iwasa couple cars behind him, so I'm not sure if he madeany other

4 movements, if he stopped anywhere between walking from West Executive Avenue up to

5 the Oval Office or the Oval dining room. So when | had got into theWest Wing, he was

6 inthe Oval dining room.

7 Q How do you know that?

8 A Because | heardit announced on my radio which announces the President's

9 logistical movements.

10 Q Okay. Andis thata Secret Service channel on the radio that you heard

uo this?

2 A Yes.

13 Q Did you ever see the President in the dining room that afternoon?

1a A wasn't present with the President in the dining room that afternoon. It's

15 very possible just by proximity of the layout of the West Wing that | physically saw him,

16 but! saw him in the dining room alot. | know that might sound like a kindofbroad

17 statementto say toyouall. |just can't recall f | had eyes on him in the dining room that

18 specific day.

19 Mr. Meadows was in there with him in and out throughout the day, and there was

20 a point where | had walked maybe 25 feet from the main chief of staff office. | had

21 walked down there at one point to relaya message to Mr. Meadows from a Member that

22 had reached out to me on my work phone, and | had asked the President's valet to get

23 Mr. Meadows' attention for me, and he opened the door. So maybe | saw Mr. Trump at

24 thatpoint. Butother than that, | wasn't in there with him at any point.

2 Q And other than that, were you --did you stay in your office that afternoon
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1 once you returned to the White House or were you in other places as well around the

2 White House?

3 AI primarily stayed in the main chief of staff office. Therewas a point during

4 the day that | went over to theEisenhower Building where Mr. Meadows’ security detail

5 would be -- would stay during the day to let them know what was going on and Mr.

6 Meadows’ plans for the evening and just discuss if they had a plan of action for getting

7 himhome. But! had no discussions with otherstaffin the Eisenhower Building that day.

8 Q When did you first learn about the attack on the Capitol?

° A Maybe --sorryifthisis

10 Q No. That's perfectly fine. So as best you can remember, where were you,

11 how long after returning to the White House, when did you start seeing maybe images or

12 hearing about there being violence at the Capitol?

13 AI remember sitting at my desk in the main chief of staff office, and it was just

14 happening in real time. You had TV up. It was a four-way split screen, soit had the

15 four main news channels on it, and seeing that there were reports being established that

16 people had breached the security perimeterof the White House. Sol leamed about it at

17 the same time everybody else did, and it was on TV at that point.

18 Q And just to clarify, you said, | think, breached the security perimeter of the

19 White House. You mean the Capitol?

20 A Oh, I'msorry. Yes, the Capitol.

2 Q Okay. Fair enough.

2 A sory.

23 Q No,that'squite all right.

2 Was anybody in the office with you, in the specific office where you were sitting?

2 A Idon't recall,
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1 Q Were you with Mr. Meadows when you frst started seeing these images of

2 peoplebreachingthe security at the White House?

3 A Mr. Meadows’ door was shut at that point, and he was by himself with it

4 shut. Hejust ~ he was making some calls and following up to some emails. And | had

5 goneinand let him know, and he said thank you, and | walked out.

s Q How long was that conversation, that interaction you just described with Mr.

7 Meadows?

5 A Maybe 30 seconds.

° Q And do you rememberwhat you told him specifically?

10 A That| was seeing images on TV, that there were people stating to breach

11 the security perimeter of the Capitol building, and whether he had heard similar reports

12 orheard from any Members. And he said, Thank you. No, I haven't. said, Allright,

13 sir. Let me know if you need anything, and walked out.

1 Q Allright. And you walked out. Did he do anything after you gave him that

15 information? Did he get up and go anywhere, for example?

16 A After | walked out of his office, I'm not sure ifhe made any calls. He had his

17. door shut, and | couldn't hear anything going on inside of his office. He didn't

18 immediately leave his office during that timeframe, no.

19 Q Youbroke up at thevery end. You said he didn't immediately leave. And

20 what was the rest of that sentence?

2 A He didn't immediately leave his office during that timeframe, no.

2 Q Okay. Do you remember Mr. Williamson, Ben Williamson, coming to see

23 Mr. Meadows about what was happening at the Capitol?

2 A Iremember Mr. Williamsonspeakingwith Mr. Meadows; I'm not sure at

25 whatpoint. Ben had a small desk inour office area, but he primarily spent his time over
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1 inthe upper pressoffice. So remember him coming in and out a couple of times that

2 day. Sometimes Mr. Meadows was not present. He was down in the Oval Office or

3 the Oval dining room with the President. Sometimes Mr. Meadows was in his office. |

4 don'tknow, and | couldn't estimate when Ben had the conversations with Mr. Meadows,

5 though.

6 Q Do you know what Mr. Williamson went in totalk to Mr. Meadows about on

7 January 6th in the aftemoon?

8 A dont. Mr. Williamson ran Mr. Meadows' social media accounts. Soas

9 I've previously stated, | don't have any insightor jurisdiction or knowledge to the social

10 media operation of the White House or Mr. Meadows. That's a question better suited

11 for Mr. Williamson to answer.

2 Q Understood. You said now at various points that Mr. Meadows was in and

13 outof the dining room with the President on the afternoon of January the 6th. Is that

14 right?

15 A Could you repeat that one more time, please?

16 Q Sure. Youmentioned now a couple times that Mr. Meadows was in and

17 outof the dining room with the President on January6th, the afternoon. Is that

18 correct?

19 A That's correct.

0 Q Do you know what Mr. Meadows - orwhat the President was doing in the

21 dining room during those periods?

2 A I'mtrying to be specific and draw the line between like, obviously, what's

23 been reportedafter the fact. That day, you know, | knew that there were people in and

24 outof the Oval dining with him that afternoon. TheTV was on. | knew he was

25 watching the news, which wasn't anything out of the ordinary at all. But substantively
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1 I'm not sure that | could speakto his specific activities or conversations other than what

2 was reported on after the fact.

3 Q Okay. When you say he was watching the news, do you know that he was

4 watching coverage of what was happening at the Capitol?

5 A Can't speak definitively to t because | wasn't inthe room with him, but

6 I~ that was what was on the news that day, so

7 Q Okay. And did Mr. Meadows evertell you what he wasdoingor talking

8 aboutwith the President when he was meeting with him in the dining room on

9 January 6th?

10 A He had told me that he was going to talk to himabout the response to what

11 was happening at the Capitol and inform himofany information that he had gotten

12 from - that Mr. Meadows had received from Mr. Ornato or any other individuals with

13 insightas to what was happening up there. That's the extent of my knowledge of their

14 conversations that| can recall at this moment, unless you have more specific questions.

15 Q Well, did he say anything about how the President should respond to what

16 was happening at the Capitol?

FY A Tomy recollection, no, him and | did not have that conversation. He had

18 been fielding inquiries and talking to individuals of how they felt the President should

19 react. I'm not sure which of those methods were released to the President. | think

20 that's question for Mr. Meadows to answer. | wasn't present for anyof those

21 discussions.

2 Q Did Mr. Meadows tell you that he was relaying some of the suggestions he

23 was receiving by text messages or from inside the White House or otherwise to the

24 President on how to respond to what was happening at the Capitol?

2 A Not definitively. Mr. Meadows would oftentimes geta cal ora text
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1 message and say something along the lines of, All righ, let him know.

2 In the past, | was privy to circumstances where he did let him know or he just kind

3 ofletitdie there. But I'm not sure what he actually elevated to him that day in that

4 timeframe.

5 Q Do you know whether Mr. Meadows made a recommendation to the

6 Presidenton

7 Ms. Cheney. IE before —

5 MABE. Oh, go ahead, Ms. Cheney. I'm sorry.

9 Ms. Cheney. So before we go into that, | just wanted to go back for a moment

10 Ms. Hutchinson, when you first went in and told Mr. Meadows what you were

11 seeing on TV, you said that you asked him if he had heard similar. And what was his

12 response?

13 Ms. Hutchinson. ~ He had said something along the lines of, Thanks. No, I'l

14 reach out to some folks or Ill go on Twitter. This isn't verbatim. | it was avery quick

15 and brief conversation. He didn't have any reaction, though, in the moment that had

16 struck me as something noteworthyor something that | needed to follow up on him

17 about with him about.

1 Ms. Cheney. And was it your impression that you were the first person to tell

19 him about whatwas going onat the Capitol?

1) Ms. Hutchinson. Yes. However, before| had gone in, maybe 10 to 15 minutes

21 beforehand, he was in a meeting with White House counsel. So don't know the subject

22 matter that was discussed in that meeting or if it was anything pertaining to the events

23 underway at the Capitol, which is possible that they had that discussion in there when

24 they were with him. But to my recollection in this moment, | was the first person that

25 had wentin to have this conversation with him as theevents were unfoldingon TV as |
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1 was watching them.

2 Ms. Cheney. And did White House counsel - and would that have been Mr.

3 Cipollone, Mr. Philbin? Whos the White House counsel? Who would that have been?

4 Ms. Hutchinson. Likely so. 1 don't knowif it was — 1 don't recallif it was one of

5 them or both of them.

6 Ms. Cheney. And did they come into Mr. Meadows office?

7 Ms. Hutchinson. They met with him frequently throughout that afternoon.

8 Ms. Cheney. But so for this particular meeting 10 to 15 minutes before you

9 talked to him, who came into Mr. Meadows office?

10 Ms. Hutchinson. | remember White House counsel being in there. | don't recall

11 anyother specificindividual. | don't even recallif it was both Mr. Cipollone and

12 Mr. Philbin or if it was one, not the other. There was a lot going on at that point, and |

13 wasinand outalittle bit. had gone downstairs and | had gone over to see Mr. Ornato.

14 Sol don't | wasn't present for the flow of individuals in and out of the office.

15 Ms. Cheney. Okay. But so just because its really helpful for us to have the

16 timeline understanding. Did Mr. Williamson come to see Mr. Meadows before you

17 initially went in to tell him what you were seeing on TV about the Capitol?

18 Ms. Hutchinson. Not to my recollection. Mr. Williamson would have had to

19 come in afterwards because, you know, in the window that | remember White House

20 counsel walking out of his office, nobody else had gone into his office in that timeframe.

2 Ms. Cheney. Okay. Sojust so| understand, we had probably Mr. Cipollone in

22 Mr. Meadows office 10to 15 minutes before you saw what was happening on television

23 and wentin to see Mr. Meadows and let him know?

2 Ms. Hutchinson. Correct. And |just ask -- I'm doing my best to estimate the

25 actual timeline behind this. | don't want to be stuck too hard on the timeframe just



101

1 because | don't know and | don't have a personal timeline built out. I'm doing my best

2 torecall the events as they were underway that afternoon. And I'm estimating it was 10

3 tolSminutes. Itcould have been7 to 10 minutes. But, roughly speaking, that would

4 have been the timeframe, but

5 Ms. Cheney. No,|appreciate--

6 Ms. Hutchinson, every day we tried to give Mr. Meadows a little bit ofa buffer

7 tohavea couple minutes to himself just because he didn't have much time. So we

8 always tried to build in 15 to 20 minutes for him to return some calls on his personal cell

9 phone, and that's how | perceived that time, but| felt that it was worth interrupting to go

10 inandtell him.

u You know, he had avery small TV in his office. We had a largerone outside of

12 his office, in the main chief of staff office area. His personal office was maybe the size of

13 adesktop computer. So | wanted to make sure that he was awareofwhat was

14 happening if he hadn't already heard of it on his cell phone from other individuals

15 communicatingit to him.

16 Ms. Cheney. Okay. And so, again, if Mr. Williamson had come in before that,

17 you would have been aware Mr. Williamson would have had to come past you to go

18 into Mr. Meadows’ office. Is that right?

19 Ms. Hutchinson. ~ Correct.

20 Ms. Cheney, Okay. And then you mentionedearlier that there was one point

21 when you went into the dining room with a message for Mr. Meadows from a Member.

22 Could you tell us which Member that was and what the message was?

23 Ms. Hutchinson. Just to clarify on that point, | didn't physically step into the Oval

24 dining room. If you're -- and this is just logistically. | want to make sure that | was,

25 clearin my response that there's - you walk down the hallway, there's a -- call it the
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1 butler's pantry, and that's where the President'smilitary valet would be, and then the

2 Ovaldining room.

3 And so | asked the valet to get the chief of staff for me. The valet opened the

4 door. Chief of staff stepped out. And | had relayed the message from Mr. Jor- ~ Jim

5 Jordan, Congressman Jim Jordan at the time. He had called myworkcell phone, and

6 brief conversation, Hey, where's Mark? | told him he's down with the President. He

7 said, Can you please have him call me? And | went and asked Mr. Meadows to give Mr.

8  Jordanacall. And he said, Allright, Ill doit. And then | went back to my desk.

9 Ms. Cheney. Okay. And we'll walk through exactly the timeframe on that. |

10 justwanted to make sure we got who the Member was and what the message was.

1 But do you recall approximatelyeither what time that would have been or, in

12 terms of what was happening at the Capitol, just a sense of when Mr. Jordan called you?

13 Ms. Hutchinson. Idon't. I'm sorry. I'm trying my best to remember. | don't

14 rememberright now.

15 Ms. Cheney. Okay. That's

16 Ms. Hutchinson, It was after | had the conversation with Mr. Meadows when |

17 had seen the security perimeter being breached at the Capitol. You know, | wouldn't |

18 would saymaybe anhourafter that.

19 Ms. Cheney. Okay. And so when you went in and you told him that the

20 security perimeter was breached and, you know, he said thank you, and he said he was

21 goingto sort of see what he could see about it, what do you recall him doing after that?

2 Ms. Hutchinson. |just left his office and shut thedoor behind me.

23 Ms. Cheney. Okay. And do you recall how much longer he stayed in his office

24 after that?

2 Ms. Hutchinson. Not specifically, no. ~ Alittle while later, there was some
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1 individuals that went in and out of hs office, and at that point, he started goingback and

2 forth between hisoffice and theOvaldining room.

3 Ms. Cheney. And do you recall who those individuals were who were going in

4 and out of his office?

5 Ms. Hutchinson, Specifically that | can remember off the top of my head, | just

6 rememberWhite House counsel.

7 Ms. Cheney. Okay. So they had been in meeting with him before you went in

8 and told him, and then they came back in afterwards, and then he left and went down to

9 the dining room?

10 Ms. Hutchinson. Right. He

1 Ms. Cheney. Okay. And I know[Illoing to walk through that in detail. |

12 appreciate that. Sorry. Go ahead, Cassidy.

13 Ms. Hutchinson. No, its okay. Thankyou.

14 ME On the last point there

15 Ms. Cheney. Did you want to add something else?

16 Ms. Hutchinson, I'm sorry?

7 Ms. Cheney. I'm sorry, Cassidy. Did you want to add something else? Did you

18 wantto add somethingelse?

19 Ms. Hutchinson, ~ Nothing too substantive. Just to reiterate the timeline that

20 you had said, yes, White House counsel’ office, Mr. Philbin, Mr. Cipollone, or a

21 combination thereof, were in his office, left. A little while later, | went in and told him

22 about the security perimeter being breached at the Capitol. | walked out. He hada

23 few more minutes to himself. And then White House counsel's office went back into the

24 office with Mr. Meadows, and that's when he started gravitating between his off- his

25 personaloffice andtheOval dining room.



2 White House counsel go with himordid he go by himself?

4 recall whether Mr. Philbin met with him at this time.

$ Ms. Cheney. Okay. Okay. Thank you.

, ovo
8 Q Ms. Hutchinson, doyou remember whether Eric Herschmann was with Mr.

9 Cipolloneor Mr. Philbin when they went and spoke with Mr. Meadows?

10 A Not that | can recall in the specificiteration that | just spoke about.

u a on
12 A Mr. Herschmann was in andoutofour office throughouttheday, and he

13 frequently was with White House counsel's office. But | don't recall whether he was

15 Q Okay. If we could pull up exhibit No. 8, please.

16 This is a 3 by 5 cardor some kind of card stock with chief of staff letterhead. And

18 necessarily the substance of the note on it.

19 A Yeah, that is one of our pocket cards.

2 a Aniwbo wed hose?
21 A Primarily Mr. Meadows. Whenever| had to relay a message to him had a

22 stockof [audio malfunction]. Mr. Meadowswas the primaryuserof these cards. He

23 had a pile in his office to use them to take notes on his callsor for a message for the

24 President that he just -- the letterhead that he used on a daily basis.

25 Ms. Thurston and | both had our ownstackof them in ourdesk drawers to relay
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1 messages to him when he was either on a call or if he was meeting with people that it

2 was something that he needed to address in that moment, just to passa note in. And

3 we had the chief of staff letterhead which is I believe is similarly usedbetweenall of the

4 chiefsof staff. And t's easier for us to keep track of messages that way, because there's

also just generic White House letterhead pocket cards that other staffers use.

s Q And this one -if you can scroll down justa litle bit it says: "Anyone who

7 entered the Capitol withoutproper authority should leave immediately."

5 00 you recognizethiscard specifically?
9 A Yes. That's my handwriting on that day.

10 a okay.

1 A This was | don't rememberwho relayed this message to me. | was

12 writing very quickly. There was somebody who had called me on my work cell phone,

13 and this was a draft tweet that this person felt would be useful if it went out from the

14 President's Twitter or from another significant media surrogate. ~ And | remember

15 writing this down and passing tin to Mark and giving him the context in real time. |

16 don't recall who relayed this message to me, though.

7 Q When you gave this message to Mr. Meadows, was Mr. Meadows in the Oval

18 dining room or was he in his office?

19 A He had to be inhisoffice, becausetheonly time | spoke to him in the dining

20 rooms when relayed that Mr. Jordanwastrying to get aholdofhim.

2 Q Okay. Doyou know what Mr. Meadowsdid with this?

2 Aldon

2 Q Did he say or did he ever tell you that he proposed this tweet to the

24 President?

2 A Idon'trecall. | had several brief conversations with him throughout the
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1 afternoon, so | can't recall specifically his reaction to this one. He might remember if

2 you have the opportunity to speak with him about it, but | don't want tospeakto his

3 reaction or lack thereof, just because | don't remember.

4 Q Sure. Letme ask it maybe a different way. Did Mr. Meadows ever tell

5 you that he had proposed to the President that the President send out a statement but

6 the President did not want to do so?

7 A Can have a moment to confer with my counsel, please?

8 Q Of course.

9 A Thank you.

10 [Discussion off the record.}

1 Mr. Passantino. Sorry. The conversation that we were just having relates to a

12 confusion about — this is like - this question pertained to like stuff that's been in the

13 news all day, every day. People are writing books about it. It's obviously super hard

14 for Cassidy to sortof filter through. We're going to do the best that we can, but | don't

15 want to sort of keep interrupting on it. But [inaudible] this is like some of the stuff you

16 hear so much every day on the news. So it's hard for her to filter out specific

17 recollection versus what she kind of knows in the news, but never wants to be in a

18 position of saying something definitive, because she wants to do everything she can to be

19 as honest and open as she can be.

2 wirJ veoh
2 Mr. Passantino. ~ Anyway, our apologies. That's sort ofa concern that we have

22 when we're starting to get intostuff that's so publicly been in the news every day.

23 Vl no. completely understand that. Yeah, | completely understand

24 that, Ms. Hutchinson and Mr. Passantino. And we would only ask for your recollection

25 of what happened and to the best you can. Either let us know when you might be



2 knowledge you have is based on what's been reported. So that's a completely valid

5 Q On that point, to go back to the question that | had asked -- you know, if you

7 I'll try my best to rephrase my question or to restate my question. But did Mr.

8 Meadows ever tell you that he had spoken with the President and proposed - told the

9 President that he needs to send out a message but the President refused to do so or

10 declined to do so?

12 out and that the conversation had taken different breadths at different points through

13 the afternoon in terms of how that outreach was going to be conducted, whether it was

16 And Mr. Meadows had relayed that conversations were underway, not to relay

18 approach we were going to take with any resolution to this particular issue.

19 Q Did you learnthat the President was reluctant to send outa message to

20 address the situation at the Capitol on January the 6th?

23 selective with how he was going to relay this message.

24 Q  Canyouexpand onthat? Strategic and selective to what end? What's
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1 A He didn't want to rush to put outa statement, to my know ~ to my

2 knowledge, he did not want to rush and put outa statement that was not in line with the
3 appropriate reaction, because there were so many people in and out of the Oval dining.

4 room that afternoon and he wanted to make sure that it was a fine-tuned group of

people that he was listening to and a group ofadvisors that he trusted, and not
6 necessarily to lt other individuals that may be present kind of determine the direction

7 that we were going to go in with a response at this time.

8 Q What type of message was he concerned about sending?
° Mr. passantino. If you know.

10 Ms, Hutchinson. Yeah. 1 don't~
n Mr. Passantino. You can say what you know from specifics if you can recall

12 them.

3 Ms. Hutchinson. | don't recall. | wasn't in the room foranyof those
14 conversations. | know what other people were suggesting that he do, but don't know

15 his reaction to other people's specific suggestions.

16 oI Okay. 1 do want to get back to this card specifically, but on that

17 general theme

18 eB Yeah. Just tell us more, Ms. Hutchinson. Who was suggesting

19 what? And understand that you weren't in the dining room talking to the President,
20 butl'm wondering what you learned from Mr. Meadows orothers aboutthe various

21 options that were proposed.
2 Ms. Hutchinson. I'm sory for taking time to think. Im trying to distinguish

23 what learned that dayversus what | learned in the days afterwards and what I've
2 leaned

2 Mr. Passantino. Yeah. And, again -~ and I'm not ~ they don't want you to
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1 ges
2 Ms. Hutchinson. | know. I'm trying to recall.

. WATER, Sn. Teyanats owheyo a,3
4 they would appreciate, if you're struggling with it, to tell them because they don't want to

$ rely on inaccurate information.

. VIET, So. An asarseSUE 0, SERIE
7 things, and me trying to relay it to Mark as frequently as possible. | remember

8 individuals in the press operation preparing to shoot a video when that hadn't been

9 defined yet, but it was people jumping the gun on the rumor mill that was swirling around

10 the West Wing at the time. And| recall Ms. McEnany going into the Oval dining room

11 with west suggestions. There waslo of people in and out thatsternoon.
12 So just in terms of the specific message, there were dozens of iterations being

13 floated around just because there were a considerable number of people in the West

A ——

16 You know, at the end of the day, | don't know any one definitive response, other

37 thant Meow coming bask tn anyfeb that ad reser yo
18 know, you all mentioned Mr. Williamson. I'm sure Mr. Williamson provided some

19 feedback tohim from pres perspective. Bat dot know specific message tht
20 could convey that hasn't been previously reported ootha Im privy to thats useful
2 comerttomoweryour sueton
» ov veJE
23 Q Do you remember any person to whom you spoke directly conveyinga

24 specific desire about what the message should be, right, the President needs to say this?

25 Daya remember anyone cxresing viewpoint He the 2 yu that you head, and
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1 either to you directly or that you were present for anytime during the afternoon?

2 AI recall White House counsel’ office coming in and saying, We need to talk

3 tothe chief about a reaction or an appropriate means of communication to address the

4 situation happening.

5 Irecall Ms. Trump, Ivanka Trump, coming in and asking if Mr. Meadows had any

6 insight to what she wanted to put out on her Twitter, if she was okay to do so without his

7 permission. And had told Ivanka to go into his office.

8 You know, she was also down in the Oval dining room with the President that

9 afternoon, as was the chief of staff. So don't recall the timeline of whether she put the

10 tweet outin Mr. Meadows’ office or if it was done in the dining room.

u But just top line, you know, people wanted there to be a more definitive response.

12 Itwasjust getting to that point to how to approach that response was kind ofa more

13 spirited topic of conversation that afternoon.

1 Q So was everyone that spoke to you suggesting that there needed to be a

15 response, or was anyone saying, No, we ought to hold our fire and sit back and see what

16 happens?

1” A I don't recall the latter, but | also don't want to mischaracterize my role in

18 this. If anybody was reaching out to me or having a conversation with me, it was,

19 Where's the chief of staff right now? | want to run this idea by him.

20 Q Yeah, | appreciate that, Ms. Hutchinson. I'm not asking you for anything

21 but what you recall people saying in your presence or relaying to you.

2 You said you didn'thear anybody suggest that we ought to stand down or

23 shouldn't say anything for a while. Is that right? | thought | understood you to say.

24 Noone was voicing that perspective to you.

2 A That's correct, tome. [Inaudible]
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1 Q  Toyou Okay. And were people, conversely, suggesting that there was

2 some urgency or that we - we collectively -- someone needed to put something out or

3 let's get something out or let's do something? Was that the general perspective of the

4 White House counsel, the President's daughter, others that were coming to see the chief

5 ofsff?

6 Mr. Passantino. You can answer what they said to you, yeah.

7 Ms. Hutchinson. Yes, sr.

8 sy vrJ

9 Q Yeah. Again, Ms. Hutchinson, I'm just trying to get a sense of this, sort of

10 themood, the tone. Was this anurgencywhere people are saying, Hey, we've got to do

11 something, we've got to get something out? Where's Mark?

2 'm not looking for exact words. I'm looking for sort ofa sense of what was going

13 onand what people were agitating to do.

1a A Irecall there beinga sense of urgency in the need for individuals to speak to

15 Markon this subject matter. Sometimes the urgency wasn't always reciprocated, just

16 by nature of volume of information that the chief of staff was confronted with at this

17 point. And say that meaning, you know, we weren't able to have himspeakwith

18 everybody in as timelyamanner as they would have liked. But it was widely recognized

19 asasituation that, to my knowledge and from what | recall, that mostpeopleviewed as

20 an urgent matter to be addressed.

2 Q Yes

2 A And the chief of staff was a natural surrogatefor them to go to, knowing

23 thatit wasn't the most realistic expectation to see the President at this time.

2 Q  Gotit. Sowhen people werereachingout to the chief of staff, were they

25 looking to the chief ofstaff as a conduit to the President, essentially encourage the
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1 President to say something, or were they looking for Mr. Meadows to say something?

2 A Looking for Mr. Meadows to relay a message to the President on their behalf

3 or, conversely, Mr. Meadows' approval for them to go see the President.

4 Q Yeah, understand. Okay. And did anyone in those series of

5 conversations express frustration at their at the fact that nothing had been said or

6 nothing to their satisfaction had been put out publicly with respecttothe riot that was

7 happening?

8 A Could you repeatyour question one more time?

9 Q Yeah. I'msorry. Itwasa long question.

10 Did anybody express frustration that nobody had said anything yet or hadn't said

11 the right thing yetatany pointthat afternoon?

2 A recall people reacting in a personal way, and everybody's reactions,

13 believe, were litle bit different. You know, | don't want to blanket term everybody as

14 being frustrated with how things were underway. I'm certain that that was the mindset

15 of certain individuals. 1can't speak to them because I'm not them, and | don't want to

16 hypothesize other individuals’ mindsets other than my own.

7 But what | can definitively say is | witnessed individuals being frustrated with the

18 lackof transparencythat afternoon, whether there was a plan in place or, you know,

19 what measures we were going to take, just because the conversation -- conversations

20 that were being elevated to the Presidentat that point were limited as we progressed

21 through the afternoon just to keep a small groupoftrusted advisors around him to his

22 benefit. And any frustrations or concerns that | had observed were more ofa

23 processrelated issue, if that helps answer your question. Not sure that does at all. |

24 apologize ifit doesn't.

2 Q  itdoes. Who expressed those frustrations to you or said things that made
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1 youthinkthat heor she wasfrustrated?

2 A Ibelieve I've answered this in other iterations of this question. |talked to

3 White House counsel that afternoon. | had spoken with Ivanka Trump. | had spoken

4 with Ms. McEnany. You all had mentioned Mr. Williamson. [Inaudible] | do recall Ben

Stalking to Mr. Meadows that afternoon about iterations of social media reactions and

6 tweets. | don't recall specifically what they said or what his opinions on them were,

7 whether he thought that Mr. Meadows should put them out or Mr. Trump should put

8 themout.

9 I remember a lot of people being around that afternoon. But, again, | can't speak

10 or hypothesize to the mindsets of other individualsother than what | believe I've already

11 shared andtriedto clarifyas muchaspossible.

2 Q Yeah. Itsounds like you've said the White House counsel, the press

13 secretary, the President's daughter, and Mr. Williamson all were trying to see the chief of

16 staff. Were they all expressing frustration with the process at the urgencyof trying to

15 get something to the President?

16 A Again, I'm hesitant to say they all were expressing frustration because | don't

17 wanttospeakontheir behalf. That'stheirresponsibilty. Its notmy role, and that's

18 notwhy I'm here today. | don't want to attribute an emotional reaction to them that

19 I'm not sure that they would pin as accurate. | don't know if they would have been

20 upsetor frustrated or angry.

2 Q Yeah. Ms. Hutchinson, I just ask asking you what you heard or saw, your

22 observationoftheir demeanor, of the - not just verbatim what they saidbut the

23 emotional state or their behavior, or what they saidordid that would suggest frustration

24 oralackof frustration. And if that differs by individual, that's fine. Just parse that out

25 forus.
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1 A May] please have a moment to speak with my attorney?

2 wr. Veah, sure.

3 Mr. Passantino. And we've been going about 2 hours too,so we'll go and come

4 back, but at some point sooner, I'd like to take a break.

5 wir.J That's a good point. We have been going for a while. Maybe we
6 should take a break now.

7 And, again, Ms. Hutchinson, I'm really not ~ 1 appreciate the care with which

5 you're approaching these, and I'm not trying to get you to read ultimate conclusions into
9 people's minds. Thatisa fair point. | guessI'm just trying to get more of a sort of

10 minute-to-minute account of what you saw and what you heard and what you observed
11 in terms of behavior and tone that could give us a sense of sortof the atmosphere.

2 So well just take a break, but that's kind of what — we're just looking for your

13 increased description of those things that afternoon. | get that it was a very intense and
14 dificult afternoon.

15 Mr. Passantino, Yeah, and we will do that. Bu, respectfully, on a super

16 emotional day, she's described | think in great detail but is just reluctant to speak for
17 other people.

1s vi ve

19 Mr. Passantino, She's described, you know — and, again t's her testimony, not
20 mine. She said people wanted to see the chief, people wanted action, you know. But

21 do understand why she's tring to be as careful as she’s trying to be
2 wiJ veah.
2 Mr. Passantino. which is she doesn't want to speak for other people. And

26 she's here to tell you what she saw, heard, smelled, touched, did. But getting in the
25 heads of other peopleis a really tough ask for her.
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1 wie.JIE ven. 1inow, and that's exactly right, Mr. Passantino. Im not

2 tryingto have her get into their heads. I'm just, again, looking for increased description
3 ofthe behavior thatyou witnessed.

a There's the second step of what that meant inside of those peoples heads.

5 You're right, that's something that we'll let the record speak for itsef.
5 Mr. Passantino, All ight. What time do you want to pop back?

7 mr Do you want to take a break now or do you want to take a

5 breakaround-
5 Mic JE We have a 4 o'clock discussion that we need about 15 minutes for

10 atéoclock Sow cantakea short break now and come back, but we're going to need
11 tostopat for about 10 or 15 minutes.

2 Mr. Passantino, Yeah. Can just have 57 And then we'll come back in 5 and

13 then we'll do whateveryou need to do.
14 wf Perec. Thankyou

15 Mr. Passantino. Thank you.

1 wieJ wetgooft the record. Thanks.
7 Recess.)
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1
2 [3:45 p.m.)

5 MAI Let's go back on the record. It's 3:45, and this is th transcribed
4 interview of Ms. Cassidy Hutchinson.

s ove. [II
s Q Yeah, Ms. Hutchinson, just go back to where we were. | was ust trying
7 to get, if you could, just in terms of the folks with whom you spoke that afternoon, tell us.

8 a little bit more about demeanor, tone, general content of what they said, whether

9 anything conveyed any sense of frustration.

10 A Again, | think that | elaborated as much as | possibly can. | understand that

1 vouhave stated that you do's expect me to climb ino thei minds and their mindset,
12 and | understand that, but, you know, in order to accurately attest to what you're asking,

13 you know, I've done the best that | can to express that there are certain individuals that

18 may have been frustrated and had mre frustrated tone that would percelve as them
15 being frustrated but they might perceive as them being upset or angry.

16 You know, there were a lot of people around that day that had varying emotions,

17 butt think that the commonality amongst those people was tha they wanted there to be
18 a definitive response on our end to address the problem before it continued to progress

19 and get worse. You know, | don't --| don't recall specifically, in terms of the timeline,

20 whetherthey were upset and frustrated the tweet hadn't gone out sooneror the context

2a of the tweet.

2 You know, as you all know, there's a lot thatwastranspiring that afternoon.

23 And, you know, if there's a particular moment in time that you have a question about, I'm

24 happy to answert, or that you would ke to reference. But, generally speaking, you
25 know, people wanted there to be reaction because it was seen as beneficial for the
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1 individuals at the Capitol, law enforcement protecting the Capitol Building, the

2 President's reputation and his reaction in the long run with how that would be viewed

3 historically. And we just wanted to make sure that that was accurately portrayed and

4 addressedat that time,

5 Q Yes. Totally understand. Maybe it's easier just to ask you how you felt.

6 Didyou feel frustrated?

7 A Yes,attimes. But, you know, | don't believe and my attorney or you all

8 can correct meif I'm wrong in this assessment. You know, my emotions |don't believe

9 are pertinent to the facts of this case. | would be willing to discuss my emotions and my

10 feelings that afternoon, but at the endofthe day, the way that the day transpired, it's

11 irrelevant to what happened that day, and | just don't see it as an important sticking point

12 and an issue of particular relevance for us to sit here and continue discussing.

13 Q Yeah. Ms. Hutchinson, | appreciate that, but it's directly pertinent and

14 relevant. Assomeone inside the White House who works there, like you did, who is

15 there day to day, who's concerned about all the things you just described, your emotional

16 reaction, your feelings about this are directly relevant.

1” So I'mabsolutely curious aboutwhatitwasthat made you frustrated. Tellus

18 more about that.

19 Mr. Passantino. It's probably quicker. | mean, you're human. Say what you

20 wanttosay, and then we can move on to whatever.

21 Ms. Hutchinson. | was not happy at all with what happened that day. |--it was

22 terrible, and | think that everybody that violated the law that day should be held to the

23 highest accountability under the law.

2 1 was upset and frustrated that there wasn't a reaction a little bit sooner. |felt

25 that certain people could have done a little bit more as events transpired that afternoon,
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1 that there could have ben a more define response taken nthe counsel that ws
2 given to the President. | think that certain people could have been better at

3 gatekeepingwho he saw and who he received counsel and advice from
4 But then there was also the point of frustration for me where I, you know -- |

$ spent a considerable amount of time on the Hill during my tenure in the administration.

6 Ihave great relationship, 1 would ik to think, with Members on both sides of the aise in
7 both Chambersof Congress, as well asa lot of staff. | was terrified and worried for

8 them. You know, none of us knew exactly what was going to happen that afternoon.

9 So | was concerned on that front.

10 And it was unpatriotic what happened. And | was upset at the message that this.

11 was relaying, and so fet that twas out fine and uncharacteristic of the President’
12 movement. And | was upset that, knowing what was happening at the Capitol, that this

15 wouldiielybethegayforyears to come.
" nd it jst elt ie his moment of pure helplessness because the power vacuum
15 at that time, it was out of so many people's controls, but at the same time, it was

16 affecting everybody. And it was frustrating from the standpoint of -- and upsetting from

17 the standpoint and the pint ofview of knowing tht ther needed - something needed
18 to happen, but not having any ability to influence that in the moments that were -- that

19 these events were rapidly unfolding.

0 weJ ver eal, and pprecite tht
2 Who could have done more? You sid more could have been done sooner
22 Who could have done thtor hastened the response or done something mre, in your
23 view?

2 Mr. Bassantine, youhaveaviewon tha,
25 So you're asking for her personal opinion? | just want to get a sense for what -- |



i”

1 ‘mean, she's given you a pretty honest view of her sense.

: oe,J ve i, anspecie he.
s Youindicated inyour prio answermore coud ave been done sooner. mut
4 wondering morespecifically what could have been done and who could have done it

$ sooner. And it sounds like that caused you a very real understandable emotional

7 Just more specifically, what would have changed that or been better, in your

8 view?

9 Ms. Hutchinson. | don't know if my opinions or what | thought could have been

10 ‘more appropriate of a reaction would have actually changed anything, but | felt that this

11 was very consequent couple hursin American story and nM. Tramp’
preston.

13 And people that he had put the mosttrust in | felt like at points had failed him and

16 merlyinthe sense oflowing 00 any people in oe ice ofaisers tht shoud
15 have been a close circle of advisers that was expanded that day to get too many people's

16 cpiions. lowing there t be oo much time tht hd dpsed betwen kind of
17 demanding more mle rescion.
18 But, again, | am not hypothesizing that my point of view or personal opinions on

19 this would have changed anything or would have even been something of substantive

20 matter, because the way that things unfolded that day, it happened. And I wasn't in the

2a position to influence or change anything, but | dothink that he could have been a little bit

22 betterinuated and protected andbeen gen more sound advice as he events that day
23 had continued to transpire.

9 Mr. Passing Can! clrty th record? And poli.
25 Just toclarify, just so the recordisclear, are you basing that answer on what you



160

1 were thinking at the time, or is that an answer that you're giving based on having

2 watched allthe news? | think it's - in faimess to you, | just want to make sure that they

3 know what timeframe you're basing that answer on.

4 Ms. Hutchinson. Right. That - that day, I felt that there could have been more

5 done just to protect the President and consequently protecting everybody at the Capitol

6 from the individuals that had gone into the building.

7 And, since then, you know, | - just reflecting on it, it’sdifficult to look back and

8 thinkwhat could have been, but it wasn't. Andthat's the reality of where we were at

9 the time and where we are now. And | think that's the most fair and honest response |

10 can give you, unless you would like me toelaborate further on anything.

1 ov mrIE

2 Q  itisfair and honest. It sounds like you were most frustrated with Mr.

13 Meadows. Is that accurate?

14 A Myrole and with Mr. Meadows was very professional. We had a great

15 working relationship.

16 Now, on that note, we had arelationship where we valued, | think, each other's

17 insight and advice on various subject matters.

18 1 was frustrated that day a little bit with him that he wasn't the person that| had

19 seenprotect the President so well for the months that he served his tenure as chief of

20 staff and, honestly, the months that he was a Member of Congress.

2 But | don't blame him for the reaction that he had that day. ~ Everybody has to

22 reactin their own way. And, you know, when an event like this unfolds, there's no

23 telling with somebody's character that how they're going to handle something.

24 Everybody handles stress differently. And he is a man that | believe always worked to

25 operate with the most integrity possible.
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1 But people make mistakes, and it's not my job to define whether or not that day

2 wasamistake for him. | know my personal insights and opinions that day and in the

3 days following and months following. And| think "frustrated" isn't the best word to

4 describe that to him but maybe alitte disappointed.

5 But, again, | ~ hewas the chief of staff during a very consequential period in

6 American history, and | just don't believe it's my role to elaborate further on that. It

7 wasn'tmy role then, and | don't see it as my role now. I'm here because I'm under

8 subpoena and I'm doing my best to complywith the guidelines that are outlined in my

9 subpoena, but I'm not here because |

10 Ms. Cheney. Go ahead, Cassidy, and then| have a question | want to follow up

1 on

2 Ms. Hutchinson. No. |was ust going to say I'm here, and I'm doing my best to

13 abide bythe guidelines set forth in my subpoena. But| didn't see my role then and

14 don't see my role now as needing - having the need to speak out about my personal

15 opinions on that day and how certain people reacted, just because that wasn't the role |

16 played. | playeda role that was a functional administrative role.

7 And | think that everybody has opinions about that day, but it wasn't myjob then

18 or now toto make those a topic of conversation [inaudible] the discussions transpiring

19 ever since that day occurred.

0 Ms. Cheney. |just wanted to go back. ~ You mentioned your concern about

21 gatekeeping, and so | wondered if you could tell us who you thought was giving the

22 President bad advice that day.

23 Ms. Hutchinson. | don't necessarily know — let me rephrase. | don't I'm

24 reluctant to define it as bad advice, because | don't implicitly know of the specific advice

25 that was given to him. | think that there could have been periods where there was -- the
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1 advice wasbettervetted to get to the President. Does that make sense?

2 Ms. Cheney. So who are you concerned about vetting?

3 Ms. Hutchinson. | thinkin -- whether it's a political operation or any professional

4 operation, the person whos the principal in charge of a company or congressional office

5 orthe President of the United States needs to only have the best advice provided to

6 them, especially in times of consequence, and information that's thoroughly vetted and

7 from acircle of individuals that is implicitly trusted with the boss' best interests.

8 And that day, there were a lot of opinions floating around, just because of the

9 gravity of the situation that was unfolding at the Capitol. And it's not to the President's

10 fault, its not to the chief of staff's fault specifically. Its not to anyone's fault specifically.

11 just think that there was a lot of action and conversations that happened that day that

12 could have been avoided that could have perhaps led toa different outcome.

13 But, again, this is speculation on my end. I'm doing the best to answer you all's

14 questions. just ~it's difficult to kind of draw the line between what's factual and was a

15 firsthand account of my day there versus like how|feel in the months transpiring, if that

16 makesanysense.

7 Ms. Cheney. Yeah. |understand.

18 Can you talk about whether you heard specifically that day orlater about anybody

19 wanting to have the President delay saying something?

0 Ms. Hutchinson, Not that|can recall right now.

2 Ms. Cheney. And when you talk about vetting the information that was getting

22 tothe President, were there any people in particular that you had concerns about the

23 advice they were giving the President, specifics? I'm asking for, you know, specific

24 individuals you were concerned about

2 Ms. Hutchinson. No. 1just know in days leading up to the 6th or in the period,
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1 the postelection period that is described in my subpoena, there were times where we just

2 hadavery tailored and focused group of individuals that would go talk to him about

3 things that were of sensitive subject matter.

4 And that day, January 6, 2021, there were a lot of people around, and, you know,

5 itsdifficult to gate-keep ina situation like that, especially in a moment of crisis and

6 consequence, but it's - it's not necessarily something that | think | canspeakto in terms

7 ofthe regulation and the flow of people in and out. 1 just know that, that day, there

8 were more people around than|think that we had originally anticipated.

9 Ms. Cheney. And any of those individuals in particular that's and| understand

10 what you're saying in terms of numbers of people. I'm just trying to understand who

11 raised your concern.

2 Ms. Hutchinson. 1 don't think t was a specific individual, individual or group of

13 individualsthat set offa red flag in my peripheral. And just to be clear, any red flags

14 that were set off in my peripheral weren't pertaining to my distrust or disinterest in a

15 personorgroup of people specifically.

16 It was just there were more people around and that wanted their opinions heard

17 and wanted their voices heard that day that were getting a litle bit more access or had a

18 little bit more jurisdiction to have their grievances heard. And it just created this

19 vacuum fora lot of opinions to kind of circulate that | think inhibited a quicker response.

0 Ms. Cheney. And what were those opinions?

2 Ms. Hutchinson, That |can recall right now, | mean, | think what I've previously

22 stated, the contextof a tweet, if a tweet at all. It should be adifferent form of media

23 how people were going to consume this.

2 | wasn't intricately involved in vetting all of these requests and intakes. There

25 was in the West Wing, the West Wing staf that day was pretty pared down. There
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1 werealotof road closures, as| know you all are aware of, but that's not to say there

2 wasn't anybody on campusat all

3 And | just think the subject matter, given the gravity of the situation, was

4 something widely discussed amongsta ot of people.

s Ms. Cheney. Okay. | know this is a difficult day to relive, and | appreciate the

6 circumstances and the challenges. And | know we also need to doa call here at 4. So

7 itmightbe,[Jl2 good time to take a break and then comeback as soon as we

8 an

5 wieJE Ves, thats exactlywhatwe'l do.
10 And, Ms. Hutchinson, yes, thank you. ~ Look, | get that t's hard. ~ We're bringing
11 you back through things that are difficult to relive. So thank you for your patience with

12 usaswe tryto get as much detail as we can out of you. We appreciate it

13 Mr. Passantino. Yeah, andi I can just say that before we hop off, though,

16 think think in fairness, | mean, to this young woman who's done nothing but trying to

15 serve her country and responding to a subpoena who has not been able to get ajob

16 because of this and maybe because of other things,| just want to really sort of

17 strenuously request of this committee that it would not be | think fair to her to have her

18 opinion about actions or inactions of others be quoted in report when i's, candidly, the

19 jobof this committee.

2 You have the subpoena power. You have the facts. You can make your

21 assessmentsof who didwhat and who did not do what and whether it was appropriate or

22 notappropriate. And I can't tell you how strongly | am requesting that this woman's

23 opinions about what maybe should or should not have been done or who's to blame or

24 who should have been better gatekeeper, t's not air to quote her in that ths isa

25 devastating moment for a young woman's career, and she's here, and she's voluntarily
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1 cooperating.

2 All can ask is that that's your assessment. That's your prerogative. Make the

3 assessments that you're going to make, but don't put it in her mouth because it'sa

4 devastating impact that's going to have on her. ~ She's here to describe everything she

5 saw, everything she heard, and be honest and factual.

6 And I'm just I'm just pleading with this committee not to use her as collateral

7 damage pawn to maybe drive wedges betweenlargerforces, which this town can do.

8 And so that's my request of this committee; that she's done everything you can ask of her

9 and given her own personal opinion, which is, candidly, not relevant, but we're here, and

10 please don't make her suffer for that.

1 Ms. Cheney. And, Mr. Passantino, we very much respect Ms. Hutchinson's

12 responsible and professional engagement with this committee. ~ Obviously, these are

13 issues and moments that a number of us lived through directly and fully recognize the

14 challenges that she's facing.

15 And so| thinkthat you will understand certainly that our questions are very much

16 focused on the facts of what was happeninginside the West Wing on that day, the facts

17 of why there was a delay. And so our intention is absolutely to get to the facts, to

18 understand what happened, and not in any way at all to cause damage here but very

19 much to get to the facts.

0 And, you know, we'll continue to have discussions about that, but certainly we're

21 very grateful for Ms. Hutchinson's appearance, recognizing that it's under subpoena, but

22 certainly understand that our questions are focused on exactly what you've described,

23 getting to the facts of what happened that day.

2 Mr. Passantino. And, Congresswoman, we appreciate that, and | have not

25 stopped her from answering. I'm only asking what gets reported to the press, what gets
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1 putin public reports is different from the facts that you all have, and I'm just asking you

2 tobe conscious. Iam not stopping her from giving her facts. I'm asking you to be

3 respectfulinwhat makes its way to the press and what makes its way into public reports,

4 tobe conscious of that

5 Ms. Cheney. We appreciate that. Thank you

6 wo Ms ria do vou have something? 1s you ame fff your

7 darkscreen.

5 Ms. Luria. No. 1 just wanted to echo what Ms. Cheney said. | really

9 appreciate Ms. Hutchinson's willingness to speak to the committee and share so much

10 information. So thank you again.

1 Mr JE Sowhy don't we take a break until 4:30 or so. It's 4:09.

2 MirJR] Does that work for you, Mr. Passantino?

13 nj We can just text you or call you when we're done. It shouldn't

14 take more than 15 or 20 minutes.

15 Mr. passantine. Yes. I just call me or text me when you're ready to come

16 back

w WE Oy.

18 rfl Thank you.

1 Mr We'll go of the record. Thankyou

20 (Recess)

2 el vets 0 back on the record. Its 4:36 February 23rd, and we're

22 resuming the transcribed interview of Ms. Cassidy Hutchinson.

2 ovr J

2 Q Solask that we bring back up exhibit No. 8, please. ~And this isthatchief of

25 staff 3-by-S card. 1just have a few final questions about this.
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1 And 1 remember you saying, 1 think, that you don't recall exactly who called and

2 more or less dictated this to you, but if we can go through a couple categories.

3 D0 you remember fit was a manor a woman?

a A Honestly, recognize this because | know that's my rushed handwriting. 1

5 have absolutely no idea a timeframe, who could have called to give me this information

6 torelaytohim. | wish could be helpful to you on that front.

7 a okay.

5 A Ihad I was fieldinga lot of incoming that afternoon, as I'm sure you can

9 imagine. So lll continue to think about it. | thought about this during our break tao.

10 I-it's ~1 have absolutely no idea, especially without my official call records.

n Q Okay. Fairenough. And then, on the message itself, "legally" is crossed

12 outand its followed by the word without."

13 Is that something you remember crossing out, because it's something you wanted

14 todo or somebody else asked you to cross that out, or it was kind of being revised as it

15 was being dictated to you?

16 A 'mnotsure. Now, what| cantell you is that's not how | cross things out,
17 soit unlikely that | crossed it out. 1 typically don't - I don't put a horizontal dash

18 through things.

19 50, you know, | don't recall crossing that out. | don't recall anybody else crossing

20 thatout. Itvery easily could have happened from somebody else it was passed to after |

21 passedit into the room with the chiefofstaff.

2 Q And do you remembergiving this to the chief of staff, Mr. Meadows, when

23 youfirst wentin to tell him about what was happening at the Capitol,or was it sometime

2 later?

2 A Itwas sometime later than that because when | initially went into his office
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1 thatafteroon, it was just the brief and concise conversation that| discussed and

2 elaborated on earlier this afternoon.

3 Q Okay. And you can pull up exhibit No. 9, please. Thisis a tweet that the

4 President sent from his account, at 2:24 p.m. onJanuary 6th, and it says that: Mike

5 Pence didn't have the courage to dowhat should have been done to protect our Country

6 and our Constitution, giving States a chance to certify a corrected set of facts, not the

7 fraudulent or inaccurate ones which they were asked to previously certify. USA

8 demands the truth!

9 Do yourememberthis tweet coming out?

10 A Yes, | remember the tweet going out.

u Q What do you remember about the tweet going out?

2 A Nothing more than I had received a Twitter notification on my personal cell

13 phone that he had tweeted. And | opened it up, looked at it, and that's pretty much the

14 extentof

15 Q Okay. Didyou have any involvement in preparing this tweet?

16 A didnot.

7 Q Do you know if Mr. Meadows did?

18 A don't want to speculate or hypothesize whether he had involvement on

19 this. 1--he had involvement on drafts of tweets throughout that afternoon, but | don't

20 know about this one specifically.

2 Q  Soyou don't know. He never told you that he was involved in preparing

2 this tweet?

23 A Not this particular tweet, no.

20 Q Allright. And reference the fact - we don't need to pull it back up, but

25 that 3-by-5 cardorwhateverthat chief of staff card that we were just referring to in
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1 exhibit No. 8, do you remember if you gave that to Mr. Meadows before orafter this

2 tweet came out?

3 A don't remember.

4 Q Okay. Ifwe can goto exhibit No. 10, this isa tweet that came out about 14

5 minutes later and it says: Please support our Capitol Police and Law Enforcement.

6 They are truly on the sideof our country. ~ Stay peacefull

7 Do yourememberthis tweetonJanuary 6th?

8 A rememberthe tweet going out because | received a Twitter notification on

9 mypersonalcell phone.

10 Q Do you remember any discussions about this tweet or the need to issue

11 another tweet following the one from 14 minutes earlier that we just looked at?

2 A rememberthere being conversations about taking the response further. |

13 am not sure this tweet is an exact product of that or if this tweet was preplanned to go

14 outina specified timeframe after the first tweet had gone out.

15 Q And when you say there were discussions about a need to go further, can

16 youjust be alittle bit more clear and explain that?

7 A Again, as | had previously stated inourearlier conversation, there were a lot

18 of opinions on how people felt that - how staffers felt thatwe should react to the events

19 unfolding at the Capitol. And it was of the opinion of some of my former colleagues that

20 the initial fist tweet was not enough action taking taken from the President and that

21 he should continue to put out a more definitive response to discourage the events that

22 were unfoldingatthe Capitol.

23 But, again, those were opinions of my former colleagues. 1-1 can't recall

24 specifically who had those opinions, as there were a lot of opinions floating around the

25 aftemoon, floating around the WestWingthatafternoon.
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1 Q Okay. want to ask you about ane person in particular, only because

2 there's been some reporting about her and her role, and that’s Ivanka Trump.

3 D0 you remember Ivanka Trump and her role in having the President issue tweets

4 thatday?

5 A Ms. Trump was actively encouraging the former President to give a definitive

6 response, but the conversations that happened between her and her father happened in

7 the Oval dining room, where | didn't have any insight to what was happening in there.

8 Other than what's been previously reported on, | don't have anything else to add to that

9 narrative.

10 Q Okay. Did you learn at some point on January6th that Ms. Trump had to

11 goin more than once to try to get her father to issue a statement and address what was

12 happening at the Capitol on January 6th?

3 A lwitnessed her walking in the directionof the Oval dining room several

14 times that afternoon, but | didn't learn of that from conversations | had with any other

15 individualsinthe West Wing.

16 Q Didshe tell you why she was going totalk to her father in the Oval dining

17 room?

1 A she told me during her initial meeting with Mr. Meadows earlier in the

19 afternoon or prior to going in the dining room that she felt that he needed to take action.

20 Mr. Meadows was willing to hear outwhat she was going to specify, and they went down

21 tothe Oval dining room initially together. And that's the extent of the conversation and

22 interaction | had with Ms. Trump that afternoon.

2 Q Doyo remember any particular message that she had proposed or

24 recommended?

2 A Nothing in particular. Just, again, as previously stated, she felt that he
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1 needed toissue a response, and she sought the guidance and assistance from Mr.

2 Meadows and his presence as she delivered that recommendation to the President.

3 And Mr. Meadowswillingly went down to the Oval dining room with her.

4 Q At some point in the afternoon, Ms. Trump — and you can take this down,

5 EEE Ms. Trump, Ivanka Trump specifically, issued her own tweet about what was

6 happening at the Capitol,

7 Do you know whether that was because the President was reluctant to issue his

8 own tweet to address what was happening at the Capitol?

9 A Ithink that's a question that Ms. Trump s better suited to answer than

10 myself. |don't know if her motivations behind putting her own tweet out were because

11 she felt her father should take more action or if she felt that she also had a voice that

12 would be valued and could potentially make a difference on the Hil.

13 But, again, | don't know her motivations, and that's a question that | think that

14 she'd be better suited to answer than myself

15 Q Fair enough. Did she say anything to you, like she did this because

16 something had to be done and nothing was being done yet?

FY A shedidnot

18 Q if we could pull up exhibit No. 11, please.

19 So, around 2:44 p.m., Ashli Babbitt was shot and later died in the Capitol. ~ This is,

20 in exhibit No. 11, a note on the, | think you referred to it earlier kind of the more generic

21 letterhead or note cards, and it says: 1X civilian gunshot wound to chest @ door of

22 House Chamber.

2 Do you recognize the writing on this?

2 Aldon

2 Q Have you ever seen this before?
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1 A have not.

2 Q How did you frst find out, if you remember, that somebody had been shot in
3 the Capitol that afternoon?

a A don't recall exactly, but my I'm inclined to say that it was on Twitter.

s Q Were people discussing within the White House on January6th that
6 somebody had been shot in the Capitol?

7 A twas absolutely the topic of conversation, but | wasn't privy to any
8 conversations that were consequential and were raised to the chief of staff. 1think, by
9 that point, things had progressed enoughto where he was operating on his own down in

10 the Oval dining with the President.
n Q Do you know if the fact of somebody being shot in the Capitol was a

12 motivation to do anything, like release another tweet or prompt a more intense

13 discussion about making a video?
14 A Imnotsure

15 Q  Idaskthat you bring up exhibit No.6, page 7. 7.

16 And this is your tweets with or, excuse me, text messages with Mr. Ornato,
17 again, on January 6th. And this date stamp shows 1449, so 2:49 in the afternoon, you

18 say: We're notatJEright?

19 Mr. Ornato says: Yeah.
2 Then yousay: Yeah we are, oryeahwe are not.

2 Canyou just explainfor us what this conversation is about and refers to?
2 A Yes. Can! have one moment to consult with my attorney?
2 Q Of course.

2 [Discussion off the record.]
2 Mr. Passantino. We were just having a conversation about sort oftheIESE
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1 EEEEand whether that's sensitive. | don't believe that itis. I've told her she can

2 discussit, but I'd askfor the same -- make a notation here just on the off chance that

3 we're wrong and that there is some security sensitivity to what she's going to discuss

a 1 don't think that there is, but that was what our conversation was. Id just ask

5 youto indulge as she's answering. Make a note in the record that this might be

6 something you want to look at as potentially not publicly releasable.

7 ve Understood. 1 appreciate that.

5 Mr. Passantino. ~ Go ahead, you can answer.

9 Ms. Hutchinson. ~ So there's various conditions at the White House that describe,

10 froma national security standpoint, what our security protocol should be. ~ So during

no this

2 Mr. Passantino. Can| interrupt you?

13 Ms. Hutchinson. Yes.

1a Mr. Passantino. Don't discusswhat's done under those

15 Ms. Hutchinson. ~ Right, right.

16 Mr. Passantino. You can just describe [inaudible] typically. ~ Okay.

FY Ms. Hutchinson. ~ So,at this point in time, | was over in the Eisenhower Building

18 with Mr. Meadows’ Secret Service detail. And they didn't have their earpieces in, so

19 they couldn't hear any announcements that were going over the radio. And we had

20 heard from somebody else that had come in the secure roo, their secure room, that we:

21 had moved intoIE

2 And that's when | texted Mr. Ornato to ask if we were in [NNSSN. so, if

23 we're in IES then security protocol has been slightly heightened at the

24 White House on the premises, which requires different action on the end of the

25 individualsprotecting the protectees that they're designated to, that they re assigned to.
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1 Sol texted Mr. Ornato jus to confirm that we actually had movedintoJENso
2 they could react appropriately with the protocols they had set forward.

3 ov veJ

4 Q Understood. Now, this was just about 5 minutes after in the timeline of

5 events Mr. Babbitt --or, excuse me, Ms. Babbitt had been shot at the Capitol. Isit is

6 yourquestion ata related tothe fact of that shooting?
7 A Ididn't ask Mr. Ornato this question because the shooting had transpired. |

8 had asked Mr. Ornato this question because we had received word that we had moved

5 intoEN. And I'm not certainifwe moved inINNbecause of
10 the shooting.

1 Q  Ifwe could pull upexhibit No. 12, lease.
12 This is another tweet that the President issued on January 6th. This one's at 3:13

13 p.m., and he says: | am asking for everyone at the U.S. Capitol to remain peaceful. No

14 violence! Remember, we are the party of law and order- respect the law and our great
15 men and women in blue. Thank you!

16 Do you remember this tweet coming out on January 6th?

w A ldo
18 Q Did you have anythingtodo withthecreationor editing or revisingofthis

19 tweet?
2 A No. Mr. Meadows had brought a copy of this tweet back to the office and

21 had shown it to me and perhaps Mr. Williamson — | don't | can't recall ifMr. Williamson
22 was present during this —- and asked if| had any input on it. And I believe|just said

23 something along the lines of whatever you think is best at this point. And then he

26 retreated back to the Oval dining room,
2 Q Okay. When you sawit, was it a handwritten draft, or was it actually typed
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1 upand looked kind of like this?

2 A Itwas typed up at the time, but it wasn't in the format that you have it here.

3 Obviously, it hadn't gone out on Twitter yet, so it didn't have the -- Mr. Trump's Twitter

4 handle attached to the topof it.

5 Q sure. And what did Mr. Meadows say, if anything, about why send another

6 tweet? Thisisnow | believe the third or so tweet after the violence had started at the

7 Capitol. Sowhy the need for this one?

8 A He didn't have any additional commentaryto offer to me, and | didn't press

9 theissue any further.

10 Q Did he indicatewhether the President had suggested this or whether this

11 wasa suggestion made to the President that he send out?

2 A He didn't indicate oneorthe other to me.

13 Q Allright. Ifwe can go to exhibit No. 2 at page 3, this is back to the daily

14 diary from January 6th. Do you see a time stamp there starting 1:17 in the far left

15 column? That's whenit shows the President returned to the White House, and then, at

16 1:19, the President is in theOval Office. And it looks like he stayed in the Oval Office

17 until or, excuse me, the - yeah, in the Oval Office, according to the diary, until 4:03

18 p.m. when the President went to the Rose Garden.

19 Do you knowifthe President ever left the Oval Officeorthe dining room at the

20 Oval Office during that period?

2 A Can you say the time stamps again? I'm sorry.

2 Q Yes, of course. At 1:19, there's an entry that says the President returned to

23 theOval Office. And then the next movement it shows i, at 4:03, the President went to

24 the Rose Garden.

2 So the question is, do you know whether the President ever left the Oval Office or
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1 the dining room between 1:19 and 4:03?

2 A Definitively, | don't ~ I don't know, although | would have heard movements

3 on my Secret Service radio, and | don't recall hearing any movementsthat afternoon.

a Q And we understand that the 4:03 entry is that the President goes to the Rose

5 Garden and then participated in a videotaping sessionof a message to supporters.

s Can you tell us about discussions within the White House about the video or the

7 need for a video statement and then what would be said in the video statement that you

8 recall?

9 A recall people having discussions with the chief of staff in the moments of

10 time that he spent in his personal office as opposed to the Oval dining room and

11 discussing the context behind the video.

2 1 remember a few people going in to have conversations with him about what they

13 believe the President should say and if there was any draft speeches that individuals

14 could look over. | can't recall specifically who went into his personal office to have

15 those conversations with him.

16 But Mr. Meadows was also back and forth during that period, reiterating
17 information that he had discussed with people he met with and just helping this progress

18 along.

19 Q Do you rememberif Ms. Ivanka Trump was one of the people who

20 encouraged the video statement?

2 A don't recall f she was one of the people that encouragedthevideo

2 statement.

2 Q What about Kayleigh McEnany, do you rememberif she encouraged a video

24 statement?

2 A Again,1 don't 1 don't recall Ms. McEnany encouraging a video statement
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1 versusatweet. |remember both Ms. McEnany and Ms. Trump encouraging a

2 statement from the President, but | the format and how it was going to be consumed

3 media-wise don't recall

a Q Okay. Now, you've mentioned | think and | don't want to put words in

5 your mouth, but you mentioned there being a draft speech. Did hear that correctly?

s A Whether or not there was going to be a specific speech that was outlined or

7 itwas more going to be an impromptu, more candid speech that wasn't as scripted on the

8 President's end.

° Q Do you remember if anybody drafted remarks for the President to deliver in

10 avideo message that day?

1 A don't recall

2 Q If you could pull up exhibit No. 13, please.

13 And I know you said you don't recall, Ms. Hutchinson. That's totally fine. I'm

14 showing youthis and some of the exhibits, candidly, to see ifit shakes anything loose,

15 understanding that it's been a while since these events took place.

16 So what this i, this is a document, again, exhibit No. 13, its titled "remarks" and it

17 says: lurgeall of my supporters to do exactly as 99 percent of them have already been

18 doing- express their passions and opinions peacefully.

19 And then t goes on and says: My supporters have a ight to have their voices

20 heard, but make no mistake - no one should be using violenceor threats of violence to

21 express themselves. Especially at the U.S. Capitol. Let's respect our institutions

20 Letsalldo better. Iam asking you to leave the Capitol Hill region now and go home ina

23 peaceful way.

2 Do you remember ever seeing this draft set of remarks or anything like it on the

25 afternoonof January 6th?
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1 A don't recall specifically seeing this exact draft of remarks, but now that | see

2 this--and thank you again for putting these exhibits up - | remember Mr. Meadows

3 having a copy of draft remarks at some point in the afternoon.

a Now, | don't know if it was this exact draft, if there was any markups on it or any.

personal edit that he had made or another person had made. ~ But | remember he

6 had - he had this in his hand at one point and had gone into his office, and at another

7 point had come out and asked if we could photocopy it and then said: Never mind, just

8 need togo back down

° Q Okay. And when you say "go back down,” you mean back to the Oval

10 dining room?

1 A Thatiscorrect. Sorry, | should have clarified.

2 Q Okay. Sois this to your memory, is this — did you first see this or

13 something like this before the President delivered his videotaped address at roughly 4

14 olclockin the afternoon on January 6th?

15 A I5aw Mr. Meadowswith a draft statement. | can't attest to whether it was

16 a draft for another tweet that they thought about putting out or the draft remarks here.

17 Atthis point, | remember hearing discussion about filming a video, but | didn't ask him for

18 clarification on what the context and purpose was behind the draft remarks that he had

19 in his hand when he came back to the office during that brief period.

2 Q  Andjustto puta fine point on it, did Mr. Meadows ever tell you or suggest

21 toyouthat the draft remarks he was working on that may have looked something like

22 these were fora video address?

2 A Yes. Hehe had discussed that they were going to film a video address,

24 but we didn't | didn't elaborate or ask him any further questions about whether or not

25 the draft in his handwas a tweet or draft remarks for the video.
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1 I don't know. | know that he had draft statements and it's ~ they were in a

2 similar format to how - this is how we would format everythingfor the President. So it

3 was it's very likely that it was these remarksfor the video, but | can't speak definitively

4 about that matter.

5 Q Okay. Something you just said was really interesting. This format in

6 particular was a format that you used when certain paperwork was goingto go to the

7 President. Is that right?

8 A Thatis correct.

9 Q What about this format stands out?

10 A This might be a very uninteresting answer for you all, but we would do

11 frequently between size 20 to 24 font. Calibri believe is the way it's pronounced was

12 thetypeof font. And that way, it would just fill - and narrow margins. That way, it

13 would just fill the space, and it was easy to read and legible to mark up and make easy

18 edits,

5 Q  Veryhelpful. Appreciate that. Thankyou. We like the uninteresting

16 answers as well.

1” If we can goto exhibit No. 15, please.

18 This is a text exchange that you provided to us with Ben, initials BW. | assume

19 that's Ben Williamson. Isthat right?

20 A Yessir.

2 Q Allright. And, in these messages, page 10 specifically, at around 4:54, you

22 have an exchange about bringing people home and then you say: Mark and Tony want

23 allofustoleave by 5/5:15. Like legit gone, not just the be safe go home don't stay for

24 megone. Andthenyoutalk about leavingandarranging rides.

2 So can you explain, please, the conversation that you had with Mr. Meadows or
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1 Mr. Ornatothat ledto this?

2 A Absolutely. | mean, just bluntly, | feel like the texts speak for themselves.

3 They wanted us to leave by 5 o'clock, 5:15. They wanted us gone before it got too dark.
a 1 believe that the mayor had called a curfew at this point -- please correct me if I'm

5 wrong — in that -- that timeline. But to adhere to campus security protocol and what

6 wasin place on behalf of the District of Columbia, they just wanted us to head home.
7 And the message where | said, "like legit gone, not just the be safe go home don't

8 stay for me gone," that just expands on Mr. Meadows’ tendency to feel guilty if he was

9 staying late and preventing his staffers from going home at a reasonable hour. He:

10 always would make a point to say that, you know: Don't just stay for me, go home and

11 enjoy your night if you have other things to do.
12 Q  Anddid -- was it your understanding did people actually leave the White

13 House, per those instructions?

1 A Yes
15 Q Did Mr. Ornato have any different message that he conveyed to you? |

16 only ask because the message refers to both Mr. Meadows and Mr. Ornato.

w A No. Mr.Ornatois the one that provided the guidance ~ is the individual
18 that provided the guidance to Mr. Meadows about the timeframe that would be ideal,

19 from his professional experience, that would be best to get staffers out of the White

20 House, off the White House complex. And Mr. Meadows acceptedit and adopted it and

2 asked to relay it appropriately.

2 Q You can pull up exhibit No. 16, please.

23 This is a tweet from the President at 6:01 p.m., and I'll stop there before | get to

24 the substance of it. Do you think that you had already left the White House by 6:01 p.m.

25 on January 6th?
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1 A Idon'trecall. |remember staying little past 5:15. | left around the time

2 that Mr. Meadows had left, because left the West Wing and | went and sat over in the

3 Eisenhower Building with the security detail just to make sure that they were set to go.

4 And then, once they received word from him that they were going to start heading home

5 with him is when had left.

6 Q The message here is that these are the things and events - and just for the

7 record, excuse me, to be clear, this is exhibit No. 16.

8 So the messages: Theseare the things and events that happen when a sacred

9 landslide election victory is so unceremoniously and viciously stripped away from great

10 patriots who have been badly and unfairly treated for so long. Go home with love and

11 inpeace. Remember this day forever!

2 Do you remember this tweet coming out?

13 A remember it because | received a Twitter notification on my personal cell

14 phone.

15 Q Do you remember any discussions about crafting or editing or just in general

16 about the substanceof this tweet?

7 A Not that can recall right now.

18 Q Do you remember any discussions about the reaction after this came out to

19 this? Itseemedlike there had been an effort to really focus on sending people home at

20 some point. And this, you know,i a litle bit different n it referencesthe election being

21 stolen and someof the other messaging that had been coming out by then.

2 A Can you repeat the question part of that?

23 Q Yeah. Doyou remember absolutely. Fair point.

2 Do you remember any discussionsafter this tweet came out aboutthat, the

25 reactions toit?
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1 A No. Atthat point, Iwas definitely not in the proximityofany of my former

2 colleagues when this tweet went out. So don't know the immediate reaction of any

3 individuals that | had worked with at the White House.

a Q When you went home that afternoon, did you stay in contact with Mr.

5 Meadows?

6 A did not that | can recall. He had dinner plans that evening. And | believe

7 Ireached out to him once he got home to reconfirm that he was not going to pursue his

8 dinner plans so could let his security detail know to take the vehicles home because |

9 had driven home independently that day.

10 There were some days that | would go in the followup car, but | drove home

11 independently that day. Sol wanted to make sure that | had accurate information

12 relayed to them that they could take one of the vehicles back to the White House and

13 switch out for the midnight shift.

1a And he confirmed that they weren't going to move forward with dinner - him and

15 his wife weren't going to move forward with the dinner plans away from their home in

16 Alexandria. And that was the last that | had communicated with him, to my recollection.

7 Q Okay. Did you speak to the Presidentafteryou returned home on the night

18 of January 6th?

19 A ldidnot.

2 Q Do you remember speaking to Dan Scavinoafter you returned home that

2 night?

2 A did not speak with Mr. Scavino that evening.

2 Q Atay pointduring the day of January th, did you talkto the Vice President

24 orhisstaff?

2 A 1did not speak with the Vice President on the 6th. | don't recall whether |
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1 spoke with any of his staffers. | him and his ~ | don't know what his technical title was

2 sopardon my overreach if I'm paraphrasing here, but his personal aide or his body man,

3 Zach Bauer, Zach and | spoke frequently.

4 1believe I placed a call to Zach at some point during the day, but don't | don't

5 recallifwe connected. And I'm inclined to say we didn't speak that night, but, again, |

6 don't have my work cell phone records, so | don't want to -- | don't want to confirm or

7 denyanything that | don't remember specifically.

8 Q Okay. And,just tobe clear, did you connect with Mr. Bauer during the

9 day?

10 A don't believe that we did. | believe | had reached out to him in hopes that

11 Mr. Meadows could connect with the Vice President, but then | think that request was

12 dropped, so didn't follow up after [inaudible].

13 Q And was your understanding that Mr. Bauer was with the Vice President at

14 the Capitol on January 6th?

15 A Yes

16 Q Do youknowthat for sure,orare you just guessing?

7 A He was with the Vice President wherever he went, just as | was with the

18 chiefof staff. |didn't have the physical manifest, the Vice President's physical manifest

19 infront of me that day, but was operating under the assumption and protocol that we

20 had followed during my tenure serving Mr. Meadows in his office and capacity at the

21 White House. It wouldn't have been out of the ordinaryfor me to reach out to Zach

2 Q And you said at some point the request to get in touch with the Vice

23 President through Mr. Bauer was dropped. Why was it dropped?

2 A I'mnotsure. Just it didn't solicit a followup from Mr. Meadows. Soft

25 wasn't something that| felt that | needed to follow up, given the volume of information
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1 and events that were transpiring, without an active reupping of the request on his end.

2 Q Did Mr. Meadows tell you why he wanted you to reach out to connect him

3 with the Vice President in the first place?

4 A Hedidn't. And |-to be honest, | don't recall. It happened at some point

5 intheafternoon. don't recall when.

6 Q  Canlgive you point of reference? Do you think it was after the joint

7 session had stopped and the Vice President was taken away from the Senate Chamber?

8 A I don't recall specifically. I'm sorry.

9 Q That'sokay. That'sperfectly fine.

10 I'll pause here and see if anybody has anyquestions on what we've gone over so

1 far. Okay.

2 We can go back to exhibit 2, page 4, please.

13 So there are a numberof calls that are reflective ~ thisisthePresident'sdaily

1a diary again — a number of calls that the President had with various folks throughout the

15 evening on January 6th, including Dan Scavino, Kurt Olson, Cleta Mitchell, Rudy Giuliani,

16 Kayleigh McEnany and others.

1” Did you ever learn what the President talked about with Kurt Olson in his calls on

18 January 6th?
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1

2 (sazpml

3 A No.

s oy vr
s Q Did you ever learn whatthe President spoke about with Cleta Mitchell on

6 heron his call with her on Januarythe 6th?

7 A No. And tobe frank with you, I I recall the next day the call being

8 discussed ata topline level. And calls werefrequentlydiscussed. There'svery few

9 people that had access to them. But recall them being discussed from Mr. Ornato to

10 Mr. Meadows, but | don't | don't recall the context of any of these calls.

1 You know, I'm happy if you want to go through individually, but especially after

12 the day had ended and I was home that nigh, | didn't have any insightand didn't ask

13 any questions about any events that may or may not have transpired in the course of the

14 evening.

15 Q  Inthat recap of the cals the next day, on January the 7th, what do you

16 remember,if anything, about the nature of the calls thatthe President had on the 6th?

FY A Notmuch. It wasn't outoftheordinary,just by the role of the deputy chief

18 of staff and his relationship with the chief of staff, Mr. Ornato to Mr. Meadows,

19 that just to confirm that there was accurate information relayed on the White House

20 calllogs, or the few times that, you know, people had tried to place call to him, and it

21 had gone through on a cal record that they connected when they actually hadn't. ~ And

20 itwas just put in by the White House operator as a follow-up call. So it was mostly just a

23 procedural ~ procedural conversation, just to make sure that it was accurate, and just

24 given the sensitivity at that moment in time, to make sure that everything was adequately

25 reflected.
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1 Q Okay. Soafter the events or the violence at the Capitol on January the

2 6th, joint session paused briefly, then they resumed. And when they resumed, there

3 were some Members who had formerly expressed a willingness to object to the count,

4 who changed their minds, and they decided no longer to persist in objections. Do you

5 knowwhat I'm talking about when I ~ when | say that?

6 A ldo

7 Q Okay. Soat that point on January 6th, when the Senate and the joint

8 session was going to resume, do you know what Mr. Meadows or the President expected

9 with respect to the joint session moving forward? Did they still want all the objections

10 tobe placed, and were they kind of lobbying or counting votes that were in their favor?

1 A I'mnot sure specifically.

2 Q Was there any effort, that you were aware of, to reach out to Members on

13 Capitol Hill about the status of their objections when the joint session resumed on

14 January the 6th?

15 A Nottomy recollection. But it wasn't out of the ordinary, again, for

16 Mr. Meadows to communicate with his former colleagues, as many of them were friends

17 and friends of the President. So if he fielded calls, I it would not have been out of the

18 ordinary.

19 Now, the context of those calls, I'm not aware of [inaudible] shortly before 6 p.m.

20 inmybest estimate, | | know that | didn't receive any calls from Members that night.

2 Q Okay. Did you ever talk -- you know, late that night, Dan Scavino - or

22 maybe early the next morning, Dan Scavino issued a tweet on the President's behalf,

23 because the President's Twitter account had been suspended, believe. Are you familiar

24 with the tweet I'm referencing?

2 A rememberthe tweet going out on behalfofthe President because
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1 Mr. Trump's Twitter account had been suspended, but, you know, without having it up on

2 thescreen, | don't recall the context of the tweet.

3 Q  Ibelieve it had something to do with the transition and moving on at that

4 point. But do you remember having any role in drafting the message that ultimately

5 became that tweet after the joint session?

6 A Ihadvery little, if any, involvement during my entire tenure at the White

7 House with drafting any social media posts. It wasn't my realm, process and then

8 operation that I'm familiar with, nor do | want to be involved in.

° wr.J oefore we leave January 6th, Il pause and see if any members have

10 any questions or anybody else in the room has any questions.

1 wis. cheney.[I had a question.
2 Ms. Hutchinson, when you weretalking about the extent to which Deputy Chief of

13 Staff Ornato and Chief of Staff Meadows wentover the call log each day, how did they

14 handle calls that weren't placed through the switchboard?

15 Ms. Hutchinson. Twopointson that. First,|just want to make sure it wasclear

16 forthe record that I'm not sure if they went over the call logs every single day. | just

17 know it was a frequent thing that they did discuss, as there were very few people that

18 had access to the President's call logs. And | just -- | don't want to seem misarticulated

19 in the record that they went over it every single day, just asa

20 a okay.

21 A point of order onmy end here, and I'm sorryif | misarticulated that earlier.

2 Now, secondary, | wasn't - to my recollection at this moment, | wasn't privy to

23 any discussions that they had had about calls that weren't placed through the

24 switchboard. Yeah, | it wasn't outof the ordinaryforthere to be somebody on the

25 phone with a Member of Congress or any individual be in proximity and have the
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1 President say something. But | wasn't — | wasn't privy to any conversations between

2 Mr.Omato and Mr. Meadows about how was best to document that. That's a question,
3 think, that would be better suited for either of them to answer.

a Ms. Cheney. Do you — in termsof as a general matter, were you aware of

5 discussions about how to make sure that calls that weren't placed through the

6 switchboard were documented?

7 Ms. Hutchinson. No. And as | previously stated, 1 - | wasn't privy to any

8 conversation of substanceor consequence of how to accurately record that in historical

9 records and report that to the White House switchboard. Again, there very well

10 couldve been. It wasn't brought to my attention that | can memorialize or recollect for

11 youll right now.

2 Ms. Cheney. Okay. Thank you.

13 Ms. Hutchinson. ~ Thank you.

ov vr
15 Q Okay. I'm going to direct yourattention to exhibit 33, please, which we wil

16 bring up, and this is another note on chief of staff note cards. I'm going toaskyou first

17 whetheryou recognize that handwriting.

1 A Could you scroll down a tte bit, lease? Is that the extent of it oh.

19 Q That's the endof the text there.

1) A Itlooks alot like Mr. Meadows’ handwriting, but | - | can't speak definitively

21 towhetheritisoritisn't.

2 Q Okay. And we won't hold youto be a handwriting expert, but that is

23 helpful.

2 Go back to thetop, please.

2 So under where it says chief of staff, it says, "Brief POTUS," underlined, "Marc
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1 Shorton VP role for Jan6, 2021." Doyou know what this isa reference to?

2 A Definitively, | do not.

3 Q Okay. Based on your interactions with Mr. Meadows and events that were

4 happening at the White House around January 6th and early January, do you have any

5 sense of what thisis about?

6 A May! please have one moment with my attorney?

7 Q Of course.

5 A Thankyou.

9 Discussion off the record.]

10 Mr. Passantino. Allright. So we want to operate slowly because ~ and you can

11 get from Ms. Hutchinson that she doesn't know. We just had a conversation about not

12 speculating, so ll et you ask the question again.

13 mel Yeah. Oo you know whether Mr. Meadows briefed the President

14 about the Vice Presidents role for January 6, 20217

15 Ms. Hutchinson. He -so | don't know if that was the question that was asked,

16 bute

FY Mr. Passantino. No, no. Right. This question is about do you know whether

18 the chief

19 Ms. Hutchinson. Mr. Meadows did brief the President several times about what

20 may or may not be within the Vice President's scope of jurisdiction in his ceremonial role

21 and the role that he could play ~ potentially play in securing the electoral votes with the

2 election.

2 But | believe that question you just asked might be slightly different from the first

24 one, but 1 mean, Il let you take the reins from there.

2 oyvi
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1 Q Yeah, you're absolutely right, it was different. | was trying to be a litte bit

2 more precise. Sol appreciate that.

3 When did Mr. Meadows brief the President on the Vice President's role for

4 January 6, 2021, that you recall?

5 A Aswe discussed a couple hours ago, there were a lot of theories and ideas

6 discussed in the period between November and January about the role that the Vice

7 President could play or options that may or may not be on the table for the outcome of

8 the Presidential election. | don't know when those conversations were frst elevated

9 specifically pertinent to the Vice President's role and what he may or may not be able to

10 do. Tomy recollection and to the best that | can recall, the conversations took more

11 breadth towards the end of December.

2 Does that help answer your question?

3 Q  itdoes. Itdoes.

1a Did Mr. Meadows tell you what he said to the President when he briefed him on

15 the Vice President's role?

16 A I mean, that question would have to be tailored, in my opinion,a litle bit

17 more specific to particular meetings that you might be referencing or certain interactions.

1 1 remember Mr. Meadows talking to me about, you know, as these conversations

19 began, becoming alittle bit more prevalent about, you know, meeting logistics or who he

20 was going to meet with about said topics. But, again, there were multiple ideas

21 entertained in this period that, you know, it's, number one, difficult to give the most

22 specific answer possibleforyou. But also keeping in mind that it has been widely

23 reported on and | don't want to I don't want to elaboratefurtherwithout you kind of

24 tailoringa litle bit more, because | just want to make sure I'm going in the appropriate

25 direction to answeryourquestion.
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1 Q Yeah. Specifically, did Mr. Meadows tell you, or did you ever learn that

2 Mr. Meadows told the President, that the Vice President did not have the authority to do

3 anything but the ceremonial role, as you put it, to count electoral votes as they came in

4 onlanuary the 6th?

5 A Mr. Meadows had at different points relayed that other individuals had

6 expressed that idea and that notion. | don't want to falsely attribute those ideas to

7 something that Mr. Meadows himself believed because I'm not sure. That's something

8 thatyou'd havetoask him. But he was involved in conversations of that nature with

9 other individuals that felt that it was a potential that Mr. Pence could play that role.

10 Q I= lunderstand that, andI think the role -- playing the role, | think, goes

11 back to the conversation that we had about kind ofa strategic roleofthe Vice President

12 tocount or not count certain votes or kick the electoral college votes back to the State.

13 But do you know whether Mr. Sho- -- or Mr. Meadows told the President, the Vice

14 President can'tplay that strategic role, all he does is count votes on January the 6th?

15 A ljustwant to make sure | heard you correctly, that he can or he can't?

16 Q He cannotplaythat strategic role that John Eastman and others are putting

17 forth, that the Vice President's only role is to count the electoral votes as they come in on

18 January 6th. Did Mr. Meadows say that to the President?

19 A I wasn't present for many of the President and Mr. Meadows’ conversations,

20 sol cantattest to that personally.

2 Q  lunderstand that. ~ Did he ever tell you that that's what he told the

22 Presidentorthat that'swhathisposition was?

23 A We didn't elaborate on it further than that.

2 Q Based on your interactions with Mr. Meadows, did he agree with John

25 Eastman and his theories that the Vice President could play, what we're calling here, the
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1 strategic role on January 6th?

2 A Mr. Meadows was open to hearing theories from individuals that had

3 knowledge and had conducted research in these areas. | didn't ask him his personal

4 opinions on this, and he, to my recollection, didn't share anything with me that hasn't

5 already been previously elaborated on.

6 Q So Mr. Meadows never told you whether he agreed with John Eastman and

7 others that the President — the Vice President could play a strategic role orwhether the

8 Vice President could not play a strategic role?

9 A He was willing to listen and entertain and consider those ideas and raise

10 them with the appropriate counsel inside the White House. But I'm not sure and |

11 cannot personally attest to whetheror not he believed that there wasanycredibility

12 behind that theory.

13 Q sure. And I'm not going for his beliefs, just what you saw and heard from

14 Mr. Meadows. Solguess lustask you again, did Mr. Meadows - oh, go ahead, I'm

15 sorry, Ms. Hutchinson.

16 A That would be reflective of his beliefs, if 'm understanding your question

17 correctly.

18 Q Well, I'm just asking what he told you. ~ So, you know, yes, he may convey

19 his own beliefs, but I'm interested in what he told you. I'm not asking you to speculate.

1) So did heever tell you that he thought the Vice President could play the strategic

21 role that John Eastman and others were suggesting he could on January the 6th?

2 A 1-Idon't recall specifically. Again, I try to be asclear as | possibly can.

23 He didn't - I didn't ask him any further questions and he didn't elaborate with me. |

24 didn't ask him if he thought that this was a plausible theory, to my recollection. He

25 didn't provide to me any insight or knowledge to whether he thought that there was any
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1 credibility behind this.

2 What | knowisthat he was willing to hear the opinions and institutional
3 knowledge of other individuals in order to adequatelyassess the situation that he was

4 confronted with. But whether or not he was willing to accept this as a viable option, |

5 don'tknow.
6 1 know that it was pursued at a higher level conversation, but, again, you would

7 have to ask Mr. Meadows whether or not he believed that there was any reasonable way

5 that this could have been a possibility. I'm not sure.
5 wir. passantino, Allright. And[J tot er answer, but youve asked

10 herthis like five times now.
1 wieJ Rieht. And Im just tringto get a sense. know that there was

12 some maybe misunderstanding about whether | was asking her to speculate about

13 Mr. Meadows beliefs. must --to be clear, I'm just asking about what she knows. So
14 one more question on this and then Il move on.

iB worl
16 Q Do you know what Mr. Meadows — or how Mr. Meadows advised the
17 President with respect to John Eastman and his theory about the Vice President?

1 A 1 don't know the specifics of the meeting that happened that evening when

19 theyallmet. | don't know the specifics of Mr. Meadows’ conversations with the
20 President leading upto the meeting. What | do know is Mr. Meadows became aware of

21 Mr.Eastman's theories. | don't know who frst brought those theories to Mr. Meadows’
22 attention. | know that Mr. Meadows did his best to vet the theory as much as he

23 possibly could prior to the meeting to ensure that t was something that he felt was

26 worthy of elevating to the President.
2s Q Okay. But you don't know how he advised the President on that?
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1 A Idonot. Iwas not present for those discussions between him and the

2 President

3 Q And he never told you afterwards?

4 A He didnot, and | did not ask him.

5 Mr. Passantino. ~ [Inaudible.]

6 oy wie. IE

7 Q Are you aware of a meeting or a call between Marc Short and Mr. Meadows.

8 abouttheVice President's role on January 6th?

° A Mr. Meadows and Mr. Short communicated frequently, especially during this

10 period, and, you know, I've -- maybe one of our graphics here should be the layout of the

11 West Wing, because Mr. Short and Mr. Pence’s office is caddy-corner to the chief of

12 staff's main office and his personal office. You have to go through the main office to get

13 tohis personal office. But Mr. Short was frequently in and out of our office during that

14 time period.

15 1-1 know that they spoke frequently on the phone. | know that they met

16 frequently in person. |don't know the context behind a specific meeting that you may

17 beasking about or if it was just generally speaking during this period. But, yeah,

18 1--does thathelp answer your question?

19 Q  Itdoes, yes. And last question on this point, but do you know whether they

20 spoke about the role of the Vice President specifically?

21 A Ithink that was the purposeof their communications during this period.

2 Q How many times do you think they talked aboutit if you know?

23 A Ihaveabsolutely no idea.

2 Q Do youthink it was morethan once?

2 A Yes.
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1 Q Okay. And when you say it was frequent during that period, are you talking

2 about or guess, give us the period, if you don't mind.

3 A Scope of my subpoena, which is January - or November 1st tilat least

4 January 31st, 2021. I'm not sure the specific dates.

5 Q Okay. And think earlier you mentioned kindof the breadth of these

6 conversations or the frequency of these conversations increased in the late December to

7 January timeframe about, particularly, the Vice Presidents role. Is that right?

8 A Correct. And naturally because we were approaching January 6th, which

9 was when the election was going to be certified anyway.

10 Q Okay. Anythingfurther on anyof that?

1 Allright. Ifwe can go to exhibit No. 17.

2 1 don't know if you recall, but the day after January 6th, on January the 7th, the

13 President put out another video. Do you remember discussions about the need for the

14 President to put out another video the next day, on January the 7th?

15 A don'tremember conversations of this happening on January 6th, but

16 remember on January 7th, there were conversations about filming the video.

7 Q Who were -- who were - who was — excuse me involved in those

18 conversations about filming another video on January 7th?

19 A don't 1 don't specifically recall right now. | got to worka litle late. |

20 think got to work around 10:30or 11 a.m. on January 7th. | remembergetting to the

21 office and knowing that these conversations were underway. I'd seen a little bit of

22 email traffic about it that morning, if I'm remembering correctly.~Any individual -

23 Q Doyouremember

2 A Yeah.

2 Q Do you remember if Mr. Meadows was involved in those conversations.
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1 about the need to put out a video on January 7th?

2 A Hewas, and he wasvery involvedin those conversations throughouthis

3 tenure as chief of staff.

4 Q Do you knowwhether the President wanted to do a video on the 7th?

5 A ldonot.

6 Q  Sowhat we're lookingat here is exhibit No. 17, and I'l represent to you that

7 these are remarks that the President made on a video on January the 7th, as edited in

8 those handwriting, more or less.

° 1 draw your attention to kind of the bottom of the screen where there's

10 handwritten comments that say, "will pay." Doyou recognize that handwriting?

u A ldo.

2 Q  Whoseisit?

13 A Pardon me?

1 Q Whose handwriting is that?

15 A Mr Trump's.

16 Q  Andin your experience in the White House, is this how Mr. Trump would

17 edit, he would receive sometimes maybe a hard copy document and then handwrite his

18 own edits?

19 A Yessir

20 Q Do you remember any meetings or conversations about the edits to the

21 remarks he delivered on January the 7th?

2 A Could you repeat the question one more time? I'm sorry.

23 Q Sure. No,that's fine. Do you remember any meetings or conversations

24 about the remarks that he was going to deliveronthe 7th, in particular, his edits to the

25 remarks?
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1 Aldon

2 Q Alright. One of the things he crossed out -or that's crossed out on this,

3 says: Iam directing DOJ to ensure all lawbreakers are prosecuted to the fullest extent of

4 thelaw. We must senda clear message and not with mercy butwith justice. Legal

5 consequences must be swift and firm.

6 D0 you know why there would be concerns on January 7th abouta statement like

7 that? Did you hear anything about them?

5 A I'mtrying to read the sentence. ~Substantively, | don't. | remember

9 conversations on the 6th about what other individuals thought he may or may not be

10 helpfultoputout. And remember individuals entertaining this theory and this idea

11 thatit would bea good idea for him to say somethingalong these lines. | can't recall

12 specifically who. Again, there was a lot of opinions floating around, but | don't know

13 who wouldve put this in the speech at this moment. | know it was discussed the day

14 before, but, again, | my -- my insight on this was limited.

15 Q Okay. Did you ever hear why the President would want to take a message

16 like that out?

FY A No. Notonthissubject matter.

18 Q Allright. Il have some general questions as followup, but the next

19 paragraph, there's also lined out a clause that says, "I want to be very clearyou do not

20 represent me. You donot represent our movement."

2 Was there concern at that point on January 7th in the White House that - about

22 linking what happened at the Capitol with Mr. Trump's supporters?

2 A No. Ibelieve that any concern that was expressed was to make sure that

24 we were relaying a message that wasn't a blanket statement that everybody involved that

25 daywasa criminal or did things that were illegal or bad.
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1 Mr. Passantino. Is that based on conversations or things you heard or is that you

2 speculating?

3 Ms. Hutchinson. ~ | mean, Mr. Meadows had very strong opinions about howwe

4 should approach handling this from a media perspective and just not to blanket

5 everybody as being bad or not to say that everybody was justified going into the Capitol.

6 We were just trying to be careful with the phrasing of this because it was new and it was

7 developing, and we didn't have the appropriate information to make a statement with

8 knowledge and intelligence that we didn't specifically have at this point.

° sy mRI

10 Q  Soitwasn't long after - in fact, it may have been during the attack on the

11 Capitol on the 6th -that various proposals about tweets or messages came out that

12 involved references to antifa, for example. Have you - Jason Miller may have proposed

13 couple tweets that referenced antifa.

1a Were you aware of any discussions about the need to include references to antifa

15 when discussing the events of January 6th at the Capitol?

16 A Iwas not privy to any conversations to include a wordorthe acronym

17 “antifa" in any of the President's correspondence to the public after the events

18 and after or during the events that transpired on January 6th.

19 Q Did Mr. Meadows ever tell you anything about his views on whetherto refer

20 toantifa as related to Januarythe 6th?

21 A Mr. Meadows was deliberate in his communications and his approach with

22 howto handle this in a professional way, an appropriate way. He had discussed antifa

23 potentially being involved.

2 In the scope of the question you're asking, and to the best of my recollection, he

25 didn't definitively say that he believed that the — the individuals that breached the Capitol
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1 were members of antifa versus MAGA supporters — or Trump supporters, I'm sorry. ~ But

2 hehad conversations with individuals about antifa being a possible group that could've

3 beeninvolved.

4 Q Who were the individuals that he talked to about those conversations

5 related to antifa being involved?

6 A 1-lcan't recall specifically. There was - and I'm not trying to be unhelpful

7 ori'm not trying to withhold information. 1 just I don't want to falsely attribute

8 anybody's name to this.

9 It was something that he --| know he had discussions about itwith Members of

10 Congress. | know he had discussions about it with staffers internally because | was

11 presentfor some of them. just | can't remember who would who that would've

12 beenrightnow. Again, and | hope you understand, there just was a lot going on, and |

13 just its not appropriate and - for meto falsely attribute somebody's name to that.

1 MANE Okay. I'l pausehere,see if anythingwe've just gone over

15 wir.[I Can we take a break for 2 minutes?

16 Mr Sure. Do you want to take a quick break? Mr. Passantino, I

17 give you call just about scheduling.

1 Mr. Passantino. Okay.

19 vo A right. Let's go off the record then.

20 Mr. Passantino, ~ So we're just taking a 2-minute break and you're ~ and then

21 welll come back?

2 vr Yeah. Justa break so| can call you.

2 Mr. Passantino. Okay. Sounds good.

20 wr. JE Thanks.

2 Recess.)
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2 wc A igh. Were back. Nr. Passantino and Ms. Hutchinson, wel
2 gobackon the record very briefly. So it's 5:57, we're back on the record for the

3 transcribed interview of Ms. Cassidy Hutchinson.

a 1 think at this point, as we discussed briefly, it makes sense to break. ~ Appreciate

5 your time today, Ms. Hutchinson and Mr. Passantino.

5 We do have some additional topics to go over with you, though, and so | think in

7 faimess to you and everybody else, it does make sense to break. And it sounds like

8 Monday, the 7th, at noon will work. Is that correct?

5 Mr. Passantino, Yeah, that will work for us. ~ And 1 -- I'd simply ask that we have

10 an understanding that we're not going to replow old ground. Obviously, things could

11 come up, but lets try our best to continue on as though this was just a continuation as

12 opposed to going back and revisiting.

13 vie JJ Absolutely. That's our every intention. So that sounds great.

14 And thenatthis point, we'll plan on reconvening on Monday the 7th, at noon, and we can

15 gooffthe record.

16 Mr. Passantino, All right. Thank you.

7 (Whereupon, at 5:59 p.m., the interview was recessed, subject to the call of the.

18 chair]
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